

အနုဇာန် ကမ္ဘာန်
တော်မင်္ဂလာ မုတ္တမံ
အပြစ်ကင်းသော အမှုတို့ကို ပြုရ
ခြင်းသည် မြတ်သောမင်္ဂလာမည်၏။

နောက်နှစ်ရက်အတွက်
ခန့်မှန်းချက်
မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသ
များတွင် ထစ်ချွန်းမည့်
အခြေအနေများ ဆက်လက်
ဖြစ်ပေါ်နေမည်။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက သူရဦးရွှေမန်း နော်ဝေနိုင်ငံ အငြိမ်းစားဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အော်စလိုငြိမ်းချမ်းရေးစင်တာ၏ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်အား လက်ခံတွေ့ဆုံ

စာမျက်နှာ >> ၃

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ရခိုင်ပြည်နယ် လုံခြုံရေးနှင့်တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးအတွက် လုံလောက်သည့်အင်အားဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁
ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်
မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၁) ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့
မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် အစီအစဉ်(၉)ခုဖြင့် ကျင်းပသည်။
အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က
အတည်ပြုသည်ဟု မှတ်ယူရမည့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်နှင့်
အမျိုးသားလွှတ်တော်တို့က သဘောတူညီသည့် နိုင်ငံ
တော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးဥပဒေကို
ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း(၂၀၁၄)၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်း
စစ်ချုပ်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း (၂၀၁၄) နှင့်
စစ်ဘက်ရာထူးနှင့် အဆင့်အခေါ်အဝေါ်များ သုံးစွဲခြင်းကို
ကန့်သတ်သည့်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းတို့ကို
လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ဆောင်ရွက်သည်။
ထို့နောက် လွှတ်တော်နှစ်ရပ်သဘောတူညီသည့်
လျှပ်စစ်ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေကြမ်း ပူးပေါင်း
ကော်မတီက ကော်မတီ၏ လေ့လာတွေ့ရှိချက်နှင့် သဘော
ထားမှတ်ချက် အစီရင်ခံစာကို လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်းသည်။
ယင်းနောက် ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး
နှင့်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဘက်စုံမဟာဗျူဟာ စီမံကိန်း
(လက်ခံစီမံချက်)နှင့်စပ်လျဉ်း၍ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန
ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးလှိုင်အောင်အောင်အောင်က ရခိုင်ပြည်နယ်



ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

လုံခြုံရေးနှင့်တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးအတွက် လုံလောက်
သည့်အင်အားဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ထို့ပြင်
ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ လဝကနှင့်
အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနတို့မှ ဝန်ထမ်း(၃၆၀၀)ပါဝင်သော

နယ်ခြားစောင့်ရဲတပ်ဖွဲ့ကို ဖွဲ့စည်းထားပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊
ပင်လယ်ပြင်လုံခြုံရေးအတွက် ရေကြောင်းရဲတပ်ဖွဲ့ကို
လည်းဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ရဲနှင့်ပြည်သူ
အချိုးတစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာသည် ၁:၉၀၀ ဖြစ်သော်

လည်း ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ၁:၅၀၀ ဖြင့် လုံခြုံရေးဆောင်
ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။
ဒေသတွင်း ယာယီနေရာချထားရေးနှင့်ပြန်လည်
ထူထောင်ရေးအနေဖြင့် ဒုက္ခသည်များအတွက် တံတား
လျား (၂၈၁၂)လုံး၊ လုံးချင်းအိမ်ရာ(၁၃၄၂)လုံး ပြီးစီး
အောင် တည်ဆောက်ခဲ့ပါကြောင်း၊ လူမှုစီးပွားဘဝ ဖွံ့ဖြိုး
တိုးတက်ရေးအတွက် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင်
ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ သီးသန့်ရန်ပုံငွေမှ စုစုပေါင်း
ကျပ်(၁၁၀၀ ဒသမ ၇၃)သန်းခွင့်ပြုခဲ့ပြီး ဝန်ကြီးဌာန(၈)ခုက
တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။
မြစ်ကြောင်းများလုံခြုံရေးအတွက် တပ်မတော်(ရေ)
မှ လိုအပ်သလို ကင်းလှည့်နိုင်ရေးအတွက် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်
နှင့် ကြိုတင်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊
တရားမဝင်ခိုးဝင်လာသူများကို ကာကွယ်ရန်နှင့် ထိုခိုးဝင်
လာသူများကို တုံ့ပြန်ရန်အတွက် ရေကြောင်းရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်
များကို လိုအပ်သည့် လက်နက်အပြည့်အစုံ တပ်ဆင်ပေး
ရန်၊ နတ်မြစ်နှင့် ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်
ဝင်ပေါက်/ ထွက်ပေါက်များကို ထိရောက်စွာ ထိန်းသိမ်း
ကြပ်မတ်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊
ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအလိုက်၊
စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့

မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများနှင့်ဆည်ရေတိုမှ မိုးစပါး အောင်ရေရရှိရေးဆောင်ရွက်

မြန်အောင် အောက်တိုဘာ ၁

မြန်အောင်မြို့နယ်တွင် စက်တင်ဘာလအတွင်း မိုးနည်းသည့်အတွက် မိုးစပါးအောင်ရေလိုအပ်ချက်များကို မြို့နယ်
စိုက်တိုးမြှင့်အဖွဲ့က ရေရရှိရေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက် ညနေ ၄ နာရီခွဲမှစ၍ ကန်ဇွန်းခုံလျှပ်စစ်
မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းနှင့် ငပိဆိပ်လျှပ်စစ်မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းတို့မှ ရေတင်၍ မိုးစပါးအောင်ရေလိုအပ်ချက် မရှိအောင်
ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။ ထို့ပြင် မြစ်ကျိုးလျှပ်စစ်မြစ်ရေတင်ကို စက်များတပ်ဆင်၍ ရေပေးဝေနိုင်ရန်
ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်းနှင့် မမြဆည်နှင့်ကွန်ချောင်းဆည်တို့မှ ဆည်ရေကို စက်တင်ဘာ ၂၄ ရက်မှစ၍ မြို့နယ်
အတွင်းရှိ ဆည်ရေသောက်ရေယာများကို ရေရရှိအောင်ဆောင်ရွက်ထားရှိကြောင်း မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး
ဦးမင်းမင်းထွန်းက ပြောသည်။



ဝါကျွတ်ချိန်တန်
ကန်တော့ရန် လက်ဆောင်မွန်

ဂါရဝတရားကို ပြသဖို့ အကောင်းဆုံးလက်ဆောင်မွန်

ဝါလကင်းလွတ် သီတင်းကျွတ်ချိန်ခါမှာ မိဘ၊ ဘိုးဘွား၊ ဆရာသားများကို လက်အုပ်ချိမိုး၊
မြတ်သောလှူဖွယ်အမျိုးမျိုးနဲ့ ဂါရဝပြု၍ တတ်စွမ်းသမျှ ကုသိုလ်ယုကြတာဟာ ကြည်နူးဖွယ်ကောင်းလှတဲ့ မြန်မာတို့ရဲ့ချစ်စရာလေပါ။
လှူဖွယ်ပစ္စည်းများထဲမှာ ဆေးဝါးအလှူဟာ ရှင်သန်ခြင်းကို အခြေပြုတဲ့ ဇီဝိတအိန္ဒြေကို အမြတ်ဆုံးလှူဖွယ် ဝတ္ထုဖြစ်ပါတယ်။

အမြင့်မားဆုံး ဂါရဝတရားကို
အကောင်းဆုံးပြသနိုင်ဖို့
အမြတ်ဆုံးလှူဖွယ်ပစ္စည်း

Oramin-G ဒွာသန်စွမ်း ပိတ်ရွှင်လန်းဖို့ "အော်ဂျစ်-ဂျီ" ကိုသောက်ကြပါစို့။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ရေပန်းဖု
လုံခြုံရေးအတွက် ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားနိုင်သည့် နေရာ၊ ဒေသ
အလိုက် မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝှမ်း၊ လုံခြုံရေးအင်အားကို
သင့်လျော်အင်အား၊ လက်နက်ကိရိယာတို့ဖြင့် ဖွဲ့စည်း
တာဝန်ပေးရန်၊ လူအုပ်စုဖွဲ့ ရမ်းကားခြင်းနှင့်ပဋိပက္ခဖန်တီးမှု
များအတွက်ပိုင်ဆိုင်ရေးသော ပဋိပက္ခနိုင်ငံရေး အစီအမံ
များ လေ့ကျင့်ပြင်ဆင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါ
ကြောင်း။

ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် စစ်တွေ
မြို့နယ်အတွင်းရှိ ဒုက္ခသည်များအတွက် ပြန်လည်နေရာ
ချထားပေးရန်၊ ပေါက်တော၊ မြေပုံ၊ ကျောက်တော်၊ မင်းပြား၊
မြောက်ဦး၊ ရသေ့တောင်၊ ကျောက်ဖြူ၊ ရမ်းဗြဲ၊ မောင်တော
မြို့နယ်များအတွင်းရှိ ဒုက္ခသည်များအတွက် နေရာချထား
ရန်နှင့် အဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်ပေးရန်၊ ချထား
သောနေရာအသစ်များတွင် ချက်ပြုတ်ရေးအတွက် လောင်
စာများ ရရှိရေးဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ ပြန်လည်နေရာချထား
ပေးသောနေရာများတွင် သယ်ယူ ပို့ဆောင်ရေးကောင်းမွန်
အောင်ဆောင်ရွက်ရန်၊ တယ်လီဖုန်းဆက်သွယ်ရေးများ
အဆင်ပြေအောင် တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ ပြန်လည်
နေရာချထားပေးသောစခန်းများတွင် လူဦးရေစာရင်းစစ်
ဆေးရန်၊ အသက်မွေးမှုဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ ထောက်ပံ့
မှုများတိုးမြှင့်ပေးရန်၊ နေရပ်စွန့်ခွာမှု အဖွဲ့အစည်းများ၏
နေရာချထားမှုလုပ်ငန်းများအား ရေရှည်အစီအစဉ်များ
ရေးဆွဲကာ ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ ကုလသမဂ္ဂ အဖွဲ့ အစည်း
များ၊ INGOs နှင့် NGO အဖွဲ့ အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်း
ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန်၊ ပြန်လည် နေရာချထားပြီးပါက IDP
အရေအတွက်အား လျော့ချရန်၊ ပညာသင်ကြားနိုင်ရေး
ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်း
များ ဆောင်ရွက်ပေးရန်တို့ပါဝင်ပါကြောင်း။

ပြန်လည်နေရာချထားနိုင်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်
မည့်အစီအစဉ်များကို နှစ်ဖက်အဖွဲ့ အစည်းများသို့ ချပြ
ဆွေးနွေးခြင်း၊ စာရင်းကောက်ယူခြင်း၊ မြေပြင်ကွင်းဆင်း
ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင်လမှ စက်တင်ဘာလ
အထိ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း။

အလားတူ အခြေခံအဆောက်အအုံတည်ဆောက်ခြင်း

ကဏ္ဍတွင် ရေ၊ မီး၊ မိလ္လာပါဝင်သည့် နေအိမ်များ၊ ဆက်သွယ်
ရေးလမ်းများ၊ စာသင်ကျောင်းများ၊ ဆေးပေးခန်းများနှင့်
ဈေးဆိုင်ခန်းများ စသည့်လုပ်ငန်းများကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်
အောက်တိုဘာလမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လအထိ အချိန်ယူ
စီမံဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်အဖွဲ့ အစည်းရှိ ဒုက္ခသည်များ၊ ဒေသခံပြည်သူ
လူထုများ၏ သဘောတူညီချက်နှင့်အညီ အထက်ပါလုပ်ငန်း
စဉ်များ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါက ဒုက္ခ
သည်များ သတ်မှတ်နေရာများသို့ ရွှေ့ပြောင်းနိုင်ရေး အတွက်
အစုအဖွဲ့ များစုဖွဲ့ခြင်း၊ လိုအပ်ချက်များ စုဆောင်းခြင်းနှင့်
လုံခြုံရေး အစီအမံများ ရေးဆွဲဆောင်ရွက်ခြင်းလုပ်ငန်းများ
ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လအတွင်း
အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

အဆိုပါဒုက္ခသည်များအတွက် လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုး
တိုးတက်ရေး အထောက်အပံ့များ၊ လတ်တလောစားဝတ်
နေရေးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများထောက်ပံ့ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်
များကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇူလိုင်လမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ
အထိ စီမံဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဒေသတွင်းဆက်သွယ်ရေးလမ်းများ ပြုပြင်မွမ်းမံ
ဖောက်လုပ်ပေးခြင်း၊ အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများဖော်
ထုတ်ပေးခြင်း၊ စက်မှုဇုန်များတည်ထောင်ပေးခြင်း၊ ယဉ်
ကျေးမှုဇုန်နှင့် ဟိုတယ်ဇုန်များ ထူထောင်ပေးခြင်း
လုပ်ငန်းစဉ်များကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလမှ ၂၀၁၅
ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအထိ စီမံဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါ
ကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ထို့နောက် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ရခိုင်ပြည်
နယ်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဘက်စုံ
မဟာဗျူဟာ စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်
နေမှုများအပေါ် ဖြည့်စွက် အကြံပြု ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုး
တက်ရေးဘက်စုံမဟာဗျူဟာ စီမံကိန်း (လုပ်ငန်းစီမံချက်)
အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေ ရှင်း
လင်းတင်ပြမှုနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ဆွေးနွေး
ချက်များကို လွှတ်တော်က မှတ်တမ်းတင်ခဲ့သည်။

(သတင်းစဉ်)

လွှတ်တော်သို့လာရောက်လေ့လာ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ခရမ်း
မြို့နယ် ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်
ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီမှ မြို့နယ်တွဲဖက်
အတွင်းရေးမှူး ဦးကျော်မြင့်အောင်
ခေါင်းဆောင်သည့် မြို့နယ်ပါတီကော်

မတီဝင်များ၊ ပါတီဝင် ၉၆ ဦးနှင့်
ကချင်ပြည်နယ် ခေါင်လန်ဖူးမြို့နယ်
ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေး
ပါတီမှ ဦးချန်ကျော်ဆားရီ ခေါင်း
ဆောင်သည့် မြို့နယ်ပါတီ ကော်မတီ
ဝင်များနှင့် ပါတီဝင် ၈၂ ဦး စုစုပေါင်း

၁၇၈ ဦးတို့သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင်
နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်
အအုံသို့ကျင်းပသည့် ပထမအကြိမ်
ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက်
ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၃) ရက် မြောက်
နေ့ ကျင်းပနေမှုကို လေ့လာကြည့်ရှု
ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁

နှစ်စဉ်ကျင်းပလျက်ရှိသော ကျောက်
ဆည်ခရိုင်လေးမြို့နယ် (စဉ်တိုင်၊
မြစ်သား၊ တံတားဦး၊ ကျောက်ဆည်)
မှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းတွင် ဂုဏ်ထူး
ဖြင့် အောင်မြင်ခဲ့သော ကျောင်းသား
ကျောင်းသူများအား ပညာရည်ချွန်ဆု
ပေးပွဲကို အောက်တိုဘာ ၆ ရက်
တွင်လည်းကောင်း၊ ကျောက်ဆည်

ကျောက်ဆည်ဆင်လှူပွဲတော်သို့
ရွှေမန်းသူအထူးယာဉ်ပြေးဆွဲမည်

ဆင်လှူပွဲတော်အား အောက်တိုဘာ
၇ ရက်တွင်လည်းကောင်း ကျင်းပ
မည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ အခမ်းအနား
သို့ တက်ရောက်မည့် ရန်ကုန်မှ လိုက်
ပါမည့်သူများအား အောက်တိုဘာ ၅
ရက် နံနက် ၇ နာရီတွင် တောင်

ဥက္ကလာ ပါရမီလမ်း ရွှေမန်းသူကား
ဝင်းမှ အထူးယာဉ်ပြေးဆွဲမည်
ဖြစ်၍ ဖုန်း- ၀၁-၅၆၀၂၉၂ နှင့်
၀၁-၅၆၀၃၀၃ တို့သို့ ဆက်သွယ်
စာရင်းပေးပို့ရန်ဖြစ်ကြောင်း သိရ
သည်။

(ကြေးမုံ)



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း နော်ဝေ အငြိမ်းစားဝန်ကြီးချုပ်နှင့်
အော်စလိုငြိမ်းချမ်းရေးစင်တာ၏ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်အား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁
ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် နော်ဝေနိုင်ငံ အငြိမ်းစားဝန်ကြီး
ချုပ်နှင့် အော်စလိုငြိမ်းချမ်းရေးစင်တာ၏ အဖွဲ့ ခေါင်းဆောင် Mr.Kjell Magne Bondevik ဦးဆောင်သော ကိုယ်စား
လှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ညနေ ၄ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ဇမျှသီရိဇဉ်ခန်းမဆောင်
၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (အပေါ်ပုံ)
အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့်အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးကော်
မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှမြင့်ဦးနှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအား နိုင်ငံခြားပညာတော်သင်စေလွှတ်

၁။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံ
တော်အစိုးရသစ်လက်ထက်တွင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများ၏
စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးအတွက်လည်းကောင်း၊
နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများအား နိုင်ငံတကာအတွေ့အကြုံများရ
ရှိပြီး မိခင်နိုင်ငံသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိသည့်အခါ ဌာန
အတွက်အကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုနိုင်ရန်အတွက်လည်းကောင်း
ရည်ရွယ်ပြီး ပြည်ပနိုင်ငံများသို့ နိုင်ငံခြားပညာတော်သင်
အဖြစ် ပြည်ပအဖွဲ့အစည်းများ၏ ပညာသင်ဆုကမ်းလှမ်းမှု
အစီအစဉ်အရ ယခင်ကထက် စနစ်တကျရွေးချယ်စေ
လွှတ်နိုင်ရန်အလို့ငှာ နိုင်ငံခြားပညာတော်သင်စီစစ်ရွေး
ချယ်စေလွှတ်ရေးကော်မတီကို ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့
ရုံး၏ ၂၇-၅-၂၀၁၁ ရက်နေ့ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်
(၂၇/၂၀၁၁)ဖြင့် ဖွဲ့စည်းတာဝန် ပေးအပ်ခဲ့ပါသည်။
၂။ အဆိုပါကော်မတီအနေဖြင့် ပညာသင်ဆုများ
ကို ဝန်ကြီးဌာန/အဖွဲ့အစည်းများသို့ စနစ်တကျခွဲဝေပေး
ခြင်း၊ ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအသီးသီး
တို့၏ အဆိုပြုချက်များကို စိစစ်ခြင်းများဆောင်ရွက်ပြီး
နိုင်ငံခြားပညာတော်သင်များစေလွှတ်ပေးလျက်ရှိရာ
၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလအတွင်း ပါရဂူဘွဲ့၊ မဟာ
သိပ္ပံ/ဝိဇ္ဇာဘွဲ့၊ ဒီဂရီ ဒီပလိုမာသင်တန်းသို့ ပညာသင်
၇၆ ဦးနှင့် ဘွဲ့မယူသောသင်တန်း (Training)သို့ ပညာ
သင် ၃၂၄ ဦး စုစုပေါင်းပညာသင် ၄၀၀ ကို ပြည်ပ
နိုင်ငံ ၂၇ နိုင်ငံသို့ သွားရောက်ပညာသင်ယူဆည်းပူးနိုင်
ရေး စီမံဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ စက်တင်ဘာလ
အတွင်း ပညာသင်ဦးရေ အများဆုံးစေလွှတ်ခဲ့သည့်
နိုင်ငံများမှာ ဂျပန်နိုင်ငံ၊ တရုတ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံနှင့်
အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံတို့ ဖြစ်ပါသည်။
၃။ နိုင်ငံခြားပညာတော်သင်စီစစ်ရွေးချယ်စေ
လွှတ်ရေးကော်မတီ စတင်ဖွဲ့စည်းချိန်မှစ၍ ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊
စက်တင်ဘာလကုန်အထိ ပါရဂူဘွဲ့၊ မဟာသိပ္ပံ/ဝိဇ္ဇာဘွဲ့၊
ဒီဂရီ ဒီပလိုမာသင်တန်းသို့ ပညာသင် ၉၁၅ ဦးနှင့်
ဘွဲ့မယူသော သင်တန်း (Training)သို့ ပညာသင်
၆၉၇၀ ဦး စုစုပေါင်းပညာသင် ၇၈၈၅ ဦးကို ပြည်ပနိုင်ငံ
(၅၅)နိုင်ငံသို့ ပညာသင်ယူဆည်းပူးနိုင်ရေးစီစဉ်ဆောင်
ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။
နိုင်ငံခြားပညာတော်သင်စီစစ်ရွေးချယ်စေလွှတ်ရေးကော်မတီ
ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့

Advertisement for movies including Top Royal, The Legend Comes to Life, Maze Runner, Minuscule Valley of the Lost Ants, and Step Up All in 3D. Includes showtimes and prices for various theaters like Top Royal and Mingalar Cinemas.

နိုင်ငံတကာ

ဆန္ဒပြမှုများဖြစ်ပွားနေသည့် ဟောင်ကောင်တွင် တစ်နိုင်ငံစနစ်နှစ်ခု မူဝါဒကျင့်သုံးရန်လို

ဟောင်ကောင်တွင် ဒီမိုကရေစီလိုလားသည့် ဆန္ဒပြသူများက ယနေ့ကျင်းပသော (၆၅)နှစ်မြောက် တရုတ်အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားတွင် ဆန္ဒပြတောင်းဆိုမှုများ နေရာအနှံ့အပြား၌ ပိုမိုများပြားလာခဲ့ပြီး ဟောင်ကောင်၏ အဓိကကျသည့် လမ်းဆုံလေးနေရာတွင် နေရာယူဆန္ဒ ထုတ်ဖော်လျက်ရှိကြသည်။

ဟောင်ကောင်တွင် လွန်ခဲ့သည့် သီတင်းပတ်အတွင်း ဒီမိုကရေစီတောင်းဆိုဆန္ဒပြသူများအား ရဲတပ်ဖွဲ့က လူစွဲခွဲရန် ကြိုးစားခဲ့သည်။ အစောပိုင်းတွင် အစိုးရရုံးများရှိသည့် မြို့နယ်များ၏ လမ်းများကို ပိတ်ဆို့ထားသည့် ဆန္ဒပြ လူအုပ်ကို ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက လူစွဲခွဲရန် ကြိုးစားခဲ့သဖြင့် ရုန်းရင်းဆန်ခတ် ဖြစ်ပွားခဲ့ရသည်။ ဆန္ဒပြသူများကို မျက်ရည်ယိုဗုံးများ အသုံးပြုလူစွဲခွဲခြင်းမှာ ဟောင်ကောင်တွင် ၂၀၀၅ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း ပထမဦးဆုံး အကြိမ်ဖြစ်သည်။ ဟောင်ကောင်ကို ဗြိတိသျှက တရုတ်နိုင်ငံသို့ လွှဲပေးခဲ့သည့် ၁၉၉၇ ခုနှစ် နောက်ပိုင်း အဆိုးရွားဆုံး မငြိမ်မသက်မှုလည်းဖြစ်သည်။ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ရော်ဘာကျည်များကို အသုံးပြုလာနိုင်သဖြင့် ကျောင်းသားများ၊ ဆန္ဒပြခေါင်းဆောင်များက သတိပေး

နေသော်လည်း ထောင်သောင်းချီသည့် ဆန္ဒပြသူများက အစိုးရအဆောက်အအုံအနီးအနားများတွင် ဆက်လက် ရှိနေသည်။ ဟောင်ကောင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးအနေဖြင့် ကြာသပတေးနေ့တွင် ရာထူးမှ နုတ်ထွက်မပေးလျှင် အစိုးရအဆောက်အအုံများကို သိမ်းပိုက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဆန္ဒပြခေါင်းဆောင်တစ်ဦးက ပြောသည်။ ဟောင်ကောင်တွင် ယနေ့ ကျင်းပသည့် တရုတ်အမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနား ကျင်းပနေစဉ်မှာပင် ဟောင်ကောင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရာထူးမှ နုတ်ထွက်ပေးရန် တောင်းဆိုမှုများနှင့်အတူ ဆန္ဒပြမှုမှာ လည်း ခြောက်ရက်မြောက်နေ့သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ ဟောင်ကောင်သည် ၎င်း၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ဆက်လက် ထိန်းသိမ်းထားရန် "တစ်နိုင်ငံ စနစ်နှစ်မျိုး" မူဝါဒကို

ကျင့်သုံးဖို့လိုအပ်ကြောင်း ယနေ့ကျရောက်သော (၆၅) နှစ်မြောက် တရုတ်အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားတွင် ဟောင်ကောင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး C Y Leung က ပြောကြားခဲ့သည်။ "နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ" ဆိုသည်မှာ ဟောင်ကောင်တွင် တရုတ်နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို အထောက်အကူပြုနိုင်သော ခိုင်မာသည့် ထောက်ပံ့မှုများရှိကြောင်းနှင့် ပြည်မကြီးစုရေးတွက်သည် ဟောင်ကောင်၏အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ ဖန်တီးပေးမှုကြောင့် ကြီးမားလာခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ "စနစ်နှစ်ခု" ဆိုသည်မှာ ဟောင်ကောင်၏အုပ်ချုပ်ရေးစနစ်နှင့် ဘဏ္ဍာရေးစနစ်တို့သည် ပြည်မကြီး၏ စနစ်များနှင့် ခြားနားမှုရှိခြင်းကို ဆိုလိုခြင်းဖြစ်ကြောင်း ၎င်းကပြောကြားခဲ့သည်။

"နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ စနစ်နှစ်ခု" မူဝါဒသည် တရုတ်ပြည်မကြီးနှင့် ဟောင်ကောင်တို့၏ ယဉ်ကျေးမှု၊ အနုပညာ၊ ပညာရေးနှင့် သိပ္ပံဆိုင်ရာ သုတေသနပြုမှုနယ်ပယ်များတွင် ပေါင်းစည်းလုပ်ကိုင်ရန်ဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆန္ဒပြမှုနှင့်ပတ်သက်၍ တရုတ်အစိုးရက ပြည်ပမှ ဝင်ရောက်စွက်ဖက်မှုများမပြုလုပ် ကြရန် သတိပေးထားခဲ့သည်။ ဟောင်ကောင်တွင်ဖြစ်ပွားနေသည့် အခြေအနေနှင့်ပတ်သက်၍ အမေရိကန်နိုင်ငံက အနီးကပ်စောင့်ကြည့်လေ့လာလျက်ရှိပြီး လွတ်လပ်စွာစုဝေးခွင့်နှင့် လွတ်လပ်စွာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်ခွင့်ကို ထောက်ခံကြောင်း အမေရိကန် သမ္မတအိမ်ဖြူတော်က ပြောကြားသည်။

ဆင်ဟွာ။

ဆိုင်ဘာမူခင်းတိုက်ဖျက်ရေးဌာန စင်ကာပူ၌ အင်တာပိုလ် ဖွင့်မည်



စင်ကာပူ၌ ဖွင့်လှစ်မည့် ဆိုင်ဘာမူခင်းတိုက်ဖျက်ရေးဆိုင်ရာ အင်တာပိုလ်ရုံး အဆောက်အအုံသစ်ကို တွေ့ရစဉ်။

စင်ကာပူ အောက်တိုဘာ ၁ ကွန်ပျူတာ ကွန်ရက်ဆိုင်ရာ ရာဇဝတ်မှုခင်း (ဆိုင်ဘာမူခင်း) တိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်း အတွက် အထောက်အကူပြုစေရန် နိုင်ငံတကာရဲတပ်ဖွဲ့ (အင်တာပိုလ်) ၏ ဌာနရုံး အဆောက်အအုံသစ်ကို စင်ကာပူနိုင်ငံက လွှဲပြောင်းပေးအပ်လိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။ အင်တာပိုလ် ရာဇဝတ်မှုခင်း ဖော်ထုတ်ရေး သုတေသနနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးဌာန (အိုင်ဂျီစီအိုင်) သည် ဆိုင်ဘာ ရာဇဝတ်မှုခင်းများကို တိုက်ဖျက်ရန် ရည်ရွယ်ကြောင်း အင်တာပိုလ် အတွင်းရေးမှူးချုပ် ရော်နယ်လ်နီဘဲလ်က စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ ပြုလုပ်သော အဆောက်အအုံသစ် လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရေး အခမ်းအနားတွင် ပြောကြားသည်။ အဆိုပါအဆောက်အအုံ

၌ အိုင်ဂျီစီအိုင်ဌာန အခြေစိုက်မည်ဖြစ်သည်။ ပြင်သစ်နိုင်ငံ လီယွန်မြို့၌ အင်တာပိုလ်ဌာနချုပ်ရုံးကို ဖွင့်လှစ်ထားသည်။ အင်တာပိုလ်အဖွဲ့သည် တရားဥပဒေ စိုးမိုးရေးဆိုင်ရာ အထင်ကရ အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပြီး အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံပေါင်း ၁၉၀ ပါဝင်သည်။ အင်တာပိုလ်အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများရှိ ရဲတပ်ဖွဲ့များအား လေ့ကျင့်သင်တန်းပေးရာတွင် အိုင်ဂျီစီအိုင်ဌာနသည် အရေးပါကြောင်း၊ ဒီဂျစ်တယ် ရာဇဝတ်မှုခင်းများကို အာရုံစိုက်မည့် ယင်းဌာနသည် အဆင့်မြင့် နည်းစနစ်များနှင့် ကိရိယာများကို အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများသို့ ထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်ပြီး တရားဥပဒေ စိုးမိုးရေး အဖွဲ့အစည်းများအတွက် အကူအညီများ ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း စင်ကာပူ ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး အက်စ်အစ္စဝါရန်က ပြောကြားသည်။ ပီတီအိုင်။

ပါကစ္စတန် ခိုင်ဘာပြည်နယ်၌ ရှေးဟောင်းသုတေသန နေရာများကို မှတ်တမ်းတင်

ကရာချီ အောက်တိုဘာ ၁ ပါကစ္စတန်နိုင်ငံ ခိုင်ဘာ ပတ်တွန်းခါဝါပြည်နယ်၌ အစိုးရက မှတ်တမ်းတင်ခြင်း မရှိသေးသော ရှေးဟောင်းသုတေသန နေရာများကို လေ့လာမှတ်တမ်းတင်နိုင်ရန် ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် ပြတိုက်ဌာနက ကြိုးပမ်းလျက်ရှိကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။ ရှေးဟောင်း သုတေသနပညာရှင်များသည် မှတ်တမ်းတင်ခြင်းမရှိသေးသောနေရာများကို စနစ်တကျမှတ်တမ်းတင်ကာ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်သွားရန် ရည်ရွယ်ကြောင်း ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် ပြတိုက်ဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာ အဗူဗလ်အာမက်က ပြောကြားသည်။ ၎င်းသည်ခိုင်ဘာပြည်နယ် တစ်ဝန်း၌ တစ်စုံတစ်လျား ပျံ့နှံ့ တည်ရှိနေသော ရှေးဟောင်းသုတေသနဆိုင်ရာနေရာများကို မှတ်တမ်းတင်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်းနေသော ရှေးဟောင်းသုတေသီဖြစ်သည်။ ပီတီအိုင်။

တူရကီနယ်စပ်အနီး ကာဒ်မြို့နား ပိုင်းထားသော အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို လေကြောင်းမှတိုက်ခိုက်

အစ္စတန်ဘူ အောက်တိုဘာ ၁ အမေရိကန်ဦးဆောင်သော တပ်ဖွဲ့သည် ဆီးရီးယားနှင့် တူရကီနယ်စပ်အနီးရှိ ကာဒ်မြို့နား ပိုင်းထားသော အစ္စလာမစ်နိုင်ငံ (အိုင်အက်စ်) တိုက်ခိုက်ရေးသမားများကို လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်ကြောင်း ကာဒ်သတင်းအရင်းအမြစ်နှင့် လေ့လာစောင့်ကြည့်ရေးအဖွဲ့များက ယနေ့ပြောကြားသည်။

ဖျက်ဆီး ရှားရှားပါးပါး နေ့ခင်းအချိန် တိုက်ခိုက်ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဆိုသည်။ တူရကီနိုင်ငံ နယ်မြေဘက်မှ ရိုက်တာသတင်းထောက်က ခေါင်းပေါ်၌ ဂျက်လေယာဉ်များ ပျံသန်းနေသော အသံများကို ကြားရကြောင်း မြို့၏ အရှေ့မြောက်ဘက်မှ မီးခိုးလှံများသည် ကောင်းကင်သို့ ထိုးတက်လာသည်ကို မြင်တွေ့ရကြောင်း ပြောသည်။ ကိုဘာနီမြို့၏ အရှေ့မြောက်ဘက် ၃ မိုင် သို့မဟုတ် ၄ မိုင်ခန့်ဝေးသော ကျေးရွာ တစ်ရွာကို အမေရိကန်ဂျက်လေယာဉ်များက တိုက်ခိုက်ကြောင်း၊ အိုင်အက်စ် တင့်ကား တစ်စီးကို ဖျက်ဆီးလိုက်ခြင်းအား ကြားရကြောင်း ကိုဘာနီမြို့မှ ကာဒ်အုပ်စု ဝင်တစ်ဦးက ရိုက်တာသို့ ဖုန်းဆက်ပြောခဲ့သည်။

ငါးကြိမ် ကိုဘာနီမြို့ကို ကာကွယ်လျက်ရှိသော ကာဒ်တပ်ဖွဲ့မှ တပ်မှူးတစ်ဦးဖြစ်သည့် အာမက် အဲလ်-ရိုတ်က တိုက်ခိုက်မှု ငါးကြိမ်ရှိခဲ့ကြောင်း၊ အောင်မြင်မှု ရှိမရှိကိုမူ မသိကြောင်း၊ ခေါင်းပေါ်၌ ဂျက်လေယာဉ်များ ပျံစေသည့် ကြားရကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက်ခြင်းကြောင့် အိုင်အက်စ် တိုက်ခိုက်ရေးသမားများ သေဆုံးသည်ကို တွေ့မြင်ရသည်ဟု စစ်မြေပြင်မှ ကာဒ်သတင်းအရင်းအမြစ်များက ပြောကြောင်း ဆီးရီးယား လူ့အခွင့်အရေးလေ့လာရေးအဖွဲ့ အကြီးအကဲက ပြောသည်။ ရိုက်တာ။

သက်ကြီးရွယ်အိုများ နေထိုင်ရန် အကောင်းဆုံးနိုင်ငံသည် နော်ဝေဟုဆို

နယူးယောက် အောက်တိုဘာ ၁ နိုင်ငံပေါင်း ၉၆ နိုင်ငံ၏ ဘဝနေဝင်ချိန် နေထိုင်မှုအဆင့်အတန်း အညွှန်းကိန်း တစ်ခုအရ နော်ဝေနိုင်ငံသည် သက်ကြီးရွယ်အိုများအတွက် နေထိုင်ရန် အကောင်းဆုံးနေရာ ဖြစ်သည်ဟု ယမန်နေ့ဘီဘီစီသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။ လူအိုများ ကူညီရေးနိုင်ငံတကာအဖွဲ့၏ ကမ္ဘာ့သက်ကြီးရွယ်အိုများစောင့်ကြည့် အညွှန်းကိန်းသည် အသက် ၆၀ ကျော်လူအိုများ၏ လူမှုရေးနှင့် စီးပွားရေးရာတို့ကို တိုင်းတာခြင်း ဖြစ်သည်။ ကုလသမဂ္ဂ နိုင်ငံတကာ သက်ကြီးရွယ်အိုများနေ့တွင် ဖြန့်ချိသော အဆိုပါ အညွှန်းကိန်းတွင် ဩစတြေးလျ၊ အနောက်ဥရောပနှင့် မြောက်အမေရိကတို့သည် စံနှုန်းမြင့်မားပြီး အနိမ့်ဆုံးနိုင်ငံမှာ အာဖရိကနက်ရှာဖြစ်သည်။ အစီရင်ခံစာ၌ ကြိုတင်ဟောကိန်းထုတ်ထားသည်မှာ သက္ကရာဇ် ၂၀၅၀ ခန့်တွင် ကမ္ဘာ့လူဦးရေ၏ ၂၁ ရာခိုင်နှုန်းသည် အသက် ၆၀ ကျော်များဖြစ်ကြမည်ဖြစ်သည်။ သက်ကြီးရွယ်အိုတစ်ဦး၏ ဝင်ငွေလုံလောက်မှု ရှိ မရှိ၊ ကျန်းမာရေး ကောင်း မကောင်း၊ တစ်ကိုယ်ရေ စွမ်းဆောင်နိုင်မှု ပမာဏနှင့် ပြည့်စုံသော အသိုက်အဝန်းတွင်

နေထိုင်ခြင်း ရှိ မရှိ စသည့်ကဏ္ဍ လေးရပ်ကို အညွှန်းကိန်းက တိုင်းတာထားခြင်းဖြစ်သည်။ နော်ဝေနိုင်ငံ၏ နောက်တွင် ဆွီဒင်နိုင်ငံရှိပြီး၊ ယင်းနောက်တွင် ဆွစ်ဇာလန်၊ ကနေဒါနှင့် ဂျာမနီတို့အသီးသီးရှိကြသည်။ ၂၀၅၀ ခန့်ခန့်တွင် အညွှန်းကိန်းပါ နိုင်ငံပေါင်း ၄၀ နီးပါး၌ အသက် ၆၀ နှင့်

အထက် လူအိုကြီးများသည် စုစုပေါင်း လူဦးရေ၏ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိလာမည်ဖြစ်သည်။ ၂၀၃၀ ခန့်ခန့်တွင် အသက် ၆၀ နှင့် အထက် လူဦးရေ စုစုပေါင်းသည် ၁ ဒသမ ၄ ဘီလီယံသို့ ရောက်ရှိမည်ဟု မျှော်လင့်ရကြောင်း ကုလသမဂ္ဂက ပြောသည်။ ဘီဘီစီ။



နော်ဝေနိုင်ငံသည် သက်ကြီးရွယ်အိုများ နေထိုင်ရန် အကောင်းဆုံးနိုင်ငံအဖြစ် ရပ်တည်သည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၃၀။)

၁၃ရက် ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၇ ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၃၀ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၊ ပုဒ်မခွဲ (က)တွင် ပါရှိသော “နိုင်ငံသား၊ ဧည့်နိုင်ငံသား၊ နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရသူ သို့မဟုတ် ယာယီသက်သေခံလက်မှတ်ကိုင်ဆောင်ထားသူဖြစ်ခြင်း” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “နိုင်ငံသားဖြစ်ခြင်း” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၃။ နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၊ ပုဒ်မခွဲ (ဃ)တွင်

ပါရှိသော “ပုဒ်မ ၄ ပါအချက်များနှင့်ညီညွတ်သော ပါတီတည်ထောင်လိုသူများ၏ အမည်၊ အဘအမည်၊ အလုပ်အကိုင်၊ နေရပ်လိပ်စာ၊ မွေးနေ့သက္ကရာဇ်နှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်၊ အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်အမှတ်၊ ဧည့်နိုင်ငံသားလက်မှတ်အမှတ်၊ နိုင်ငံသားပြုခွင့်လက်မှတ်အမှတ် သို့မဟုတ် ယာယီသက်သေခံလက်မှတ်အမှတ်” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “ပုဒ်မ ၄ ပါအချက်များနှင့်ညီညွတ်သော ပါတီတည်ထောင်လိုသူများ၏ အမည်၊ အဘအမည်၊ အလုပ်အကိုင်၊ နေရပ်လိပ်စာ၊ မွေးသက္ကရာဇ်နှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားအမှတ်” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၄။ နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၀၊ ပုဒ်မခွဲ (က)တွင် ပါရှိသော “နိုင်ငံသား၊ ဧည့်နိုင်ငံသား၊ နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရသူ သို့မဟုတ် ယာယီသက်သေခံလက်မှတ်ကိုင်ဆောင်ထားသူဖြစ်ခြင်း” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “နိုင်ငံသားနှင့် နိုင်ငံသားပြုခွင့်ရသူဖြစ်ခြင်း” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၅။ နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၅ ၏နောက်တွင် ပုဒ်မ ၂၅-က အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည်-

“၂၅-က။ နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းမီ မူလနိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေအရ တည်ရှိခဲ့သည့် နိုင်ငံရေးပါတီများသည် ဤပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေနှင့်အညီ ဖွဲ့စည်းထားသည့် နိုင်ငံရေးပါတီနှင့် ပါတီဝင်များဖြစ်သည်ဟု မှတ်ယူရမည်။ ယင်းပါတီများကို ဤပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေနှင့်အညီ ပြင်ဆင်လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် သင့်လျော်သည့်အချိန်ကာလတစ်ခုကို ကော်မရှင်က ညှိနှိုင်းသတ်မှတ်ပေးရမည်။”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သက်ကြီးရွယ်အိုများနေ့ အခမ်းအနားကျင်းပ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သက်ကြီးရွယ်အိုများနေ့အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန(MICC-2)၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင်က အမှာစကားပြောကြားရာ၌ မြန်မာနိုင်ငံသည် အခြားသော အရှေ့တောင်အာရှနိုင်ငံများကဲ့သို့ သက်ကြီးရွယ်အိုဦးရေ လျင်မြန်စွာ တိုးပွားနေသည့် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တွက်ချက်မှုကိန်းဂဏန်းများအရ မိမိတို့နိုင်ငံတွင် သက်ကြီးရွယ်အိုဦးရေစုစုပေါင်း၏ (၁၀)ရာခိုင်နှုန်းခန့်သည် လူမှုကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်းများ လိုအပ်သည့်အခြေအနေတွင်ရှိနေပါကြောင်း၊ ထို့အတွက် သက်ကြီးရွယ်အိုဦးရေ တိုးပွားလာမှုသည် ကြိုဆိုရမည့်ကိစ္စတစ်ရပ်ဖြစ်သကဲ့သို့ စိန်ခေါ်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်သည်ကိုလည်း အားလုံးသတိထားကြရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်နှုန်းမြင့် တိုးပွားနေသည့် သက်ကြီးရွယ်အိုများ၏ ကျန်းမာရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေးဆိုင်ရာ ပြုစုစောင့်ရှောက်ရေး လုပ်ငန်းများကို နိုင်ငံတကာနှင့် ရင်ပေါင်တန်းနိုင်ရေးအတွက် အောင်မြင်သော အိုခင်းမှုဖြစ်စဉ် နည်းလမ်းများကို ကိုယ်စွမ်း ဉာဏ်စွမ်းရှိသူမျှ အလေးထားဆောင်ရွက်ပေးသွားကြရန် တိုက်တွန်းလိုပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်ထံမှ ဖမ်းပို့သည့် သဝဏ်လွှာကို တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ဖတ်ကြားပြီး ပြည်ထောင်စု



ဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်မြတ်မြတ်အုန်းခင်က တစ်နိုင်ငံလုံးမှ အသက်အကြီးဆုံး အဘိုး၊ အဘွား တစ်ဦးစီနှင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အတွင်းရှိ အသက်(၁၀၀)နှစ်နှင့်အထက် ဘိုးဘွားများအား ဂုဏ်ပြုဆုငွေများ ပေးအပ်သည်။ (အပေါ်ပုံ)

ထို့နောက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သက်ကြီးရွယ်အိုစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့(မြန်မာ)မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ရပ်ရွာအခြေပြု သက်ကြီးရွယ်အိုစောင့်ရှောက်ရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် အဘိုးအဘွားများအား ဆေးဝါးပစ္စည်းနှင့် အလှူငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ အဘိုးတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ၂၀၁၄ ခုနှစ် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သက်ကြီးရွယ်အိုများနေ့ အထိမ်းအမှတ် ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ် ဦးစီးဌာနမှတ်တမ်းကို ပြသပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသူများသည် ခန်းမအတွင်း ခင်းကျင်းပြသထားသည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သက်ကြီးရွယ်အိုများနေ့အထိမ်းအမှတ်ပြခန်းငယ်အား လှည့်လည်ကြည့်ရှုအေးပေးကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ်အခမ်း

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီက ကမာရွတ်မြို့နယ် မူးယစ်ဆေးဝါးပျောက်ရေးအထိမ်းအမှတ်ပြတိုက်၌ ကျင်းပရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်သက်ဌေး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိန်တင်ဝင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးဗိုလ်ချုပ်ထွန်းထွန်းနောင်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် ဦးဝင်းဆွေ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေချုပ်၊ တိုင်းဒေသကြီးစာရင်းစစ်ချုပ်၊ တိုင်းဒေသကြီးအဆင့်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူးကြီးဝင်းနိုင်၊ အငြိမ်းစားရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်အရာရှိကြီးများ၊ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေက အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ယနေ့ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်တွင် ဥပဒေပြုရေးမဏ္ဍိုင်၊ အုပ်ချုပ်ရေးမဏ္ဍိုင်၊ တရားစီရင်ရေးမဏ္ဍိုင် ဆိုသည့် မဏ္ဍိုင်ကြီး (၃)ရပ်ချမှတ်ပြီး ဆောင်ရွက်နေကြောင်း၊ အုပ်ချုပ်ရေးမဏ္ဍိုင်အောက်တွင် ရဲတပ်ဖွဲ့သည် အရေးကြီးသည့်အပိုင်းမှ ပါဝင်ဆောင်ရွက်နေသည်ကို တွေ့မြင်ရမှာဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် တိုင်းရင်းသားပြည်သူများဖြစ်၍ ပြည်သူ့အကျိုးကို ဥပဒေနှင့်အညီ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်သူများဖြစ်ရန် ကြိုးစားကြစေလိုကြောင်း၊ သစ္စာရှိရှိ၊ သမာဓိတည်ကြည်စွာဖြင့် ကိုယ်ကျင့်တရားကောင်းမွန်ရန် မိမိတို့ကို မိမိစောင့်ရှောက်ပြီး အုပ်ချုပ်ရေးမဏ္ဍိုင်ကြံ့ခိုင်စေသော အုတ်မြစ်ကောင်းများဖြစ်ရန် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ကြရန် တိုက်တွန်းကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က မူခင်းဖော်ထုတ်ရာတွင် စွမ်းစွမ်းတမံဖော်ထုတ်ခဲ့သည့် ရာထူးတစ်ဆင့်တိုးမြှင့်ခံရသော တပ်ဖွဲ့ဝင်အရာရှိများနှင့် ဂုဏ်ပြုဆုရသူတပ်ဖွဲ့ဝင်များအားလည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးတို့က ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာချီးမြှင့်ခံရသည့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များအားလည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့နာယက ဒေါ်ခင်သက်ဌေးက နေအိမ်လိုင်းခန်းဆွများကို လည်းကောင်း ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ယင်းနောက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူးကြီးဝင်းနိုင်က မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူးတို့ထံ ပေးအပ်သည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့၏ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုပြခန်းကို ကြည့်ရှုအေးပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ချစ်ပိုင်သမ္မာ 562829,09-73198239 569782,09-43033237 * ကျွန်ုပ်တို့အဖို့/ချောင်းသာ(နေ့စဉ်) 3-10-14 မှစတင်ထွက်ပါမည်။ (ကြိုတင်မုတ်ပို့) * ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ မဲပေး (ညွှန်/ပြု) (ဖော်ပြ) * ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ (မုတု/ပြု-စံတိုင်း) (နေ့စဉ်) * ပုခုံး (ရွယ်တော်လေးဆူ) ပုခုံး၊ မုတု၊ အဆင့်မြင့်ခရီးစဉ် ကားမျိုးစုံ စီးလုံးတူး စီစဉ်ပေးပါမည်။ ဆေးဝါးဖြည့်တင်းပေးပေးပေး၊ ဝမ်းဗိုက်နာကျင်မှု၊ ဝမ်းဗိုက်နာကျင်မှု၊ ဝမ်းဗိုက်နာကျင်မှု။ www.chitpaithitsar.blogspot.com

ဆရာကောင်း (WISDOM VILLAGE) SAT / IELTS / TOEFL အမှတ်-၉၊ ပန်းခြံလမ်း၊ မြေခိုကုန်း၊ Ph: 516680, 09-5115486

POST ရာထူးဝင်ခွင့်သင်တန်း Tel: 09420129333 မွေးမြူရေး - ကျေးလက် ဝင်ခွင့်အနီးကပ် တက္ကသိုလ်ရေး - ပြည်တွင်းအခွန် ဝမ်းရွာ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း(လယ်)၊ ပန်းဆိုးတန်းမှတ်တိုင်ဆင်းပါ။

Billion အမှတ်တံဆိပ် ဘီလီယံ ပရုန်ဆီအရည် ဤဆေးသည် ခေါင်းကိုက်၊ ခေါင်းမူးခြင်း၊ ဇက်ကြောတက်ခြင်း၊ ခေါင်းအုံခြင်း၊ ခါးကိုက်ခါးနာခြင်း၊ လေးဖက်နာ၊ အဆစ်အမြစ်များကိုခဲခြင်း၊ ကြွက်သားများ နာကျင်ခြင်း၊ ခရီးပန်းခြင်း၊ စိတ်မကြည်မလင်ခြင်း၊ ကား၊ ရထားစီး၍ မူးဝေခြင်းတို့အတွက် သုံးစွဲနိုင်ပါသည်။ ပင်းရင်း - အမှတ် (၆၉)၊ ဒုတိယထပ်၊ (၂၆) လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်း၊ မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ပုန်း - ၀၁ ၃၇၂၁၅၀၊ ၀၁ ၂၅၄၀၅၇၊ ၀၉ ၅၀၇၄၀၀၀

Billion အမှတ်တံဆိပ် ဘီလီယံ ညှင်းပျောက်ဆေး ဤဆေးသည် ညှင်းကြီး၊ ညှင်းကြား၊ ညှင်းညို၊ စပါးညှင်း၊ မျက်နာ၊ လည်ပင်း၊ ရျိုင်းကြား၊ ပေါင်ကြားနှင့် ခန္ဓာကိုယ်၏ အသားနုများပေါ်တွင် ဖြစ်တတ်သော ညှင်းအမျိုးမျိုးတို့ကို သက်သာပျောက်ကင်းစေနိုင်ပါသည်။ ပင်းရင်း - အမှတ် (၆၉)၊ ဒုတိယထပ်၊ (၂၆) လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်း၊ မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ပုန်း - ၀၁ ၃၇၂၁၅၀၊ ၀၁ ၂၅၄၀၅၇၊ ၀၉ ၅၀၇၄၀၀၀

ဆောင်းပါး

စာရေးဆရာဖြစ်လိုသော်

အောင်ကျော်ညို
(ဆင်ချသိပ်)

“နှုတ်တစ်ရာ စာတစ်လုံး” နှိုင်းယှဉ်အသုံးအနှုန်းရှိသည်။ စာပေအရေးအသား၏ ထိရောက်မှု။

တစ်နေ့ ရေးဖော်ရေးဖတ် အသိတစ်ဦး ရောက်လာသည်။ မတွေ့တာကြာ၍ အလွှာပညာပေးပြောကြားရင်း မြန်မာနိုင်ငံစာရေးဆရာအသင်းက ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးနေသည့် စာရေးနည်းအတတ်ပညာသင်တန်းတက်ရောက်နေကြောင်း သိလိုက်ရသည်။ ဝမ်းသာအားရနှင့် အားပေးစကားပြောဖြစ်သည်။ နေရာတကာ ဆရာလိုအပ်သည်။

မိမိကား ကံမကောင်းခဲ့။ ငယ်စဉ်ကျောင်းသားဘဝမှာကတည်းက စာရေးစာဖတ် ဝါသနာပါခဲ့သည်။ အစ်ကိုကျောင်းဆရာစားပွဲပေါ်မှ “ပညာတန်ဆောင်”မဂ္ဂဇင်း မကြာမကြာယူဖတ်ရင်း ဆရာကြီးဦးသိုက်ထွန်းရေးသည့် “ဘိန်းစားပေးသော ပညာ”ဝတ္ထုတိုကို စွဲစွဲလမ်းလမ်းဖြစ်ခဲ့ဖူးသည်။ ပုံစံတူကူးချအရေးလေ့ကျင့်ခဲ့ဖူးသည်။

၁၀ တန်းရောက်တော့ စာရေးလိုသည့်မိမိအတွက် နည်းပေးလမ်းပြလမ်းပြကြယ်ဆောင်းပါးတိုတစ်ပုဒ်ကို ပြဋ္ဌာန်းစကားပြောစာအုပ်တွင် ဖတ်မှတ်ခဲ့ရသည်။ ရေငတ်ချိန် ရေတွင်းထဲ ပြုတ်ကျသွားသလို အဝမ်းမရ ဖြစ်ခဲ့ရသည်။ ဆရာကြီးတက်တိုးရေးသည်ဟု ဝိုးတဝါးမှတ်မိနေဆဲ။ “စာရေးဆရာဖြစ်လိုသော်”ဟူသည့် ဆောင်းပါးတိုလေး အနှစ်ချုပ်မှာ စာရေးဆရာဖြစ်လိုသော် စာများများဖတ်ပါ။ စာများများရေးပါ ဟူ၏။ စာရေးဆရာအတွက် သင်တန်းကျောင်းမရှိပါဟု ဆိုထားပေရာ နယ်စွန့်နယ်ဖျား၊ တောကြိုတောင်ကြားမှ မိမိတို့ဘဝနှင့် အကိုက်ဖြစ်နေခဲ့သည်။ ဆရာကြီး၏ နည်းပေးလမ်းပြလမ်းပြညွှန်စကားအတိုင်း စာများများဖတ်ဖြစ်ဖို့ အကြောင်းဖန်လာခဲ့သည်။

၁၀ တန်းအောင်တော့ တက္ကသိုလ်မတက်ရောက်နိုင်။ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုက မိမိအား တောကျောင်းဆရာဘဝနှင့် တောကြိုတောင်ကြား ဇနပုဒ်အရပ်သို့ ပို့ခဲ့သည်။ သင်္ဘောတစ်တန်း၊ လေ့နစ်တန်နှင့် လမ်းခရီး၊ “ခက်သာရွာ”မှာ တစ်ညအိပ်ပြီးမှ ရောက်သည့်ခရီး။ ကုလားတန်မြစ်ကမ်းနံဘေးက ရဲဖျားရွာလေး။ တစ်လမှ တစ်ကြိမ် လစာထုတ်ဖို့ မြို့ပြန်ရသည်။ သွားစရာ လာစရာဆို၍ အိမ်နှင့်ကျောင်းမှအပ အခြားမရှိ။ သေလောက်အောင် ပျင်းဖို့ကောင်းသည့်နေရာ။

ဤသို့ဖြင့် စာအုပ်များသည် မိမိ၏ ဘဝအဖော်မွန်ဖြစ်လာခဲ့သည်။ တစ်လ တစ်ကြိမ်ပြန်လာတိုင်း မြို့မှ ဖတ်စရာစာအုပ် ကျောပိုးအိတ်နှင့်အပြည့် သယ်ယူသွားသည်။ လဝက်လောက်ဆို ပါသမျှစာအုပ် ကုန်သွားပြီ။ နောက်တစ်ကြိမ်ပြန်ဖတ်နှင့် တချို့စာအုပ်များ သုံးကြိမ်မက ဖတ်ဖြစ်သည်။

စွဲစွဲလန်းလန်းနှင့် ဖတ်ဖြစ်ခဲ့သော စာအုပ်များမှာ လင်းယုန်မောင်မောင်ဘာသာပြန် အတ္ထုပ္ပတ္တိစာအုပ်များ။ ဥပမာ-ချေဂွေဗားရာ၊ ကပ်စထရို၊ ပက်ထရစ်လူမွန်ဘား၊ တက္ကသိုလ်ဘုန်းနိုင်၏ လွမ်းတေးမဆုံးစေနှင့် စောသခင်၊ တစ်ပြည်သူ မရွှေထား စသည့်စာအုပ်များ။ မှတ်မှတ်ရရ “လွမ်းတေးမဆုံးစေနှင့် စောသခင်” စာအုပ်ဖတ်ပြီး တစ်လလောက်ထိ တမြေမြေခံစားနေခဲ့ရဖူးသည့် ဆရာကြီး၏ စာပေအရေးအသားကောင်းမွန်ဆွဲဆောင်အားပေးပင်။ ဆရာကြီးသိန်းဖေမြင့်၏ “အရှေ့ကနေဝန်း ထွက်သည့်ပမာ” သခင်တင်မြ၏ “ဘုံဘဝမှာဖြင့်”။ စွဲစွဲမြဲမြဲဖတ်ဖြစ်ခဲ့သော မှတ်မိသမျှ စာအုပ်များ။ ဆရာကြီးများ၏ အရေးအသားများမှာ တစ်မျိုးတစ်ဘာသာထိ ထူးခြားမှု

ရှိသည်။ အထူးသဖြင့် လင်းယုန်မောင်မောင်၏ အတ္ထုပ္ပတ္တိအရေးအသားတွင် ထူးခြားမှုမှာ စိတ်ဝင်စားဖွယ် ခေါင်းခန်းလေးများနှင့် ရေးသွားခြင်းဖြစ်သည်။ ခေါင်းစဉ် တစ်ခုပေးလိုက်၊ အကြောင်းအရာကို ရေးလိုက်နှင့် အတ္ထုပ္ပတ္တိစာအုပ် တစ်အုပ်လုံးကို အခန်းဆက်ရေးသားသွားခြင်းပင်။ သတင်းစာဆရာကြီးပီပီ သတင်းရေးသားနည်းပညာနှင့် လက်စွမ်းပြသွားခြင်း။ မိမိအတွက် စာရေးသားနည်းပညာကို ပေးခဲ့ကြသော ဆရာကြီးများပင်တည်း။

ဘဝမှာ မမေ့နိုင်စရာ စာရေးဆရာကြီးနှစ်ဦးနှင့်လည်း နဖူးတွေ့ဖူးတွေ့ ဆုံတွေ့ခဲ့ကြပါသည်။ ရခိုင်ဘက်သို့ စာပေခရီးထွက်လာခဲ့ကြသော စာရေးဆရာကြီး နတ်နွယ်နှင့် မောင်သိန်းဆိုင်။ စစ်တွေ၊ မောင်တော၊ မင်းပြား၊ ပြီးလျှင် မြောက်ဦးမြို့သို့ ဆိုက်ဆိုက်မြိုက်မြိုက် ရောက်လာကြသည်။ မြို့နယ်ပါတီယူနစ်ရုံးမှာ စာပေဟောပြောပွဲ ကျင်းပသည်။ ရယ်စရာ အရွှန်းအဖောက်များနှင့် စာပေခရီးအတွေ့အကြုံများအကြောင်းစုံဟောပြောသွားကြသည်။ ဆရာကြီးနတ်နွယ်၏ “မြန်မာပြည် မြောက်ဖျား” စာပေခရီးအကြောင်း ဟောပြောချက်မှာ ဗဟုသုတစုံသည်။ မိမိအတွက် ရင်ထဲစွဲကျန်ခဲ့သည်။ မိမိဘဝ၏ စာပေလမ်းခရီးတွင် အထောက်အကူဖြစ်စေခဲ့သည်။ စာရေးသားနည်းတစ်မျိုးကို ဆရာမောင်သိန်းဆိုင်က နည်းပေးလမ်းပြပေးခဲ့သည်။ “ကျွန်တော် စာရေးဆရာဖြစ်လာတာ ကျွန်တော်ချစ်တဲ့ အစ်မကို ရည်းစားစာရေးရင်းနဲ့ဖြစ်လာခဲ့တာ” ဆရာမောင်သိန်းဆိုင်၏ ပွဲကျသွားစေသည့်စကားမှာ မိမိအတွက်ကား စာရေးနည်းတစ်မျိုး တိုးလာခဲ့ရသည်။

ဆရာကြီးတက်တိုး၏ “များများဖတ်၊ များများရေး” ဆိုရာတွင် ဦးနောက်အသိနှင့် ရေးသားစေခဲ့ခြင်းဟု သိထားခဲ့သည်။ နှလုံးသားနှင့် စာရေးနည်းကို ဆရာမောင်သိန်းဆိုင်ကျေးဇူးကြောင့် မမေ့လင့်ဘဲ ရရှိခဲ့ပါသည်။ နှလုံးသားနှင့်ရေးသည့်စာများ မြန်မာစာပေသမိုင်းမှာ ယနေ့ထိတိုင် လွမ်းမောဖွယ် မှတ်တမ်းတင်လျက်ရှိနေဆဲ။ ဖတ်ရသူများ၏ နှလုံးသားမှာ တမြေမြေနှင့် လွမ်းငွေ့လေးတွေ ဝေနေရဆဲ။ လှိုင်ထိပ်ခေါင်တင်၏ “စိန်မြူးကြာညောင်” အစချီဘောလယ်နှင့် တောင်ငူဘုရင် နတ်သျှင်နောင်၏ စစ်မြေအရပ်မှ ဓာတုကလျာဆီ ပို့ဆက်သည့် လွမ်းမမြေ ကျေးစေရတုများ။ နှလုံးသားနှင့် ရေးသားသည့်စာများ၏ စွမ်းရည်ကို ဤရတုစာများတွင် အထင်အရှားတွေ့ရပါသည်။

နတ်သျှင်နောင်၏ ကျေးစေရတု လွမ်းစာခွဲများကြောင့် ရာဇဓာတုကလျာ “နတ်သျှင်ရေးကြောင့် တရေးမှောင့်ခွဲ” ရရှိသည်။ အိမ်ထောင်ရေးကံမကောင်းရှာသော မင်းသမီးခမာ တရားရိပ်ခို၊ သီလရှင်ဘဝနှင့် သာသနာ့ဘောင်ဝင်မည်ဟု ဆုံးဖြတ်ထားခဲ့ပြီးမှ နတ်သျှင်နောင်ကြောင့် ပျက်ခဲ့ရသည်။ နတ်သျှင်နောင်အလိုကျ လိုက်လျောခဲ့ရသည့် နှလုံးသားစာများ၏အားသာချက်။

မိမိတို့ရုံးသို့ အရာရှိတစ်ဦး ပြောင်းလာသည်။ စကားစပ်မိရင်း “ကျွန်တော်လည်း ဆရာ့ဆီက စာရေးနည်းသင်ရဦးမယ်”ဆိုလာသည်။ မိမိ၏ဆရာများနှင့် မိတ်ဆက်ပေးလိုက်ရသည်။ ဆရာကြီး ဦးတက်တိုး၊ ဆရာကြီးမောင်သိန်းဆိုင်တို့၏ လမ်းညွှန်ချက် “စာရေးဆရာဖြစ်လိုသော် စာများများဖတ်၊ စာများများရေး၊ ဖတ်မှတ်သမျှ ဦးနောက်အသိအပြင် နှလုံးသားခံစားချက်ပါ ပေါင်းစပ်ရေး” စကားကို လက်ဆင့်ကမ်းမျှဝေလိုက်ရပါသည်။ ။



အောက်တိုဘာလ ၅ ရက်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁

မြန်မာနိုင်ငံ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းသည် ၂၀၁၀ ခုနှစ်မှစ၍ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ ကျေးရွာများသို့ ကွင်းဆင်းကာ ပြည်သူလူထုအခြေပြု ရွေ့လျားကျန်းမာရေးဆေးခန်းကို ဖွင့်လှစ်၍ ကျန်းမာရေးပညာပေးဟောပြောခြင်း၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်နှင့် သက်ကြီးရွယ်အိုများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပံ့ပိုးပစ္စည်းများလှူဒါန်းခြင်း၊ မျက်စိနှင့် သွားကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးခြင်းတို့ကို တစ်လတစ်ကြိမ် ပုံမှန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

မြန်မာနိုင်ငံမိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း အတွင်းရေးမှူး ဒေါ်သဇင်နွယ်၊ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး(၂) ဒေါက်တာဂျီဂျီစန်းနှင့် နေပြည်တော် ခုတင်(၁၀၀၀)ဆံ့ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးမှ သွားဘက်ဆိုင်ရာ အထူးကု ဆရာဝန်ကြီးအဖွဲ့ နှင့် ယျင်းမနား ခုတင်(၂၀၀)ဆေးရုံမှ မျက်စိအထူးကု ဆရာဝန်ကြီးအဖွဲ့၊ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်မှုကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့၊ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဒေါက်တာလှလှကြည်၊ ဥက္ကဋ္ဌသီရိ ခရိုင်မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်မှုကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဆရာဝန် ဆရာမများ၊ မြို့နယ်မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ၊ အတွင်းရေးမှူးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း

စောင့်ရှောက်ရေးအသင်း အတွင်းရေးမှူး ဒေါ်သဇင်နွယ်၊ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အတိုးအတားများကို အားဆေးနှင့် အာဟာရများ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များကို အနီးပိတ်၊ အိုင်အိုဒင်းဆားနှင့် အာဟာရဖြစ်စေသော အစားအစာများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ထို့နောက် ကိုယ်ဝန်ဆောင်များကို ကိုယ်ဝန်ဆောင် စောင့်ရှောက်မှုပေးခြင်း၊ သက်ကြီးရွယ်အို ဘိုးဘွားများကို ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်ပေးခြင်း၊ မျက်စိလူနာများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပေးခြင်း၊ သွားနှင့် ခံတွင်း လူနာများကို ကုသမှုပေးခြင်း၊ အထွေထွေလူနာများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပေးခြင်း၊ ညွှန်းပို့ရန်လိုအပ်သော လူနာများကို နီးစပ်ရာကျန်းမာရေးဌာနသို့ ညွှန်းပို့ခြင်းနှင့် ချို့တဲ့ဆရာဝန်ကြီးနှင့် ဆရာဝန်များသည် စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက်က နေပြည်တော် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ကျောက်စရစ်

ကျန်းကျန်းရွာတွင် ရွေ့လျားကျန်းမာရေးဆေးခန်းကို ဆောင်ရွက်သည်။ ရှေးဦးစွာ မြန်မာနိုင်ငံ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း အတွင်းရေးမှူး ဒေါ်သဇင်နွယ်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး မေတ္တာစမ်းရေ ဆေးခန်းတာဝန်ခံ ဆရာဝန်ကြီး ဒေါက်တာစမ်းစမ်းလှိုင်က “ရွေ့လျားကျန်းမာရေးဆေးခန်း ဖွင့်လှစ်ခြင်းအကြောင်း” ဒေါက်တာလှလှကြည်က “ငါးနှစ်အောက်ကလေးနှင့် အာဟာရအကြောင်း” ဒေါက်တာမျိုးမင်းဦးက “ကိုယ်ဝန်ဆောင် စနစ်တကျ စောင့်ရှောက်မှုခံယူရန် အရေးပါမှု၊ ကျွမ်းကျင်သူများဖြင့်ဖွေးဖွားရန် အကြောင်း” နှင့် ဒေါက်တာလင်းလင်းခက်က “သားဆက်ခြားခြင်းအကြောင်း” တို့ကို ပြောကြားကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း အတွင်းရေးမှူး၊ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အတိုးအတားများကို အားဆေးနှင့် အာဟာရများ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များကို အနီးပိတ်၊ အိုင်အိုဒင်းဆားနှင့် အာဟာရဖြစ်စေသော အစားအစာများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ထို့နောက် ကိုယ်ဝန်ဆောင်များကို ကိုယ်ဝန်ဆောင် စောင့်ရှောက်မှုပေးခြင်း၊ သက်ကြီးရွယ်အို ဘိုးဘွားများကို ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်ပေးခြင်း၊ မျက်စိလူနာများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပေးခြင်း၊ သွားနှင့် ခံတွင်း လူနာများကို ကုသမှုပေးခြင်း၊ အထွေထွေလူနာများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပေးခြင်း၊ ညွှန်းပို့ရန်လိုအပ်သော လူနာများကို နီးစပ်ရာကျန်းမာရေးဌာနသို့ ညွှန်းပို့ခြင်းနှင့် ချို့တဲ့လူနာများကို ထောက်ပံ့ခြင်းများ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

စာရေးဆရာဖြစ်လိုသော် စာများများဖတ်၊ စာများများရေး၊ ဖတ်မှတ်သမျှ ဦးနောက်အသိအပြင် နှလုံးသားခံစားချက်ပါ ပေါင်းစပ်ရေး

| | | | | | | | | |
|--|--|---|---|---|---|---|--|--|
| နေပြည်တော်(၁) ဖုန်း - 251277 251288 | မင်္ဂလာ (၂) ဧရာဝတီ(၂) မြို့နယ် ဖုန်း - ၀၉၇၃၂၄၄၀၁ ၀၉၇၃၂၄၄၀၂ | မင်္ဂလာ စံပြ ဖုန်း - ၀၉၇၃၁၇၆၀၀၀ ၀၉၇၃၁၇၆၀၀၁ ၀၉၇၃၁၇၆၂၂၂ | မင်္ဂလာခိုင်းမွန်း စိုင်းမွန်းယုတ်(၅)လွှာ ဖုန်း - ၀၉၄၀၂၇၆၅၆၄၁ ၀၉၄၀၂၇၆၅၆၄၂ | ရေအောင်(၁) ဖုန်း - 252113 388034 | မင်္ဂလာ စံပြ ဖုန်း - ၀၉၇၃၁၇၆၀၀၀ ၀၉၇၃၁၇၆၀၀၁ ၀၉၇၃၁၇၆၂၂၂ | မင်္ဂလာခိုင်းမွန်း စိုင်းမွန်းယုတ်(၅)လွှာ ဖုန်း - ၀၉၄၀၂၇၆၅၆၄၁ ၀၉၄၀၂၇၆၅၆၄၂ | မြို့မ(ဓမ္မစော) ဖုန်း - ၃၉၀၃၆ ၃၉၀၃၇ | ၂၆ . ၉ . ၂၀၁၄ ရက်မှစတင်၍ တစ်ပြိုင်တည်းဖြင့် ပုံစံနံပါတ် ၀၀၀၀ နံပါတ် ၁၂၃၀ နံပါတ် ၄၃၀ နံပါတ် ၆၃၀ နံပါတ် ၉၃၀ နံပါတ် |
|--|--|---|---|---|---|---|--|--|



လွှတ်တော်ရေးရာ

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ရေကြီးနှစ်မြုပ်ပျက်စီးသွားသော လယ်မြေများအား စနစ်တကျ စာရင်းကောက်ယူပြီး စာရင်းအမှန်ပြင်သာ ထောက်ပံ့ပေးခြင်းဖြစ်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁

“မိုးသည်းထန်စွာ အဆက်မပြတ် ရွာသွန်းခြင်းကြောင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အချို့တွင် ရေကြီးနှစ်မြုပ် ပျက်စီးသွားသော လယ်ယာမြေများအား စနစ်တကျ စိစစ်၍ တောင်သူလယ်သမားများအတွက် လိုအပ်သော ထိရောက်သည့် ကူညီထောက်ပံ့မှုများ အမြန်ဆုံးရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးပါရန် ပြည်ထောင်စုအစိုးရသို့ တိုက်တွန်းကြောင်း” အဆိုကို သနပ်ပင်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးမြင့်ဦးက ယနေ့ပြည်သူ့လွှတ်တော် အစည်းအဝေး၌ အဆိုတင်သွင်းခဲ့သည်။

အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်ဇော်က ပဲခူးမြစ်၊ စစ်တောင်းမြစ်နှင့် ရွှေကျင်ချောင်းတို့သည် လည်း ယခင်နှစ် ဩဂုတ်လ စိုးရိမ်ရေမှတ်များထက် ကျော်လွန်ခဲ့ပါကြောင်း၊ မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းခဲ့မှုကြောင့် ကောက်ယူပြုစုခဲ့သော စာရင်းများအရ စိုက်ပျိုးပြီးမိုးစပါး စက(၁၄၇၀၀၀)ကျော် ရေလွှမ်းခဲ့ရာ စက(၁၀၀၀၀၀) ကျော်မှာ ရေပြန်ကျပြီး စက(၆၀၀၀၀)ကျော် ထိခိုက်ကာ စက(၁၀၀၀၀)ကျော် ပျက်စီးခဲ့ပါကြောင်း၊ ကျန်စက(၄၆၀၀၀)ကျော်မှာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၃ ရက်အထိ ရေလွှမ်းခဲ့ဖြစ်ပြီး အဆိုပါ စိုက်ဧကများမှာ ၁၆ ရက်ကြာ ရေလွှမ်းခဲ့ရသဖြင့် ပျက်စီးဧကစုစုပေါင်း (၅၇၀၀၀)ကျော်ရှိခဲ့ပါကြောင်း၊ ၎င်းပျက်စီးဧကများအား တစ်ဧကလျှင် မျိုးစပါး(၁ ဒသမ ၅)တင်းနှုန်း၊ ခန့်မှန်းငွေကျပ်(၁၂၀၀၀)ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ထိခိုက်ဧက (၆၀၀၀၀)ကျော်အတွက် တစ်ဧကလျှင် ငွေကျပ်(၆၀၀၀)နှုန်းဖြင့်လည်းကောင်း စုစုပေါင်းခန့်မှန်းငွေကျပ် (၁၀၄၇၇၈၀၀၀)အား နိုင်ငံတော်သီးသန့်ရန်ပုံငွေမှ ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ပါရန် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သို့ တင်ပြပြီး လက်ရှိအမှန် ထိခိုက်၊ ပျက်စီးဧကများအား ကွင်းဆင်းစိစစ် ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ပါကြောင်း။

ဒေသခံတောင်သူများသည် နှစ်စဉ်ရေကြီးကာလကို သိရှိပြီးဖြစ်သည့် အတွက် မိုးလေဝသအခြေအနေကို သုံးသပ်ပြီးမှသာ စိုက်ပျိုးလေ့ရှိပါကြောင်း၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ အချို့သော လယ်များမှာ ရေကန်ကင်းဖြစ်၍ ပုံမှန် ရာသီထက် နောက်ကျစိုက်ပျိုးလေ့ရှိပါကြောင်း၊ အဆိုပါ ရေကန်ကင်းလယ်များမှ တောင်သူများမှာ ယခုရေကြီးသည့်အချိန်တွင် ပုံမှန်စိုက်ပျိုးသည့်



လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်ဇော်။



သနပ်ပင်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးမြင့်ဦး။

လယ်များကဲ့သို့ ထောက်ပံ့ကြေးရလိုမှုကြောင့် မိမိယာ၊ နီးစပ်ရာ ပုဂ္ဂိုလ်များမှ တစ်ဆင့် တောင်းဆိုမှုများရှိသော်လည်း တာဝန်ရှိသူများမှ အဖွဲ့ဖွဲ့ စည်း၍ စနစ်တကျ မှတ်တမ်းကောက်ယူပြီး စာရင်းအမှန်ပြင်သာ ထောက်ပံ့ ပေးခြင်းဖြစ်ပြီး ထောက်ပံ့ပေးမှုကျန်ခဲ့ပါက သက်ဆိုင်ရာ ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာအုပ်စုအဆင့် လယ်ယာမြေ စိစစ်ခန့်မှန်းမှုအဖွဲ့နှင့် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းညှိနှိုင်းမှုအဖွဲ့များမှ တစ်ဆင့် တင်ပြလာပါက ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်းဖြင့် ပြန်လည်ရှင်းလင်းခဲ့သည်။

တပ်မတော်သားကိုယ်စားလှယ် ဗိုလ်မှူးအောင်ကျော်နှင့်၏ “နိုင်ငံတော် စီးပွားရေးအတွက် ဝင်ငွေပိုမိုတိုက်ရောက်လာစေရန်နှင့် ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းများ မြှင့်တင်နိုင်ရန် မြန်မာ့ခရီးသွားနှစ်တစ်နှစ်ကို သတ်မှတ်အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန် အစီအစဉ်ရှိမရှိ” မေးခွန်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဟိုတယ်

နှင့်ခရီးသွားလာရေးလုပ်ငန်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီးဒေါက်တာတင်ရွှေက ယခုအချိန်၌ မြန်မာနိုင်ငံသည် အာဆီယံပညာရေးရယူထားခြင်းကြောင့် အာဆီယံဝန်ကြီးအဆင့် အစည်းအဝေးများ၊ အာဆီယံအရာရှိကြီး အစည်းအဝေးများ ကျင်းပလျက်ရှိရာ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ဧည့်သည်တော်များသည် စဉ်ဆက်မပြတ် မြန်မာနိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိလျက်ရှိပါကြောင်း။

ဒုတိယအကြိမ် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို မကြာခင်ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ ထိုအစည်းအဝေးတွင် အာဆီယံနှင့် မိတ်ဖက်နိုင်ငံများမှလည်း တက်ရောက်ကြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် မဟာမဲခေါင်၊ BIMSTEC၊ PATA၊ UNWTO တို့တွင် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံအဖြစ် ပါဝင်သောကြောင့် ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်း မြန်မာကိုပိုမိုသိရှိလာသည်ကို တွေ့ရပါကြောင်း။

၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၌ အာဆီယံ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ်၊ ပြပွဲနှင့် အစည်းအဝေးများ ကျင်းပရန် အတည်ပြုချက် ရရှိထားပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ အာဆီယံခရီးသွားလုပ်ငန်းဖိုရမ် (ASEAN Tourism Forum-2015) ကို ဇန်နဝါရီတွင် နေပြည်တော်၌ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဤပြပွဲနှင့် ဖိုရမ်သို့ နိုင်ငံတကာနှင့် ဒေသတွင်း နိုင်ငံများမှ လုပ်ငန်းရှင်များ၊ မီဒီယာများနှင့် ပညာရှင်များ တက်ရောက်ကြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ၎င်းတို့ထံမှ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ခရီးစဉ်ဒေသများအပေါ် ထင်မြင်သုံးသပ်ချက်များကိုလည်း ရယူရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

သို့ဖြစ်ပါ၍ လက်ရှိအချိန်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ ခရီးသွားလုပ်ငန်းကဏ္ဍ တိုးတက်မှုအရှိန်အဟုန်မှာ ကောင်းမွန်နေသည့် အခြေအနေကြောင့် လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အာဆီယံစီးပွားရေးအသိုက်အဝန်း (AEC-ASEAN Economic Community) ဖွံ့ဖြိုးမှုကို တောင့်ကြည့်ရန်အတွက်လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၄ နှင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်များတွင် အထက်ပါအစီအစဉ်များ ဆက်တိုက်ပြုလုပ်ရန် ရှိသည့်အတွက်လည်းကောင်း လက်ရှိအခြေအနေတွင် မပြုလုပ်သေးဘဲ ဒေသတွင်းတည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုနှင့် လုံခြုံမှုပိုမိုတိုးတက်လာသည့်အခါ အဆိုပါ မြန်မာ့ခရီးသွားနှစ် (Visit Myanmar Year)အား ၂၀၁၆ ခုနှစ်နှင့် နောက်ပိုင်းကာလတွင်သာ ဖော်ဆောင်ပြုလုပ်သွားသင့်ပါကြောင်းဖြင့် မြေကြားခဲ့သည်။

(သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဓဉပဒေနှင့် ညီညွတ်မှုမရှိဘဲ ဆောင်ရွက်မှုများသည် လူမှုဝန်းကျင်ကိုထိခိုက်စေ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁

အမျိုးသားလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ် မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၃) ရက် မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီ တွင်ကျင်းပရာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၃)မှ ဦးညွှန်လင်း၏ “နိုင်ငံတော် အစိုးရဝန်ထမ်းများ၏ မြို့ပြပင်စင်များ သင့်လျော်သော ကာလတွင် တိုးမြှင့်ပေးနိုင်ရေး တွက်ချက်မှု ပြုပြင်ပေးရန် အစီအစဉ် ရှိ/မရှိ” မေးခွန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာလင်းအောင်က မြို့ပြပင်စင်စားများအတွက် ပင်စင်လစာနှင့်လုပ်သက်ဆိုင်ရာ တွက်နည်းတွင် ရာခိုင်နှုန်းတိုးမြှင့်၍ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပေးရေးကိစ္စသည် နိုင်ငံတော်၏ ရသုံးမှန်းခြေငွေစာရင်း၊ ဘတ်ဂျက်ခွင့်ပြုနိုင်မှု အခြေအနေပေါ်မူတည်၍ ဆောင်ရွက်ပေးရမည်ကိစ္စ ဖြစ်ပါကြောင်း။



မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၉)မှ ဦးမှတ်ကြီး။

ဆွေးနွေးငွေကျပ် (၅၁၀ ဒသမ ၉၅၇) ဘီလီယံ စုစုပေါင်းအသုံးစရိတ်၏ (၂ ဒသမ ၅) ရာခိုင်နှုန်း သုံးစွဲခဲ့ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံဝန်ထမ်းနည်းဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေ-၂၄၆(ခ)ပါ ပင်စင်လစာကို ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် တိုးမြှင့်တွက်ချက်မှုပုံစံအတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်မှုသည် ကာလမကြာသေးပါသဖြင့် ပင်စင်နှင့်ဆိုင်ရာတွက်နည်းကို ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ပေးရန် အစီအစဉ် မရှိသေးပါကြောင်းဖြင့် မြေကြားသည်။ အစည်းအဝေးတွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၆)မှ ဦးမျိုးမြင့် တင်သွင်းထားသည့် “မြန်မာနိုင်ငံ အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဓဉပဒေ (Myanmar National Building Code) ကို ပြုစုထုတ်ဝေ၍

ကိုဓဉပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်များပါအတိုင်း လိုက်နာကျင့်သုံးစေရေး ဆောင်ရွက်နိုင်ပါရန် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအား တိုက်တွန်းကြောင်း” အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်(၄)ဦး ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၉)မှ ဦးမှတ်ကြီးက အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဓဉပဒေနှင့် ညီညွတ်မှုမရှိဘဲ ဆောင်ရွက်အကောင်အထည်ဖော်မှုများသည် လူမှုဝန်းကျင်ကို ထိခိုက်စေပါကြောင်း၊ ပွင့်လင်းမြင်သာစွာဖြင့် လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ဆောင်နေချိန်တွင် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ကိုက်ညီသည့် အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဓဉပဒေကို အမြန်ပြုစုပြဋ္ဌာန်းထုတ်ပြန်၍ နိုင်ငံတကာ ကိုဓဉပဒေများနှင့် ယှဉ်တွဲချိတ်ဆက်ပြီး လိုက်နာကျင့်သုံးလုပ်ကိုင်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ လေဒဏ်၊ ရေဒဏ်၊ မိုးဒဏ်နှင့် ငလျင်ဒဏ် စသည့်ဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကို ခံနိုင်စွမ်းရှိသည့် ဒီဇိုင်းစနစ်များ၊ အသုံးပြုတည်ဆောက်ရေး ပစ္စည်းများ၊ တည်ဆောက်မှုနည်းစနစ်များ၊ လူနေမှုဘဝတွင် သက်သေသက်သာဖြင့် လုံခြုံစိတ်ချရမှု အနေအထားများ ခံစားရရှိစေနိုင်မည့် အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဓဉပဒေသည် အရေးကြီးပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။



ရှမ်းပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုင်းကျော်ဇောသန်း။

အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံတကာစံများနှင့်ယှဉ်၍ မိမိနိုင်ငံနှင့် လိုက်လျောညီထွေရှိမည့် စက်မှုဆိုင်ရာစံချိန်စံညွှန်းများ၊ သုံးစွဲသည့် စံပေတံများ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ နည်းဥပဒေနှင့် စည်းမျဉ်းများ၊ လူနေအိမ်ရာနှင့် ဆက်စပ်အဆောက်အအုံများ ဖြစ်ပါ၍ အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဓဉပဒေကိုပါ လိုက်နာဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

တပ်မတော်သား ကိုယ်စားလှယ် ဗိုလ်မှူးအောင်ကျော်ဇောက မြန်မာနိုင်ငံ အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဓဉပဒေမထုတ်ပြန်နိုင်မီကာလတွင် လက်ရှိတွက်ချက်တင်ပြထားသည့်

အဆောက်အအုံ ဒီဇိုင်းပုံစံအတိုင်း ကြပ်မတ် ဆောင်ရွက်ပေးသင့်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၆)မှ ဦးစိုင်းမြင့်က မြန်မာနိုင်ငံ အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဓဉပဒေ ပြုစုထုတ်ဝေရေးသည် ဆောက်လုပ်ရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် အမှန်တကယ်လိုအပ်နေသော ကိစ္စတစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယနေ့ဆောက်လုပ်သော အဆောက်အအုံများသည် ငလျင်ဒဏ်နှင့် မုန်တိုင်းဒဏ်များကို ခံနိုင်ရန် ထည့်သွင်း စဉ်းစားကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့



ပြည်တွင်းရေးရာ

စာမျက်နှာ ၇ မှ

အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးတင်က ဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်နိုင်မှု လျော့ချရေးလုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ရန်အတွက် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစီးဌာနနှင့် UN-Habitat တို့အကြား ၂၀၁၁ခုနှစ်တွင် နားလည်မှုစာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းခွဲ(၅)ခု ဆောင်ရွက်ရန် သဘောတူခဲ့ကြပါကြောင်း၊ ၎င်းလုပ်ငန်းခွဲများထဲမှ လုပ်ငန်းခွဲ (၂)သည် မြန်မာနိုင်ငံအဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဥပဒေ (Myanmar National Building Code) ပြုစုပြဋ္ဌာန်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်ကို ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဥပဒေအား ပြဋ္ဌာန်းနိုင်ခြင်း မရှိသေးသော်လည်း သက်တမ်းအတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ လုပ်ငန်းအရည်အသွေးအပေါ် စစ်ဆေးမှုနှင့် အသုံးပြု သောပစ္စည်းများအား အာမခံမှုတို့ကို နိုင်ငံတကာတွင် ကျင့်သုံးလျက်ရှိသော ဗြိတိသျှစံချိန်စံညွှန်း၊ အမေရိကန် ကွန်ကရစ်နည်းပညာ စံချိန်စံညွှန်းနှင့် အပြည့်အဝဆိုင်ရာ

အဆောက်အအုံ ကိုဥပဒေများ သုံးစွဲပြီးဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံအဆောက်အအုံဆိုင်ရာ (Myanmar National Building Code) ပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေးအတွက် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ၂၀၁၁ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလကုန်ခန့်တွင် မူကြမ်းအသီးသီးကို အဆိုပြု တင်သွင်းနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ အဆိုပါမူကြမ်းအား ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမှစ၍ အပြန်အလှန်သုံးသပ်လေ့လာပြီး ၂၀၁၂ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလတွင် အချောသင်နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၆ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဥပဒေမူကြမ်း စိစစ်ပြီးဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ ကိုဥပဒေ (Myanmar National Building Code) မူကြမ်းကို အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။

အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ထောက်ခံဆန္ဒမဲများသည် အတွက် အဆိုကို အတည်ပြုကြောင်း ဆုံးဖြတ်ခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

အာမေးနီးယန်း ဂိုဏ်းချုပ်ဆရာတော် သက်တမ်းအရင့်ဆုံး ခရစ်ယာန်ဘုရားကျောင်း ကမ္ပည်းပြားတပ်ဆင်ခြင်း အခမ်းအနား တက်ရောက်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ခြောက်ရက်တာမျှ လေ့လာရေးခရီး ရောက်ရှိနေသော အာမေးနီးယန်းဂိုဏ်းချုပ်ဆရာတော် KAREKIN II နှင့် အဖွဲ့သည် ယနေ့ နံနက် ၁၁ နာရီခွဲက ရန်ကုန်မြို့ ပန်းဆိုးတန်းလမ်းရှိ ရန်ကုန်မြို့ပြ အမွေအနှစ် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့သို့ သွားရောက်လေ့လာခဲ့ကြ သည်။

အဆိုပါ ဂိုဏ်းချုပ်ဆရာတော်နှင့် အဖွဲ့အား ရန်ကုန်မြို့ပြအမွေအနှစ် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ ဒါရိုက်တာ ဒေါ်မိုးမိုးလွင်က ရန်ကုန်မြို့ ၏ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ် ဓာတ်ပုံများကိုပြသကာ လက်ရှိ ဆောင်ရွက်နေသည့် လုပ်ငန်းအား ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ရန်ကုန်မြို့ပြအမွေအနှစ်ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ကို ၂၀၁၂ ခုနှစ် တွင် စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ရန်ကုန် မြို့ပြ၏ လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားသော အထက်ကရမြို့ပြသွင်ပြင်အား ခေတ်မီ ဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့် ပေါင်းစပ်ရာတွင် မြို့၏ မူလလက္ခဏာနှင့်အမွေအနှစ်ဂုဏ်အင် များ မပျောက်ပျက်အောင် သမိုင်းဝင် မြို့လယ်အား ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် ရေးရန်အဖြစ် သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် ထူးခြားသည့် မြို့ပြရွာခင်းနှင့် မြင်ကွင်း များအားကာကွယ်ရန် ဇုန်များထပ်မံ သတ်မှတ်ခြင်း၊ မြို့ပြအမွေအနှစ် အဆောက်အအုံများအား ပြန်လည် အသုံးပြုခြင်းနှင့် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်း အတွက် အစိုးရနှင့် ပုဂ္ဂလိက ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုကို အားပေးခြင်း၊ အမွေ အနှစ်အဆောက်အအုံများ စာရင်း

စုဆောင်းခြင်းနှင့် ဥပဒေဖြင့်ကာကွယ် မည့် စာရင်းပြုစုခြင်း၊ ဒေသခံလူထု၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် နိုင်ငံတကာမှ လေ့လာသူများအတွက် မြို့လယ် အမွေအနှစ် ဓရိယာအား လည်ပတ်ရန်စီစဉ်ပေးခြင်း၊ မြို့နှင့် မြို့နေလူထုတို့နှင့် သက်ဆိုင်သော အကြောင်းအရာများနှင့် ဓာတ်ပုံများ အား သုတေသနပြုလုပ်ခြင်းနှင့် မော် ကွန်းတင်ထိန်းသိမ်းခြင်းတို့ အား ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ထို့ပြင် မြို့ပြအမွေအနှစ်များအား ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ရာတွင် ကူညီခြင်း၊ စီမံခန့်ခွဲရေးဆိုင်ရာ မူဝါဒများ ချမှတ် ရာတွင် အကြံပေးခြင်းနှင့် သင်တန်း များပေးခြင်း၊ အများပြည်သူအား အသိပညာပေးခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။

ဆက်လက်၍ ဂိုဏ်းချုပ်ဆရာတော် နှင့်အဖွဲ့သည် ရန်ကုန်မြို့လယ်ရှိ ရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံများ၊ မြို့ပြအမွေအနှစ်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် ရေးအဖွဲ့မှ ထိန်းသိမ်းလျက်ရှိသည့် အဆောက်အအုံများကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုလေ့လာ ကြသည်။

ညနေ ၃ နာရီခွဲတွင် ကုန်သည်လမ်း နှင့် ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်းထောင့်ရှိ ခရစ်ယာန်ဘုရားကျောင်းတစ်ခုဖြစ် သည့် ဗဟိုဇီဆရာရှင်ယောဟန်၏ အာမေးနီးယန်း တမန်တော်များ ဘုရားကျောင်းသို့ ရောက်ရှိပြီး ကမ္ပည်း ပြားတပ်ဆင်ခြင်း အခမ်းအနားကို တက်ရောက်ခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် ရန်ကုန်မြို့ပြ အမွေအနှစ်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်

ရေးအဖွဲ့ ဒါရိုက်တာ ဒေါ်မိုးမိုးလွင်က နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့် အာမေး နီးယန်း ဂိုဏ်းချုပ်ဆရာတော် KAREKIN II တို့က အပြာရောင် ကမ္ပည်းပြားအား ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။

ဗိသုကာလက်ရာများဖြင့် တစ်မူ ထူးခြားသည့် ယင်းဘုရားကျောင်း သည် ရန်ကုန်မြို့တွင် သက်တမ်း အရင့်ဆုံးဘုရားကျောင်းတစ်ခု ဖြစ် သည်။ အာမေးနီးယန်းလူမျိုးတို့သည် ၁၇ ရာစုတွင် ကုန်စည်ကူးသန်း ရောင်းဝယ်မှုကို ချဲ့ထွင်ရန်နှင့် စီးပွား ကွန်ရက်တိုးမြှင့်ရန် အိရန်နှင့် အိန္ဒိယ နိုင်ငံတို့မှ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြောင်းရွှေ့ အခြေချနေထိုင်ခဲ့ကြပြီး မြန်မာမင်း များလက်ထက်တွင် ဘာသာပြန် အရာရှိများ၊ နိုင်ငံခြားနှင့်ဆက်သွယ် ရေး အရာရှိများအဖြစ် တာဝန် ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသည်။ အာမေးနီးယန်း လူမျိုးများ ဘာသာရေး၊ လူမှုရေး ဆိုင်ရာများ ဆောင်ရွက်ရန် ယခု မြေနေရာအား ၁၈၆၃ ခုနှစ်တွင် လျှာဒါန်းခွဲရာ နှစ်ပေါင်း ၁၅၀ ကျော်ရှိပြီ ဖြစ်သည်။

လူအများနှင့်သက်ဆိုင်သော နေရာ များတွင် အဆိုပါနေရာနှင့် ဆက်စပ် နေသည့် သမိုင်းဝင်လူပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် သမိုင်း အဖြစ်အပျက်များအကြောင်း ကို ဖော်ပြပြီး မြို့၏အမှတ်အသား တစ်ခုအဖြစ် ပြည်သူများလေ့လာနိုင် ရန်ရည်ရွယ်လျက် အပြာရောင် ကမ္ပည်းပြားအား ယခုကဲ့သို့ တပ်ဆင် ထားရှိခြင်းဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်အား ဒေဂူးကပ္ပတီဥက္ကဋ္ဌ နေ့လယ်စာဖြင့် တည်ခင်းညှိခံ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့်အဖွဲ့သည် အောက်တိုဘာ ၁ ရက် ဒေသ စံတော်ချိန် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် ဆိုးလ်မြို့ Samcheonggak Restaurant သို့ရောက်ရှိရာ Daewoo International Co., Ltd. မှ President ဖြစ်သူ Mr. Jeon Beyong II နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကြိုဆိုကြသည်။

ထို့နောက် Mr. Jeon Beyong II ကမြန်မာနိုင်ငံတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော လုပ်ငန်းများ နှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြရာ တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်က သိရှိလိုသည်များကို ပြန်လည်မေးမြန်းဆွေး နွေးခဲ့သည်။

ဒေဂူးနှင့်အဖွဲ့သည် Daewoo International Co., Ltd. မှ President ဖြစ်သူ Mr. Jeon Beyong II တို့နှင့်အတူ နေ့လယ်စာအား အတူတကွ သုံးဆောင်ခဲ့ကြသည်။ နေ့လယ်စာစားပွဲအပြီးတွင် အမှတ်တရလက်ဆောင် ပစ္စည်းများအပြန်အလှန်လဲလှယ်ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိ သည်။ (မြဝတီ)



အောက်တိုဘာ ၁ ရက်က ပဲခူးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ၌ကျင်းပသော မြန်မာ နိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ ရွှေရတနာပတ်လည်နေ့အခမ်းအနားတွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဇော်ဝင်း ဆုရရှိသောတပ်ဖွဲ့ဝင်အား ဂုဏ်ပြုဆုချီးမြှင့်စဉ်။ (၀၇၅)

အောင်ဘာလေသိန်းဆုပွင့်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁ (၃၀၉) ကြိမ်မြောက် အောင်ဘာ လေသိန်းဆုပွင့်ပွဲမှ ယနေ့ထွက်ပေါ် လာသောဆုကြီးများ စာရင်းမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

- အထူးဆုကြီးတစ်ဆု ကျပ်သိန်း (၁၅၀၀) ၆-၇၁၉၉၇၉
- ဆုကြီးတစ်ဆုကျပ်သိန်း (၁၀၀၀) ၅-၃၃၆၁၈၀
- ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း (၅၀၀) ဆုများ ၀-၃၄၆၀၂၂ ၉-၂၀၀၄၃၃
- ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း (၃၀၀) ဆုများ ၈-၄၀၉၂၄၅ ၁-၂၀၉၆၇၁ ၈-၁၄၆၇၅၀
- ဆုကြီးတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း (၂၀၀) ဆုများ ၉-၇၆၈၇၉၂၊ အ-၂၀၄၄၅၀ ၃-၆၄၀၆၉၂၊ ဗ-၁၃၀၁၅၃ ၂-၉၃၆၅၉၀
- ဆုတစ်ဆုချင်း ကျပ်သိန်း (၁၀၀) ဆုများ ၈-၁၈၃၉၅၄၊ ၁-၃၀၅၈၄၇ ၁-၃၈၃၉၅၅၊ ၂-၆၁၉၆၅၀ ၅-၃၇၂၈၃၀၊ ၁-၁၇၃၉၃၆ အ-၄၉၀၈၅၃၊ ၁-၄၅၈၁၉၉ ၃-၈၉၄၀၅၈၊ ၁-၉၈၁၅၆၅ ၂-၆၉၅၃၂၂၊ အ-၃၇၉၀၇၁ ၀-၆၇၀၅၇၀

မော်လမြိုင် အောက်တိုဘာ ၁

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ နှစ် (၅၀) ပြည့် ရွှေရတနာပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနား ကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက မွန်ပြည်နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး ရာမညဇာနည်ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ (ယာပ)

အခမ်းအနားတွင် မွန်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်က မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့သည် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီး ဌာန၏ ရည်မှန်းချက်တာဝန်များကို ပြည့်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန လက်အောက် တွင်ရှိသော ဌာနကြီးငါးခုနှင့်အတူ အောင်မြင်အောင် အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်နေရသလို မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့၏ ရည်မှန်းချက်တာဝန် များဖြစ်သည့် ပြည်တွင်းလိုခြံရေးနှင့် ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေး၊ တရား ဥပဒေစိုးမိုးရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါး

မွန်ပြည်နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့ နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတနာပတ်လည်နေ့ ကျင်းပ



အန္တရာယ် တားဆီးကာကွယ်ရေး၊ ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ ဆောင် ရွက်ရေးဆိုသည့် ရည်မှန်းချက်တာဝန် များကို အောင်မြင်အောင် အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် နေသည့် တပ်ဖွဲ့တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူ

မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်

ချစ်ပြီး နိုင်ငံပုရိပ်ကောင်းကို ဖော်ဆောင် နိုင်သည့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် ကောင်းများအနေဖြင့် ရှေ့ဆက်ရမည့် ရွှေရတနာပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနားကို အားမာန်အပြည့်ဖြင့် ကြိုးစားလျှောက်လှမ်းကြပါစို့ဟု တိုက်တွန်းအပ်ပါကြောင်းဖြင့် ပြော ကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် မွန်ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီးမျိုးဆွေဝင်းက မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတနာပတ်လည်နေ့ အခမ်းအနားသို့ မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ ရဲချုပ် ရဲချုပ်ဇော်ဝင်းက ပေးပို့လာသော သဝဏ်လွှာအား ဖတ်ကြားသည်။ ဆက်လက်၍

မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအုန်းမြင့်၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော် ဒု-ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဌေးလွင်နှင့် မွန်ပြည်နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီးမျိုးဆွေဝင်းတို့က မှုခင်း ထူးချွန်ဆု၊ သင်တန်းထူးချွန်ဆု၊ လူမှုရေးထူးချွန်ဆု၊ ပညာရေး ထူးချွန်ဆုနှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်မိသားစု စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး၊ နေအိမ်လှိုင်း ခန်းသန့်ရှင်းရေးဆုရ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ နှင့် လုပ်သားပြည်သူများအား ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးနှင့် တာဝန်ရှိ သူများ က ဆုများ အသီးသီးချီးမြှင့်ကြ ကြောင်း သိရသည်။

ကိုကိုသိန်း(မော်လမြိုင်)

ဥတုရာသီ တောကိုပိုင်

ပြည်တွင်းရေးရာ

* မြန်မာနိုင်ငံမှ

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးက မိန့်ခွန်းပြောကြားရာ၌ ခေတ်အဆက်ဆက် ရဲတပ်ဖွဲ့ပြုပြင် ပြောင်းလဲရေးကို အသွင်သဏ္ဍာန်အမျိုး မျိုးဖြင့် ကြီးစားဆောင်ရွက်ခဲ့ကြရာ လုံခြုံရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေးတို့အတွက် ရဲလုပ်ငန်းတာဝန်များကို ဝိပိဋ္ဌာန်ပြင် ထမ်းဆောင်ပြီး ပြည်သူလူထု၏အကျိုးကို ဥပဒေနှင့်အညီ ကာကွယ်စောင့်ရှောက် သယ်ပိုးမည်ဆိုသည့် အနှစ်သာရ သဘောကို ရှေ့တန်းတင်ကာ သာမန် ရဲလုပ်ငန်းလုပ်နေသည့် ရဲအဖွဲ့မှ သာမန် ပြည်သူ့ရဲတပ်ဖွဲ့အဖြစ်သို့ အသွင်ကူးပြောင်းမှုကို ၁၉၆၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁ ရက်နေ့က စတင် ကြိုးပမ်း အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ၁၉၆၄ ခုနှစ်မှစ၍ ပြည်သူနှင့်ရဲ တစ်သားတည်းဖြစ်ရေး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှုသည် ယနေ့ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတနာနှစ်ပတ်လည် ကာလတိုင် ရောက်ရှိခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ကို ပြည်သူ့ရဲတပ်ဖွဲ့အဖြစ် ပြောင်းလဲကြိုးပမ်းလာစဉ်မှစ၍ “သစ္စာ၊ သမာဓိ၊ သတ္တိ” ဆိုသည့် ဦးထိပ်ပန်ဆင်ထားသည့် ဆောင်ပုဒ်နှင့်အညီ နိုင်ငံနှင့်ပြည်သူအပေါ် သစ္စာရှိရန်၊ မိမိလုပ်ငန်းတာဝန်များဆောင်ရွက်ရာတွင် အဂတိတင်စား သမာဓိရှိရှိ လုပ်ဆောင်ရန်၊ အမှန်တရားအတွက်

သတ္တိရှိရှိ ရဲရင့်စွာ လုပ်ဆောင်ရန် အတွက် ကြိုးပမ်းပြုပြင်ခဲ့သည်ကို တွေ့ရကြောင်း၊ ထို့အပြင် ရဲတပ်ဖွဲ့ကို နိုင်ငံတကာ စံချိန်စံညွှန်းများနှင့် ကိုက်ညီသည့် အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် ပြောင်းလဲလာစေရေးအတွက် UNDP, UNODC, EU, ICRC တို့၏ ပူးပေါင်း ကူညီမှုနှင့် လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာများ၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး ဆိုင်ရာသင်တန်းများ၊ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများကို ပြုလုပ် လေ့ကျင့်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ယခု ကဲ့သို့ လေ့ကျင့်ပေးထောင်ပေးမှုများ၏ ရလဒ်အဖြစ် နိုင်ငံတကာအသိုင်းအဝိုင်းနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပြီး ဒီမိုကရေစီ အသွင်ကူးပြောင်းရေး ကာလနှင့် အနာဂတ်ကာလတွင် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့သည်ပြည်တွင်းလုံခြုံရေးကို စွဲများကို ပိုမိုခိုင်မာစေရန်သာမက ကမ္ဘာ့ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ မှုခင်းကိစ္စများကိုပါ တက်ကြွစွာပါဝင်ဆောင်ရွက်လာနိုင် မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့အတူ နိုင်ငံတော် အစိုးရ၏ အုပ်ချုပ်ရေးယန္တရားတိုးတက် ကောင်းမွန်ရေးအတွက် ပြည်သူ့ပဟိပြု သော ပြည်သူများပူးပေါင်းပါဝင်သည့် စီမံခန့်ခွဲအုပ်ချုပ်မှု ပုံသဏ္ဍာန်ကို ပြောင်းလဲဆောင်ရွက်နေမှုများနှင့် လိုက်လျောညီထွေရှိနေစေရန်အ တွက် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များကလည်း ပြည်သူကို ပဟိပြုသော ရဲလုပ်ငန်းစနစ် တိုးတက် အောင်မြင်စေရေး အရှိန်မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူ့ကိုပဟိပြုသော ရဲလုပ်ငန်း

စနစ်သို့ အလုံးစုံကူးပြောင်းရောက်ရှိ နိုင်ရေးအတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြ ရာတွင် ပြည်သူလူထုက ယုံကြည်စွာ အပ်နှင်းထားသော လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို ရဲတပ်ဖွဲ့အနေဖြင့် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်နေခြင်းကို ပေါ်လွင်အောင် ပြုမူကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ရဲတပ်ဖွဲ့ တစ်ခုလုံး၏ လုပ်ငန်းတာဝန်ဆောင် ရွက်မှုများ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိအောင်

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကိုက ရဲတပ်ဖွဲ့ ဆိုင်ရာ စွမ်းရည်သတ္တိနှင့် စွမ်းဆောင်မှု ဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်ရရှိသူ ၁၁ ဦး အား ဆုတံဆိပ်များ ချီးမြှင့်ပေးအပ်ပြီး ၂၀၁၄ ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ စံပြုဆုရရှိသူ မှုခင်းရဲတပ်ဖွဲ့မှ ရဲအုပ် လှသိန်းစိုးအား စံပြုရဲဂုဏ်ပြုစလွယ်နှင့် တစ်ဆင့်မြှင့်တံဆိပ် တပ်ဆင်ပေး

ရွက်ပေးခဲ့သော မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီ အသင်း၊ လူနာတင်ယာဉ်ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်း မန်နေဂျာ ဒေါ်နီနီမိုးအား လည်းကောင်း၊ ၃-၈-၂၀၁၄ ရက်နေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၁၀ မိနစ်၌ CANTER ယာဉ်တိုင်းမှောက်စဉ် အခင်းဖြစ်နေရာ သို့ ချက်ချင်းသွားရောက်ပြီး ရဲစခန်းသို့ ဖုန်းဆက်အကြောင်းကြားခြင်း၊ ဒဏ်ရာ ရရှိသူများကို ကြိုးစား၍ ကယ်ထုတ်ခြင်း၊

နေရပ်သို့ပြန်လာနိုင်ရေး ငွေကြေး အကုန်အကျခံဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ နယ်မြေခံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ လူကုန်ကူးမှု တားဆီးနှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ အား ဆက်သွယ်သတင်းပေးပို့မှု ကြောင့် လူကုန်ကူးမှုအမှုများ ဖော်ထုတ်နိုင်ခဲ့ခြင်းများ ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့သော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ် သယ်ယူကုန်ကြီး ကျေးရွာနေ ဒေါ်မိုးမိုးလတ်အား လည်းကောင်း၊ ၁၆-၆-၂၀၁၀ ရက်နေ့ ၂၂ နာရီ ၃၅ မိနစ်တွင် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ် ဒရယ်လူးကျေးရွာနေ ဒေါ်သိန်းမြင့် (ခ) ဒေါ်ကြွက်မ၏ နေအိမ် ဓားပြ တိုက်ခံရဥစ္စာ အသက်ကို ပဓာန မထားဘဲ သေနတ်ကိုင်ဆောင်ထား သည့် ဓားပြများအား သံတုတ်ဖြင့် ဝင်ရောက်တိုက်ခိုက်ခဲ့သော ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ် ဒရယ်လူးကျေးရွာနေ ဦးသာကျော်နှင့် ဦးရင်အေးတို့အား လည်းကောင်း၊ ၆-၅-၂၀၀၉ ရက်နေ့ ၂ နာရီ ၁၀ မိနစ်တွင် ရမည်းသင်းမြို့ မြို့မ ဖျော်ရုံ ငွေရတနာအောင် ရွှေဆိုင်အား အမျိုးသားသုံးဦးက ဝင်ရောက်လုယက် စဉ် မိမိအသက်ကို ပဓာနမထားဘဲ လက်နက်ကိုင်လူဆိုးအား ဝင်ရောက် လုံးထွေး၍ သေနတ်လုယူရန်ကြိုးစား ခဲ့ရာမှ သေနတ်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သော မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်း မြို့နေ ဒေါ်ချိုမြူးအား လည်းကောင်း ရဲချုပ်၏ ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်နှင့် အမှတ် တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ် ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ ထို့နောက် စေတနာရှင် ပြည်သူများက ပေးအပ်လှူဒါန်းသည့် ဂုဏ်ပြုအလှူငွေများ လက်ခံပြီး ပေးခဲ့သော မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မလှိုင်မြို့နယ် ငါးတပုံ ကျေးရွာနေ ဦးရွှေလျှိုင်းအား လည်းကောင်း၊ ကိုယ်တိုင် လူကုန်ကူးခံခဲ့ရမှုအပေါ် သင်ခန်းစာရယူ၍ ဘဝတူအမျိုးသမီး များ ထိုသို့မဖြစ်စေရေးအတွက် ကိုယ်တွေ့အဖြစ်အပျက်များကို သတင်း ထောက်များနှင့် တွေ့ဆုံရိုက်ကူး၍ ပညာပေးလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင် ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ လူကုန်ကူးခံရသူများ



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကိုနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ ရွှေရတနာနှစ်ပတ်လည်နေ့အထိမ်းအမှတ် ပြခန်းအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြစဉ်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကို ရဲတပ်ဖွဲ့ဆိုင်ရာ စွမ်းရည်သတ္တိနှင့် စွမ်းဆောင်မှုဂုဏ်ထူးဆောင်တံဆိပ်ရရှိသူတစ်ဦးအား ဆုတံဆိပ်ချီးမြှင့်ပေးအပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

မိဒီယာမှတစ်ဆင့် ပြည်သူလူထုထံ စဉ်ဆက်မပြတ် ပွင့်လင်းစွာ အသိပေး ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းတွင် ၂၁ ရာစု ရဲလုပ်ငန်း ကို အတွေးသစ်၊ အမြင်သစ်များဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်နေကြခြင်းဖြစ် ကြောင်း၊ ရဲတပ်ဖွဲ့များ၏ ရဲလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရာတွင် ဖိနှိပ်မှုပုံစံဖြင့် မသွားဘဲ ထိန်းသိမ်းမှု၊ စီမံခန့်ခွဲမှုပုံစံ ဖြင့် သွားနေခြင်းကြောင့် တပ်ဖွဲ့ဝင် များ၏ လုပ်ဆောင်ချက်အားလုံးကို နိုင်ငံတကာစံနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွား ကြရန်မှာကြားလိုကြောင်း၊ မြန်မာ နိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ ဆောင်ရွက်နေသည့် ဒီမိုကရေစီ ရဲလုပ်ငန်း၏ တိုးတက်မှု သည် ထိန်းချုပ်မှုကို ရှေးရှုသည့် ချဉ်းကပ်မှုမှ ဝန်ဆောင်မှုကို ရှေးရှု သော ချဉ်းကပ်မှုအဖြစ် ကူးပြောင်း ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဥပဒေအရ အရေးယူဆောင်ရွက်မှု၏ အခြေခံအလေးထားမှုသည် မှုခင်းများ ဖြစ်လာမှ တုံ့ပြန်ခြင်းထက် မဖြစ်ခင် ကတည်းက ကြိုတင်ကာကွယ်မှုများကို ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ ရဲလုပ်ငန်း၏ အခြေခံများမှာ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးကို ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်ခြင်း၊ ရဲကျင့်ဝတ်များနှင့် အညီ လူ့အခွင့်အရေးများကို လေးစား မှုနှင့် တာဝန်ထမ်းဆောင်သွားကြရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

သည်။ ယင်းနောက် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ ရဲချုပ် ရဲချုပ်ဇော်ဝင်းက တပ်ဖွဲ့နေ့ မိန့်ခွန်းပြောကြားပြီး တာဝန်များကို စွမ်းစွမ်းတမ်း ထူးချွန်စွာ ဆောင်ရွက်ခဲ့ ကြသည့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များအား တစ်ဆင့် မြှင့်ရာထူးအဆင့်တိုးမြှင့်တပ်ဆင်ပေး ခြင်း၊ ပြည်သူလူထုမှ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ နှင့် အတူ ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေး နှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးအတွက် ပူးပေါင်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင် ရွက်ခဲ့ကြသော တာဝန်သိ ပြည်သူ ခုနစ်ဦးဖြစ်သည့် ရန်ကုန်-မန္တလေး အမြန်လမ်းတွင် ၂၅-၅-၂၀၁၃ ရက်နေ့ ၂ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် “မန်းရွှေမြို့တော်” ခရီးသည်တင်ယာဉ် တိုင်းမှောက်စဉ် အမြန်လမ်း ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ပူးပေါင်းပြီး ဒဏ်ရာရရှိသူများအား ခက်ခက်ခဲခဲ ကယ်ထုတ်၍ ရှေးဦးပြုစု ပေးခြင်း၊ ဆေးရုံသို့လိုက်ပို့ဆောင် ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သော ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူမြို့၊ ဖြူကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင် ဒေါ်သန်းသန်းမြင့် အားလည်းကောင်း၊ ၂၀-၈-၂၀၁၄ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် JJ ခရီးသည်တင်ယာဉ်တိုင်းမှောက်စဉ် လူနာတင်ယာဉ် နှစ်စီးဖြင့် အချိန်မီ ရောက်ရှိလာပြီး ဒဏ်ရာရရှိသူများအား ရှေးဦး သူနာပြုစုပေးခြင်း၊ ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ပေးခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်

ပစ္စည်းများပျောက်ဆုံးခြင်းမရှိအောင် ထိန်းသိမ်းပေးခြင်း၊ အမြန်လမ်း တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ရောက်ရှိလာသည့်အခါ ဒဏ်ရာရရှိသူ များကို ဆေးရုံသို့ အချိန်မီပို့ဆောင်ရေး ဝိုင်းဝန်းကူညီပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့သော မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မလှိုင်မြို့နယ် ငါးတပုံ ကျေးရွာနေ ဦးရွှေလျှိုင်းအား လည်းကောင်း၊ ကိုယ်တိုင် လူကုန်ကူးခံခဲ့ရမှုအပေါ် သင်ခန်းစာရယူ၍ ဘဝတူအမျိုးသမီး များ ထိုသို့မဖြစ်စေရေးအတွက် ကိုယ်တွေ့အဖြစ်အပျက်များကို သတင်း ထောက်များနှင့် တွေ့ဆုံရိုက်ကူး၍ ပညာပေးလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင် ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ လူကုန်ကူးခံရသူများ

ယင်းနောက် ဒုတိယရဲချုပ် ရဲမှူးချုပ် သိန်းဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရာထူး တိုးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ရုံးဝန်ထမ်းထူးချွန် ဆု၊ အမျိုးသမီးစွမ်းဆောင်ရည်ဆုနှင့် နေအိမ်လှိုင်းခန်း သန့်ရှင်းရေးဆုများကို အသီးသီးပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ရဲချုပ် ရဲချုပ်ဇော်ဝင်း တာဝန်ရှိ စွမ်းစွမ်းတမ်း ထူးချွန်စွာဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးအား တစ်ဆင့်မြှင့်ရာထူး အဆင့်တိုးမြှင့်တပ်ဆင်ပေးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

○ အာရှယူ-၁၉ မှ မြန်မာအသင်းမှာ အုပ်စုပွဲစဉ်များအဖြစ် အောက်တိုဘာ ၉ ရက်တွင် ယီမင်အသင်း၊ အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက်တွင် ထိုင်းအသင်း၊ အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်တွင် အီရန်အသင်းတို့နှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားရမည်ဖြစ်သည်။ ပြိုင်ပွဲဝင်မည့် မြန်မာယူ-၁၉ အသင်းတွင် အုပ်ချုပ်သူ ဦးစိုးဝင်း၊ နည်းပြချုပ်- ဝတ်မရိုင်းဒရစ်၊ လက်ထောက် နည်းပြ- ဦးညီညီလတ်၊ ဦးသန်းဝေ၊ ဦးနည်းပြ- ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးမြတ်မင်း၊ ကစားသမားများအဖြစ် ဦး- မျိုးမင်းလတ်၊ သန်းဇင်ညို၊ ပြည့်စုံချစ်၊ နောက်တန်း- ထိုက်ထိုက်အောင်၊ နန်းဝေမင်း၊ ရဲရင့်အောင်၊ အောင်ဟိန်း၊ စိုးဦး၊ သီဟထက်အောင်၊ နန္ဒကျော်၊ နိုင်လင်းထွန်း၊ အလယ်တန်း-မောင်မောင်စိုး၊ ရွှေဝင်းထွန်း၊ ရန်နိုင်ဦး၊ မျိုးကိုထွန်း၊ ကျော်မင်းဦး၊ ချစ်လှအောင်၊ ငြိမ်းချမ်းအောင်၊ စွမ်းထက်အောင်၊ ရန်လင်းအောင်၊ ရှေ့တန်း-သန်းပိုင်၊ ရှိုင်းသူရ၊ မောင်မောင်လွင် နှင့် အောင်သူတို့ ပါဝင်ကြသည်။ (ရှိုင်းထက်ဇော်)

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၏ ဂုဏ်ပြုဇာတ်လမ်းတွဲ အပတ်စဉ် ထုတ်လွှင့်သွားမည်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၏ နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတနာနှစ်ပတ်လည်အထိမ်းအမှတ် “အချိန်တိုင်း၊ နေရာတိုင်း” ရုပ်မြင်သံကြားဇာတ်လမ်းတွဲကို မြန်မာ့ရုပ်မြင် သံကြားအစီအစဉ်တွင် အောက်တိုဘာ ၁ရက်၊ ၃ ရက်နှင့် လာမည့် အပတ်စဉ် ကြာသပတေးနေ့နှင့်သောကြာနေ့တို့၌ ၂၂ နာရီ ၃၀ မိနစ်အတွင်း ပြသပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၂ ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်မှ ၂၈ ရက်အထိ တစ်ပတ် အတွင်း တပ်မတော်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့တို့မှ ဘိန်း ၁၀ မှု (အလေးချိန် ၂၈ ဒဿ ၁၇၂၇ ကီလို)၊ ဘိန်းဖြူ ၂၈ ဒဿ ၁၇၂၇ ကီလို)၊ ဘိန်းဖြူ ၅၄ မှု (အလေးချိန် ၈ ဒဿ ၄၃၉ ကီလို)၊ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၅၄ မှု (ဆေးပြား အရေအတွက် ၅၄၇၈၃၁ ပြား)၊ အဆင့်နိမ့်ဘိန်း ခုနစ် မှု (အလေးချိန် သူညီ ဒဿ ၃၇၄၈

စက်တင်ဘာနောက်ဆုံးပတ်အတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါးသိမ်းဆည်းရမိမှု ကီလို)၊ ဘိန်းဆီခဲ ငါးမူ (အလေးချိန် ၂ ဒဿ ၈၂၃၆ ကီလို)၊ စိတ်ကြွ ဆေးပြား အကြေမှုန့် နှစ်မူ (၃ ဒဿ ၄၆၃၆ ကီလို)၊ အိုက်စ တစ်မူ(အလေး ချိန် ၃ ဒဿ ၂၅၈၀ ကီလို)၊ ဆေး ခြောက် နှစ်မူ (အလေးချိန် သူညီ ဒဿ ၈၄၄၅ ကီလို)၊ ဘိန်းရည် တစ် မူ (သူညီ ဒဿ ၁ လီတာ)၊ အက်ဖီ ဒရင်း ၄ ဒဿ ၉ ကီလို၊ ကဖင်း

လားရှိုး အောက်တိုဘာ ၁ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) လားရှိုး မြို့တွင် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီ ၁၅ မိနစ်ခန့်က မိုးသည်းထန် စွာ ရွာသွန်းပြီး လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုဖြစ် ပွားခဲ့သည်။ အဆိုပါ မိုးသည်းထန်ပြီး လေပြင်း တိုက်ခတ်မှုကြောင့် အမှတ်(၂)အခြေခံ ပညာအထက်တန်းကျောင်း ပင်မ သုံးထပ်ဆောင် (ခ) ပိတောက်ဆောင် စာသင်ခန်း လေးခန်းနှင့် ဆရာ ဆရာမများ နားနေခန်း တစ်ခန်း၏ အရှေ့ဘက်ခြမ်း အားလုံးနီးပါးနှင့် အရှေ့ဘက် ကော်ရစ်တာအားလုံး သွပ်၊ အမိုးတန်းများနှင့် ပန်းဆွဲများ လွင့်စင်ပြုတ်ကျပျက်စီးသွားပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ပထမနှစ်ဝက် စာမေးပွဲကြီး ဖြေဆိုနေ စဉ်ဖြစ်၍ ကလေးများထိခိုက်မှု မရှိ သော်လည်း ထိတ်လန့်မှုများဖြစ်ပွားခဲ့ သည်။ ထိုသို့ မိုးရေများယိုစိမ့်နေ၍

လားရှိုးတွင် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်း လေပြင်းတိုက်ခတ်



စာသင်ခန်း အပေါ်ထပ်လေးခန်း၊ ရောက်ကြည့်ရှုပြီး စာမေးပွဲဖြေဆို နေကြသူများအတွက် ဖြေဆိုမည့် နားနေခန်း တစ်ခန်း စုစုပေါင်း ကိုး ခန်း ပျက်စီးခဲ့သည်ဟု ဆရာမ ဒေါ်အေးအေးရီက ပြောသည်။ ဖြစ်ပွားပြီးနောက် မကြာမီတွင် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက လာ

အောင်ကျော်(Iprd)

ကျိုက်ထိုမြို့နယ်တွင် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၇၃၃ ပြား သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁ ကျိုက်ထိုမြို့နယ်ရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင် များသည် စက်တင်ဘာ ၂၄ ရက်က ကျိုက်ထိုမြို့နယ် လှည်းလမ်းကူး ကျေးရွာအုပ်စု လက်ပြကျေးရွာရှိ “မိဘ မေတ္တာ” လေထိုးကျွတ်ဖာဆိုင်ရှေ့တွင် အခန်းအမှတ်(၁၀၂)တွင် ရောက်ရှိနေ သူ ထွင်ခေါင်အားရွာဖွေရာ ၎င်းယူ ဆောင်လာသည့် တစ်ရှူးစက္ကူလိပ်

အတွင်းမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၇၆၂ ပြားသိမ်းဆည်းရမိသည်။ စစ်ဆေးဖော်ထုတ်ချက်အရ ကျိုက် ထိုမြို့နယ် လှည်းလမ်းကူးကျေးရွာ အုပ်စု လက်ပြကျေးရွာရှိ “မိဘ မေတ္တာ” လေထိုးကျွတ်ဖာဆိုင်ရှေ့တွင် မျိုးမင်းဦးဆိုသူအား CRV အမျိုး အစားမော်တော်ယာဉ်နှင့် အတူ ဖမ်းဆီးရမိပြီး ရွာဖွေရာ ယာဉ်၏ (ရဲပြန်ကြား)



မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် သွားလာရေးခက်ခဲအကျပ်အတည်းဖြစ်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် အလုံမြို့နယ် ကမ်းနား လမ်း သစ်တောမှတ်တိုင်မှ ဆင်မင်းချေးမှတ်တိုင်အထိ အောက်တိုဘာ ၁ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ရုတ်တရက်မိုးသည်းထန်စွာ ရွာသွန်းမှုကြောင့် ရေမြောင်းများ ရေမဆင်းနိုင်ဘဲ ရေများလျှံတက်လာပြီး ခရီးသွားမော်တော်ယာဉ်လိုင်းများနှင့် ခရီးသွားပြည်သူများ သွားလာမှုအနှောင့်အယှက်ဖြစ်ခဲ့ရကြောင်း၊ လိုင်းကားပေါ် မှအဆင်းတွင် ဒူးဆစ်အထိရေများနှစ်မြုပ်ခဲ့ရကြောင်း၊ မိုးရွာသွန်းမှုမှာ မိနစ် ၄၀ ခန့်ကြာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ရွှေတိုင်လွင်)



စက်တင်ဘာ ၂၉ ရက် ည ၁၁ နာရီခန့်က လေပြင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် အင်းစိန်မြို့နယ် ရွာမအနောက် ရပ်ကွက် မြို့ပတ်လမ်း အမှတ် (၅၂၈- ဘီ) အိမ်ဝင်းအတွင်း ရပ်ထားသော ယာဉ်များပေါ်သို့ အုန်းပင်လဲကျသဖြင့် ယာဉ်များ ပျက်စီးနေသည်ကို တွေ့ရ စဉ်။ (၆၈၆)

ဥတုရာသီ တောကိုပို၏

Advertisement for 'G'daas' magazine featuring celebrities and entertainment news. It includes the magazine title, a photo of a couple, and various promotional details.

Advertisement for 'ရွှေခန်းတော်' (Golden Room) offering travel services and accommodation. It lists contact information and services provided.

Advertisement for 'Asia Top' featuring a list of guest packages and prices for various events. It includes phone numbers and package details.

Advertisement for 'Shwe Yee Mon Travel Service Provider' offering bus services. It lists routes, prices (30000, 160000), and contact information.

Advertisement for 'မြေကွက်များဝယ်လိုသည်' (Buy land plots) in various locations. It lists prices and contact information.

Advertisement for 'ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်' (Read and review) for a book or publication. It includes a price and contact information.

Large advertisement for 'VICTORIA' brand products. It features the brand name, a list of products, and promotional offers like '1000.ks Gift Coupon' and 'လက်ဆောင်ပန်းခြင်းများ'.

အနုပညာ

ပေစတုရန်းလွန်းလို့

ပန်းချီ ဝင်းမြင့်မိုး

မန္တလေးအမျိုးသားဇာတ်ရုံကြီးတွင် မြန်မာ့ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှုကပွဲကပြမည့်အကြောင်း သိလိုက်ရသည့် အတွက် ဝမ်းသာကြည်နူးခြင်းနှင့်အတူ ကျွန်တော်စိတ်တို့ သည် အတိတ်ဆီသို့ အပြေးကလေး ရောက်ရှိသွားတော့ သည်။

ကျွန်တော်သည် ၁၉၇၆ ခုနှစ်မှ ၁၉၈၅ ခုနှစ်အထိ ယဉ်ကျေးမှုကပွဲကပြမည့်အကြောင်း သိလိုက်ရသည့် ပန်းချီဆရာအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ရာ ကဇာတ် ကပြရာ နေရာတိုင်း သွားလေရာပါခဲ့ရသည်။ သဘင်သည် မဟုတ်သော်လည်း သဘင်ကို ခင်တွယ်ခဲ့လေသည်။ ထိုစဉ်က ယဉ်ကျေးမှုကဇာတ်ကပွဲကပြမည့် နားနေရသည် မရှိ။ ပြည်နယ်၊ တိုင်းများ၏ တောင်းဆိုမှု၊ ပြည်ပ ချစ်ကြည်ရေးခရီးစဉ်များတွင် သွားရောက်ဖော်ဖြေ တင်ဆက်ရမှု စသည်တို့ကြောင့် ပွဲချိတ်ကူးကြမ်းသော ကာလ များဟု ဆိုချင်သည်။ ကျွန်တော်တို့ ယဉ်ကျေးမှု ကဇာတ် ကပွဲတွင် ကဇာတ်အဖွဲ့(၁)နှင့် အဖွဲ့(၂)အဖွဲ့ဟု နှစ်ဖွဲ့ရှိသည်။ ကဇာတ်အဖွဲ့(၂)မှ ကျီကြွဆဲကွင်း ပြည်ထောင်စုနေ့ပွဲတော် အတွက် ဇာတ်ထုပ်အသစ်များ ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်နေစဉ် ကျွန်တော်အပါအဝင် ကဇာတ်အဖွဲ့(၁)က ကယား ပြည်နယ်နေ ကျင်းပရာ ပြည်နယ်မြို့တော် လှိုင်ကော်သို့ ချီတက်ရန် ပြင်ဆင်ကြရသည်။

၁၉၈၀ ခုနှစ်ကဖြစ်သည်။ အဖွဲ့ဝင် ၁၂၀ ခန့်ပါဝင် သော ကျွန်တော်တို့ ကဇာတ်အဖွဲ့သည် ဇာတ်သေတ္တာကြီး များ တင်ဆောင်၍ TE ကားကြီးများဖြင့် ရန်ကုန်မြို့မှ နံနက် ၆ နာရီခန့်တွင် လှိုင်ကော်မြို့သို့ စတင်ခရီးထွက် ခဲ့ကြသည်။ ကားကြီးများသည် မနားတမ်းတောက်လျှောက် မောင်းနှင်ခဲ့ရာ ညနေ ၆ နာရီတွင် ရှမ်းပြည်နယ် ကလေး မြို့သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ထိုမြို့တွင် အားလုံးညအိပ်ရပ်နား ကြသည်။ ထိုစဉ်က ကဇာတ်အဖွဲ့ (၁)အတွက် အဝတ် အစားပစ္စည်းထိန်းတာဝန်ခံမှာ ကိုဟန်ညွန့်၊ ကျွန်တော် နှင့် အတူစားအတူသွား လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက် သူငယ်ချင်း၊ မှောင်ရီပျိုစ ညနေစာစားရန် ထမင်းဆိုင်သို့အထွက် ဆိုင်းမဆင့်ပုံမဆင့် ကျွန်တော်ကို “သူငယ်ချင်း ငါဇာတ် သေတ္တာတစ်လုံး ရန်ကုန်မှာ ကျန်ခဲ့တင်ထင်တယ်”လို့ ဇေဝ ဇဝါ စကားစလေရာ ကျွန်တော်ရင်ထဲ ထိတ်ခနဲဖြစ်သွားပြီး ထိုစကားကြားသည်နှင့် ကိုဟန်ညွန့်နှင့်အတူ ကျွန်တော်ပါ ညစာမစားနိုင်တော့ပါ။ “ဇေဝဇဝါ” ဟူသည် “မသေချာ” သည့်သဘော ရာနှုန်းပြည့်စိတ်မချချေ သို့ဖြစ်၍ ကျွန်တော် နှင့်သူ လက်နိပ်ဓာတ်မီးများဖြင့် ဇာတ်သေတ္တာတင်လာသည့် ကားများပေါ်သို့ တက်ရောက်ရှာဖွေခဲ့သည်။ မတွေ့၊ ကားပေါ်မှ ဇာတ်သေတ္တာများ ပြန်ချလှန်လှော့ရှာဖွဲ့ ကလည်း မဖြစ်နိုင်။ သို့နှင့် ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့ နံနက်မိုးလင်း တွင် ကလေးမှခရီးဆက်ခဲ့ကြသည်။ ဖယ်ခုံ၊ ပင်လောင်း၊ မိုးခြံဒေသများကို တစ်တောဝင် တစ်တောထွက် ဝေကာဝိုက်ကာ လိုက်ပါလာရင်း လမ်းဘေးဝဲ၊ ယာမှ ရှမ်း ပြည်နယ်၏ လှေကားထစ်စိုက်ခင်းများနှင့် သာယာလှပ



မှုကို တစ်ကြိမ်ခံစားလိုသော်လည်း စိတ်ကမပြောင့်၊ သူငယ်ချင်းကိစ္စဖြစ်သော်လည်း ကိုယ့်ကိစ္စလို ခံစားနေရ သည်။ ကိုဟန်ညွန့်ပြဿနာက ခေါင်းထဲဝင်လာသည့် အတွက် စိတ်ကနောက်၊ ကားပေါ်တွင် အရပ်ကြီးပြတ်ကဲ့သို့ လိုက်ပါလာရင်း လှိုင်ကော်မြို့သို့ ရောက်မှန်းမသိ ရောက်ခဲ့ လေတော့သည်။ လှိုင်ကော်မြို့ လွတ်လပ်ရေးကျောက်တိုင်ကွင်းတွင် ဌာနဆိုင်ရာ ပြခန်းအဆောက်အအုံများ၊ ဈေးဆိုင်တန်းများ၊ ပြည်နယ်ယဉ်ကျေးမှုကဇာတ်ရုံကြီးနှင့် ယိမ်းကနေသည့် အလား လေထဲတွင် တဖျပ်ဖျပ် ရိုက်ခတ်နေသည့် ရောင်စုံ အလံများက ကျွန်တော်တို့ ယဉ်ကျေးမှုကဇာတ်အဖွဲ့ ယာဉ်တန်းကြီးကို ကြိုဆိုနေသယောင်။ ထိုမြင်ကွင်းနှင့်အတူ လွတ်လပ်ရေးကျောက်တိုင်စင်မြင့်ထက်မှ ကျက်သရေရှိလှ သော၊ သာယာနာပျော်ဖွယ်ကောင်းလှသော သီချင်းသံသည် နားထဲသို့ စိမ့်ဝင်လာလေသည်။ “တစ်တိုင်းပုံသဏ္ဍာန်ကာယနေသပ... တောင်တန်း တောင်ထွတ်တွေ... လှိုင်ကော်မြေအလှကျက်တိုး... တိုး... တစ်မိုးတစ်မြေ... ” (တစ်မိုးတစ်မြေ) အဆိုတော် သန်းသန်းမေ၏ “တစ်မိုးတစ်မြေ” သီချင်းသံ သည် ပြည်နယ်နေကျင်းပမည့် ကွင်းကြီးတစ်ခုလုံး လွှမ်း ခြုံထားရာ သွေးချင်းတို့တည်ရှိရာ ကယားပြည်နယ်ဒေသ အလှအပကို ကွက်ကွက်ကွင်းကွင်း အထင်းသားမြင်လာ

အောင် ဖော်ညွှန်းစပ်ဆိုပေးသူ အလင်္ကာကျော်စွာ ရွှေပြည်အေးနှင့် အဆိုရှင်ကို အထူးပဲ လေးစားမိသည်။ သီချင်းသံ၏ ဆွဲခေါ် ရာနောက်သို့ စီးမော့သွားသော်လည်း ကြာကြာမခံစားနိုင်၊ ရန်ကုန်မှာကျန်ခဲ့သည့် ဇာတ်သေတ္တာ ကြီးကိစ္စက နေ့နှင့်ယှက်နေပြန်သည်။ အဘယ်ကြောင့် ဆိုသော် ထိုဇာတ်သေတ္တာထဲတွင် ဇာတ်ကြီးအဝတ်အစား များဖြစ်သည့် ရှင်ဘုရင်၊ စစ်သူကြီး၊ ဝန်၊ နန်းတွင်းအဝတ် အစားများ ပါရှိနေသည့်အတွက် ထိုဝတ်စုံများမပါလျှင် ဘယ်မှပြေးရှာ၍မရနိုင်၊ မကရုံသာရှိတော့မည်။ မကြာမီ ဇာတ်ရုံနောက်သို့ ဇာတ်ကားများဆိုင်ရောက်ခဲ့သည်။ ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့အား ပြည်နယ်ဧည့်ခံကြိုဆိုရေးအဖွဲ့ တာဝန်ခံ ဦးခင်ညို(စာရေးဆရာပြည်ခင်ညို)က ကြိုဆို နေရာချထားပေးသည်။ ယင်းခရီးစဉ်သည် ကျွန်တော်တို့နှင့် မစိမ်း။ ဖျော်ဖြေရေးအဖြစ် မကြာခဏရောက်ခဲ့သော ဒေသဖြစ်သည်။ ရောက်ရောက်ချင်း အဝတ်အစားသေတ္တာ များကို အရင်ချရသည်။ ကိုဟန်ညွန့်ကားပေါ်တက်၍ အလုပ်သမားများနှင့်အတူ သေတ္တာများချ လှန်လှော့ရှာ သော်လည်း မတွေ့၊ ပါမလာသည်မှာ သေချာသွားပြီ။ ကိုဟန်ညွန့်နှင့်အတူ ကျွန်တော်ပါ ငယ်ထိပ်မြေပေါက် ခေါင်းမီးတောက် မျက်နှာတွေမှာ သွေးရောင်ပျောက်စပြု လေပြီ။ ကျွန်တော်တို့အပူကို ဘယ်သူမှကူ၍ ငြိမ်းပေး နိုင်မည်မထင်။

ထိုအချိန် ကျွန်တော်ခေါင်းထဲသို့ ဖျတ်ခနဲ အကြိတ်ခနဲ ဝင်လာ၍ ဆရာဦးခင်ညိုကို ရန်ကုန်-လှိုင်ကော်လေယာဉ် ပတ်ကို မေးကြည့်ရာ သန်ဘက်ခါညနေ ၅ နာရီတွင် ရန်ကုန်မှ လေယာဉ်လာဖို့ရှိသည်ဆို၏။ ထိုသန်ဘက်ခါသည် ပွဲစကမည့် ည၊ ကျွန်တော်တို့ယဉ်ကျေးမှုကဇာတ်အဖွဲ့ သည် ပွဲမကမီ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရသည်။ ဆက်တင်မီးများ တပ်ဆင်ခြင်း၊ ဇာတ်ဝင်ခန်းများမီးချိန်ခြင်း စသည့် အဆင့်ဆင့်ပြုလုပ်ပြီးမှ ကပြကြရသည်။ သို့အတွက် ကိုဟန်ညွန့် ပြဿနာဖြေရှင်းဖို့ရာ မျှော်လင့်ချက် ရောင်ခြည်လေး၊ အသက်ရှူပေါက်လေး ရလာသည်ဟုဆိုရ မည်။ အဆင်ပြေနိုင်စရာရှိသည့်အတွက် အဖွဲ့အုပ်ချုပ်သူ ဆရာကြီးဦးမောင်ကိုအား ကျွန်တော်တင်ပြ၍ ရန်ကုန်သို့ ချက်ချင်းဖုန်းဆက် အနီးကပ်ဆုံးလေယာဉ်နှင့် ထိုသေတ္တာ ကို ပို့ပေးရန် စီစဉ်ခဲ့သည်။ ကိုဟန်ညွန့်လုပ်ချပုံများ တစ်စတစ်စဖြင့် ဇာတ်တစ်ဖွဲ့လုံးသိသွားသည့်အခါ မျက်နှာ မကောင်းကြ၊ ကောင်းတူဆိုးဖက် တစ်လှေတည်းစီး၊ တစ်ခရီး တည်းသွား အနုပညာမိသားစုများဖြစ်သည့်အတွက် သေတ္တာ ကိစ္စ ရတက်မအေး။ ပွဲစကမည့်ညနေ ကျွန်တော်၊ ကိုဟန်ညွန့်နှင့် စစ်ဦး (စိမ့်အဖွဲ့) ထိုဇာတ်သေတ္တာရွေးရန် အပြေးအလွှားသွား ကြရာ ခလုတ်များပင် တိုက်သူကတိုက်၊ ဖော်ကာလေယာဉ် သည် သိပ်မကြီးလှ၊ လေယာဉ်ပေါ်မှ ပစ္စည်းများချလာ သောအခါ ပြုပြင်ရသည်။ “ယဉ်ကျေးမှုကဇာတ်အဖွဲ့ ခေတ္တ လှိုင်ကော်မြို့” ဆိုသော စာလုံးကြီး ကပ်ထားသည့် သေတ္တာမှာ သေးသေးကွေးကွေးမဟုတ်။ ကျွန်တော်တို့ အားလုံး မြင်လိုက်မှ အလုံးများ ကျသွားလေတော့သည်။ အဖွဲ့သားများ ပျော်လိုက်ကြသည်ဖြစ်ခြင်း၊ အပျော်ဆုံးနေ တွေထဲမှာ “ကိုဟန်ညွန့်ဇာတ်သေတ္တာပါလာသောနေ့”ကို ထည့်ရမလို၊ ခုမှ အားလုံးရယ်နိုင်ကြသည်။ “မေ့စရာရူးလို့ကွာ၊ သေးသေးကွေးကွေးမဟုတ်၊ ဒီလောက်အကြီးကြီးကိုမှ မေ့ရသလား ဟန်ညွန့်ရေ”ဟု ကျွန်တော် အားပါးတရ အော်ဟစ်လိုက်မိတော့သည်။ ဇာတ်စင်တွင် မှောင်ရီပျိုသည်နှင့် ကပြမည့်ဇာတ်အဖွဲ့ သားများမှာ မိတ်ကပ်လိမ်းသူက လိမ်း၊ ဇာတ်ဝင်ပစ္စည်း ထုတ်သူကထုတ်၊ ဆိုင်းဆရာများလည်း အလုပ်ရှုပ်နေရင်း တစ်ဖက်က ဇာတ်သေတ္တာကြီးကို ရင်တမမ မျှော်နေကြပြန် သည်။ ကျွန်တော်တို့ လေဆိပ်သွားကြသည့်အဖွဲ့ သေတ္တာ ကြီးနှင့်အတူ အမိုးပွင့်လှစ်ကားဖြင့် ပြန်ရောက်လာသော အခါ ကပြမည့်အဖွဲ့သားများ အလုပ်ရှုပ်နေကြသည့် ကြားမှ လက်ခုပ်လက်ဝါးတီးပြီး ကြိုသူကကြို၊ ထခုန်သူ ကခုန်၊ ထိုညကပြရာတွင် ရှေ့ပိုင်းအကပဒေသာများနှင့်အတူ “သီရိဝံသ” ဇာတ်တော်ကြီးကို အပူအပင်ကင်းစွာ၊ လမိုင်း ကပ်စွာ ကပြကြလေတော့သည်။ ဇာတ်ခုံကန့်လန့်ကာ နောက်ကွယ်မှ ဖြစ်ရပ်များသည် တစ်ခါတစ်ရံ ရင်ဖို့စရာ ကောင်းလှ၏။ အသည်းထိတ်စရာ ကောင်းလှ၏။ ထိုအဖြစ် များကို ပရိသတ်များကား သိကြမည်မထင်။ ။

Table with 2 columns: Item description and Price. Includes items like 'ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံး ပရိဘောဂပစ္စည်းများဝယ်ယူရန်' and various furniture items.

Table with 2 columns: Item description and Price. Includes items like 'ပိုင်တင်စင်', 'စာတွဲတင်စင်', and 'သံစိရိ'.

Advertisement for Golden Star Travels & Tours, featuring contact information and travel services.

Advertisement for a business with phone number 380164 and 09 5017088.

Advertisement for 'ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ' (Rangoon City Development Committee) listing properties for sale.

Large advertisement for 'LCCI Level I, II, III' (London Chamber of Commerce and Industry) with contact details.

MTSH Myanmar Thilawa SEZ Holdings Public Limited

11th Floor, UMFCCL Office Tower, No. 29, Min Ye Kyaw Swar Street, Lanmadaw Tsp., Yangon, Myanmar. Tel: +95-1- 2301772, 2301773

အစုရှယ်ယာများရောင်းဝယ်ခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်းကိစ္စများ ဆောင်ရွက်ရန်

Over-The-Counter (OTC) အစီအစဉ်

ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ (၂၉) ရက်

မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုး(လ်)ဒင်း(စ်) ပတ်ဘလစ် လီမိတက် အနေဖြင့် ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာများကို ဝယ်ယူခြင်း၊ ရောင်းချခြင်းနှင့် လွှဲပြောင်းခြင်းကိစ္စများ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် Over-The-Counter(OTC) အစီအစဉ် ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ (၁)ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)မှစတင်၍ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ အမှတ် (၂၉)၊ UMFCCL Tower၊ အခန်းနံပါတ် (၁၁၀၃)၊ ၁၁ လွှာရှိ မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုး(လ်)ဒင်း(စ်) ပတ်ဘလစ် လီမိတက် ရုံးခန်း၌ ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ အစုရှယ်ယာများ လွှဲပြောင်းရာတွင် ဆောင်ရွက်ရမည့် သိသင့်သိထိုက်သည့် အချက်အလက်များကို ကုမ္ပဏီ၏ Website ဖြစ်သည့် www.mtshmyanmar.com တွင် လေ့လာ ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့

မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုး(လ်)ဒင်း(စ်)ပတ်ဘလစ်လီမိတက်

SHARP

ဂျပန်အရည်အသွေးကောင်းပစ္စည်းများဖြင့် သင့်ဘဝသစ်ကိုစတင်လိုက်ပါ



Sharp ကိုဂျပန်နိုင်ငံတွင် (၁၉၁၂) ခုနှစ်တွင်စတင်တည်ထောင်ခဲ့ပြီး နှစ်ပေါင်း(၁၀၀)ကျော် ယုံကြည်အားထားလူကြိုက်များသော ဂျပန်ကုန်တံဆိပ်ဖြစ်ပါသည်။ သင့်ဘဝနေထိုင်မှုစနစ်ကို Sharp နှင့်တကွ ဂျပန်နည်းပညာများနှင့်အတူ ပြောင်းလဲလိုက်ကြပါစို့။

Moe Yu San
Moe Yu San, Actress,
SHARP Ambassador

မိမိတို့၏ နေရာထိုင်ခုံများအတွက် SHARP!
အထူးအစီအစဉ်အားဖြင့် အမြို့မြို့ အနားယူနိုင်ရန်အတွက်
(အောက်တိုဘာ ၄ ရက်နေ့မှစတင်၍ နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်နေ့ထိ
65" LED TV အစီအစဉ် ဝယ်ယူသူများအတွက်
ထုတ်ပေးသော အစီအစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဖတ်စရာ

အပန်းဖြေခရီးထွက်ခြင်းကြောင့် ရရှိမည့် အကျိုးများ

à ayupayup

မကြာခင် တစ်ဖွဲ့ကုန်လို့ တစ်ဆောင်းဝင်ပါတော့မယ်။ မိုးကုန်ပြီ ဆိုရင်တော့ မိသားစုတွေနဲ့ အားလပ်ရက်မှာ အချိန်ပေးပြီးတော့ ဟိုနားဒီနားလေးတွေ လျှောက်လည်လို့ရပါပြီ။

တစ်နေ့ သင်အားအင်ဆုတ်ယုတ်လို့ မကျန်းမာတဲ့အခါမှာ သင့်ကို မကြာမီ မပစ်ပယ်ဘဲ အပြန်အလှန် နားလည်မှုတွေနဲ့ စောင့်ရှောက်ပေးနိုင်တာ သင့်မိသားစုပါ။ ဒါကြောင့် သင်ချစ်တဲ့သူတွေကို သင့်အနားမှာရှိနေစဉ် တန်ဖိုးထားပါ။ ချစ်ခင်ပါ။ လေးစားပါ။ မပစ်ပယ်ပါနဲ့။ လျစ်လျူမရှုပါနဲ့။ လောကဓမ္မတာအရ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် သေကွဲ၊ ရှင်ကွဲခွဲရတဲ့အခါမှာ နောင်မှတော့ နောင်တ မရမိပါစေနဲ့။

တစ်ခါတစ်ရံမှာ မိမိချစ်ခင်ရတဲ့မိသားစု(သို့မဟုတ်)သူငယ်ချင်းမိတ်ဆွေများနဲ့ အချိန်ပေး၍ အပန်းဖြေခရီးထွက်သင့်ပါတယ်။ ထိုသို့ အပန်းဖြေခရီးထွက်ခြင်းဖြင့် ပုံမှန်လည်ပတ်နေသောဘဝပုံစံမှ ခေတ္တအနားရ၍ အောက်ပါရလဒ်ကောင်းများကို ခံစားရရှိနိုင်ပါလိမ့်မယ်။

- (၁) ခရီးမထွက်ခင်ကတည်းကပင် ကြိုတင်မျှော်မှန်း၍ ပြင်ဆင်ရတာကြောင့် ဖျော်ရွှင်မှုကိုခံစားရပြီး စိတ်ပိုမိုပျော်ရွှင်စေနိုင်ပါတယ်။
- (၂) ခရီးအတူတူထွက်ခြင်းဖြင့် မိသားစုဝင် (သို့မဟုတ်) မိတ်ဆွေတွေနှင့် ချစ်ခင်ရင်းနှီးမှုကို ပိုလာစေပါတယ်။ (ဆယ်ကျော်သက် ခေတ်လူငယ် ဖြီးကောင်းပေါက်များနှင့် ခေတ်နောက်ပြန်ဆွဲနေသော လူကြီးတို့အကြား အပြန်အလှန် နားလည်မှုရလာကာ ဆက်ဆံရေး ချောမွေ့လာစေနိုင်ပါတယ်။)
- (၃) ပုံမှန်မြင်တွေ့နေကျ မဟုတ်တဲ့ မြင်ကွင်းအသစ်များက စိတ်လှုပ်ရှားတက်ကြွစေပါတယ်။ ဒါ့ပြင် စိတ်ကြည်လင်လန်းဆန်းလာပြီး စိတ်ကျေနပ်မှုကို ခံစားရစေနိုင်ပါတယ်။ (စိတ်ချမ်းသာမှုကလည်း ကျန်းမာရေးအတွက် ၁၀၀ ရာခိုင်နှုန်းနီးပါး အထောက်အပံ့ဖြစ်စေပါတယ်။)
- (၄) သွားလာလှုပ်ရှားရတာကြောင့် ချွေးထွက်ပြီး ကျန်းမာရေးကို အထောက်အကူဖြစ်စေပါတယ်။
- (၅) နေရာအသစ်ရဲ့ ဘဝနေထိုင်မှုပုံစံအသစ်နှင့်အတူ အဖိုးမဖြတ်နိုင်တဲ့ ဒေသန္တရ ပတ်ဝန်းကျင်ကို လေ့လာနိုင်တာကြောင့် အသိပညာတိုးပွားစေပြီး အသိအမြင် ပိုကြွယ်ဝလာပါတယ်။
- (၆) မစားဖူးသေးသော ဒေသသစ်အစားအစာတွေကို စားသုံးနိုင်ပြီး ချက်ပြုတ်မှုပုံစံကို လေ့လာနိုင်ပါတယ်။
- (၇) ဥပမာ ကချင်ပြည်နယ် (သို့မဟုတ်) ကယားပြည်နယ် (သို့မဟုတ်) နိုင်ငံခြားခရီးကို အပန်းဖြေထွက်တယ်ဆိုကြပါစို့။ ဒေသခံ ဘာသာစကားသစ်များကို ဒေသခံကိတ်တိုင် ပြောဆိုနေသည်ကို မြင်တွေ့ကြားသိရတာကြောင့် သိမ်မွေ့ကွဲပြားနေတဲ့ ဘာသာစကား အသစ်များနှင့်အတူ ဘဝလူနေမှုပုံစံသစ်များကိုပါ လေ့လာနိုင်ပါတယ်။
- (၈) အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းတွေ မျက်စိပွင့်နားပွင့်သွားပြီး အဆက်အသွယ်အသစ်များလည်း ရရှိနိုင်ပါတယ်။

- (၉) မိတ်ဆွေသစ်များနှင့် ခင်မင်ကျွမ်းဝင်မှုကြောင့် အတွေ့အကြုံတွေ ဝေမျှရင်း စိတ်ကြည်နှူးမှုကိုရစေပါတယ်။
- (၁၀) လူတွေသဘောကို လေ့လာနိုင်တာကြောင့် လူမှုပေါင်းသင်းဆက်ဆံရေး တိုးတက်လာစေနိုင်ပါတယ်။
- (၁၁) ခရီးမှ ပြန်ရောက်ပြီးနောက် လုပ်ငန်းခွင်သို့ ပြန်ဝင်တဲ့အခါတွင်လည်း အလုပ်ထဲမှာ ပိုမိုအားစိုက်နိုင်ပြီး စိတ်ပိုမိုမာကျော့ မိမိတာဝန်ကို အတွေးသစ်ဖြင့် စီမံပုံဖော်နိုင်ပါတယ်။
- (၁၂) ခရီးစဉ်တစ်လျှောက် အတွေ့အကြုံလေးများက မိမိနှင့်တကွ ခရီးဖော်ချစ်ခင်ရသူတွေအတွက် အမြဲတသသ အမှတ်တရရှိနေတော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

မှတ်ချက်။

- (က) ဥပမာ ပန်းနာရင်ကျပ်ဝေဒနာရှိသူများ၊ ဝက်ရူးပြန်ရောဂါ ရှိသူများ၊ လိပ်ခေါင်းဝေဒနာ ရှင်များ၊ နှလုံးရောဂါသည်များ အဖို့ ခရီးမထွက်ခင် ဆရာဝန်နှင့် ကြိုတင်တိုင်ပင် ဆွေးနွေးပါ။

- (ခ) ဥပမာ သွေးတိုးရောဂါ ရှိသူများ၊ ဝမ်းချုပ်တတ်သူများ အဖို့ မိမိသောက်နေကျဆေးဝါးများကို လုံလုံလောက်လောက်ထည့်သွားပါ။ (ဂ) ပါဝါမျက်မှန် အမြဲတပ်ရသူများက မျက်မှန်အပို ရှိရင် ယူဆောင် သွားပါ။ (ဃ) အကယ်၍ မိမိအလည်အပတ်သွားမည့် အရပ်ဟာ တုပ်ကွေး၊ ငှက်ဖျား၊ ဝမ်းရောဂါ ကူးစက်တတ်သော ဒေသဖြစ်နေပါက ထိုရောဂါများမှ ကြိုတင်ကာကွယ်ထားသည့်အနေဖြင့် ဆရာဝန်နှင့်တိုင်ပင်ကာ ဆေးထိုး၊ ဆေးသောက်ပြုပါ (သို့မဟုတ်) ကာကွယ်ဆေးများ အပိုဆောင်သွားပါ။ (င) ခရီးပင်ပန်းမှုဒဏ်ခံနိုင်ဖို့နှင့် ကိုယ်ခံအားကောင်းစေဖို့အတွက် အားရှိတဲ့အစားအစာတွေစားရင်း ဗီတာမင်စီ ဆေးပြားလေးတွေမို့ပါ။ (စ) နောက်ကျောဒဏ် နှင့် ခါးနာခြင်းမဖြစ်စေဖို့အတွက် ဖြစ်နိုင်ရင် ဘီးပါသော ခရီးဆောင်လက်ဆွဲအိတ်တွေကို သာသုံးပါ။ (ဆ) အလှအပကိုဦးစားပေးတဲ့ မိနပ်မျိုး

ထက်၊ မိမိခြေထောက်နှင့် သက်သောင့်သက်သာဖြစ်စေမည့် မိနပ်မျိုးကိုသာ ရွေးချယ်ပါ။ (ဇ) ခရီးသွားမည့် ကာလဒေသနှင့် လျော်ညီတဲ့ အဝတ်အထည်များကို ယူဆောင် သွားပါ။



မိတ္ထီလာမူကြိုတွင် ဉာဏစွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲကျင်းပ၍ ကလေးငယ်များအား ဆုများချီးမြှင့်ပေးအပ်

သာစည်၊ အောက်တိုဘာ ၂

လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနမိတ္ထီလာ မူလတန်းကြိုကျောင်း မိဘဆရာအသင်း နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးနှင့် ကလေးများ ဉာဏစွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပေးအပ်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါ ကျောင်းတွင် ကျင်းပရာ ခရိုင်ပညာရေးမှူးရုံး လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(စီမံ) ဦးသက်လေးဦးက အဖွင့်အမှာ စကားပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ မိတ္ထီလာ မူလတန်းကြိုကျောင်း ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအတွက် မိဘဆရာများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရန် တိုင်းဒေသကြီး လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးမှူးဦးကျော်ဝင်းက အမှာစကားပြောကြားပြီးကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်ဌေးဝင်း(မိဘဆရာအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ)က အသင်း၏ ကျောင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ထို့နောက် အသင်းအမှုဆောင် ဦးစေကြီးက မိဘဆရာအသင်း ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ငွေစာရင်းရှင်းတမ်းကိုဖတ်ကြားတင်ပြပြီးနောက် အမှုဆောင် ဟောင်းများ တာဝန်ပေးဆွဲကြောင်းနှင့် အမှုဆောင်သစ်များတာဝန်ပေးအပ်ကြောင်း ငွေစာရင်းရှင်းတမ်းအတည်ပြုကြောင်းတို့ကို လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး(စီမံ) ဦးသက်လေးဦးက ကြေညာပြီး နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ မူလတန်းကြိုကျောင်း ဉာဏစွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသူကလေးငယ်များအား ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယနှင့် အထူးဆုများကို တာဝန်ရှိသူများက ချီးမြှင့်ပြီး ကျောင်းမှ ကလေးငယ်များက အကပဒေသာများဖြင့် ကပြဖျော်ဖြေခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန မူလတန်းကြိုကျောင်းတွင် အသက် ၃ နှစ်မှ ၅ နှစ်အကြား ကလေးငယ် ၂၅၀ ဦး ရှိကြောင်းသိရသည်။

ချမ်းသာ(မိတ္ထီလာ)

Myanmar Book Centre
(Supplying The World's Knowledge)

"Educational Book Fair & Special Sales"

From (1-10-2014) to (5-10-2014)

ကျင်းပမည့်နေ့ရက် ။ ။ ၁-၁၀-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မှ ၅-၁၀-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) အထိ။

ကျင်းပမည့်အချိန် ။ ။ နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၆:၀၀ နာရီအထိ။

ကျင်းပမည့်နေရာ ။ ။ MBC ၏ Outlets များအားလုံး။

ရန်ကုန် ဆိုင် (၁) - အမှတ်(၅၅)၊ ဗဟိုလမ်း၊ အလုံလမ်းနှင့် ဗဟိုလမ်းထောင့်၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။
ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၀၁ ၅၉၉၃၊ ၀၉ ၄၂၀၁ ၄၄၇၀၆၊ ၂၂၁ ၂၇၁၊ ၂၂၁ ၄၀၉
E-mail : info@myanmarbook.com, Website : www.MyanmarBook.com

ဆိုင် (၂) - အမှတ်(၅၆၁-၅၆၇)၊ အခန်း(၃)၊ မြေညီထပ်၊ MAC Tower (I)၊ ကုန်သည်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။
ဖုန်း - ၃၇၀ ၅၃၂၊ ၃၈၄ ၅၀၈

မန္တလေး - အခန်းအမှတ် (၁၁၀)၊ (၃)လွှာ၊ ရတနာပုံချိင်းမွန်းဝလာစာ၊
မန္တလေး။ ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၀၀ ၂၆၉၈

Benefits

- (၁) For all Members : 15% Discount
- For all Non-Members : 10% Discount
- (၂) ကျပ် ၁၀,၀၀၀ နှင့်အထက် ဝယ်ယူသူတိုင်းအား အထူးမေတ္တာလက်ဆောင်အဖြစ် Reader(၁)အုပ်ရွေးယူနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- (၃) Myanmar Book Centre ဝင်းအတွင်းရှိ Eduzone Learning Centre တွင် အသက် ၃-၇ နှစ်အတွင်းကလေးငယ်များကို Interactive White Board အသုံးပြုကာသင်ကြားမည့် Scholastic Early English Program ကို လာရောက်လေ့လာရင်း ပထမဆုံး(၁)လတွင် အခမဲ့သင်ကြားခွင့်၊ အခြားသင်တန်းသားတစ်ဦးခေါ်လာပါက ၅၀% Discount ပေးမည့်အစီအစဉ်တွင် ဦးရာလူစနစ်ဖြင့် ပါဝင်ကံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ညောင်ဦးတွင် ကူးစက်မြန် အီဘိုလာရောဂါအကြောင်း ကျန်းမာရေးအသိပညာပေးဟောပြောပွဲကျင်းပ

ညောင်ဦး၊ အောက်တိုဘာ ၁

ညောင်ဦးခရိုင်၊ ညောင်ဦးမြို့နယ် ခရိုင်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး အစည်းအဝေးခန်းမတွင် စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကူးစက်မြန်အီဘိုလာရောဂါအကြောင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ပြည်သူလူထုကျန်းမာရေးအသိပညာပေး ဟောပြောပွဲ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် ညောင်ဦးခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်ထူးမောင်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့ပြီး၊ ညောင်ဦးခရိုင် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာမြင့်သိန်းက အီဘိုလာရောဂါသည် ကူးစက်မြန်ရောဂါတစ်မျိုးဖြစ်ပြီး ကုသရန်လည်းခက်ခဲသည့်အပြင် ရောဂါဖြစ်ပွားမှုအား ထိန်းချုပ်ရန်အလွန်ခက်ခဲသော ရောဂါဖြစ်ကြောင်း၊ အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ် ရောဂါပိုးရှိသော လူ၊ တိရစ္ဆာန်တို့၏

သွေး၊ ခန္ဓာကိုယ်မှထွက်ရှိသော အရည်တို့နှင့် တိုက်ရိုက်ထိတွေ့ကိုင်တွယ်ခြင်းတို့မှ ကူးစက်နိုင်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့ပြင် အဆိုပါ ရောဂါသည် လေ၊ ရေ၊ အစားအစာတို့မှတစ်ဆင့် မကူးစက်နိုင်ကြောင်းနှင့် လတ်တလောတွင် အီဘိုလာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါကို ကာကွယ်ကုသရန် ဆေးမရှိသဖြင့် ပြည်သူလူထုက မိမိတို့အသိဖြင့် ရောဂါမဖြစ်ပွားအောင် ကြိုတင်ကာကွယ်ရန်လိုအပ်ကြောင်းနှင့် မိမိတို့ပတ်ဝန်းကျင်ကိုလည်း လက်ဆင့်ကမ်းအသိပညာပေး ဆွေးနွေးခြင်းကို ပြုလုပ်ပေးစေလိုကြောင်း ၎င်းက ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ညောင်ဦးခရိုင်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ကျန်းမာရေးမှူးအဆင့်(၁) ဒေါ်စုစုထွေးက အီဘိုလာရောဂါကူးစက်မှုမရှိစေရေး ကာကွယ်ရန်နည်းလမ်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားရာ ကျန်းမာရေးအသိဖြင့် တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးကို အထူးဂရုပြုဆောင်ရွက်ကြရန်၊ ရောဂါပိုးရှိသူ၏ သွေးနှင့် ခန္ဓာကိုယ်မှထွက်သော အရည်များအား ကိုင်တွယ်ခြင်းမပြုကြရန်၊ ရောဂါပိုးရှိသောလူတိရစ္ဆာန်တို့ရှိသည့် နေရာများတွင် ထိတွေ့ကိုင်တွယ်ခြင်းမပြုကြရန်တို့ကို ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ ခရိုင်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အသင်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ ခရိုင်မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အသင်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ညောင်ဦးမြို့အခြေခံပညာကျောင်းများမှ ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ ကြက်ခြေနီတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာများမှ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ရာအိမ်မှူး၊ ဆယ်အိမ်မှူးများ တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ရဲသူရအောင်(ညောင်ဦး)

မန္တလေးမြို့တွင် ဆင်းမ်ကတ်များ ဈေးကွက်တစ်ခု ဖြစ်ပေါ်လာ၍ မှောင်ခိုရောင်းသူ များပြားလာကာ ဖုန်းဆိုင်များရှေ့တွင် မှောင်ခိုဈေးကွက်ဖွင့် ရောင်းချ

မန္တလေး၊ အောက်တိုဘာ ၁

မန္တလေးမြို့ဖုန်းဈေးကွက်တွင် လူအများစိတ်အဝင်စားဆုံးဖြစ်သော တယ်လီနောဆင်းမ်ကတ်များအား စက်တင်ဘာ ၂၇ ရက်က စတင်ဖြန့်ချိရောင်းချပေးခဲ့ပြီး စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက် ညနေပိုင်းတွင် တယ်လီနောသီးသန့်ကုမ္ပဏီအရောင်းဆိုင်ကြီးများမှအပ ကျန်မြို့တွင်း ဖုန်းအရောင်းဆိုင်များတွင် ဆင်းမ်ကတ်ပြတ်လပ်သွားသည်ဟုဆိုကာ ကျပ် ၅၀၀၀ တန်ငွေဖြည့်ကတ်နှင့် တွဲဖက်ရောင်းချခြင်း၊ တန်ဖိုးနည်း ကျပ် ၁၈၀၀၀ တန်၊ ကျပ် ၅၀၀၀၀ တန် ဟန်းဆက်များနှင့် တွဲဖက်၍ ရောင်းချခြင်းများရှိလာကြသည်။

တယ်လီနောကုမ္ပဏီအရောင်းဆိုင်ကြီးများမှ တန်းစီတိုးပြီးဝယ်ယူထားသူများကလည်း အရောင်းဆိုင်များရှေ့တွင် ခြေချင်းလိမ်ကာဖုန်းကတ်များအထပ်လိုက်ကိုင်ကာ ငွေဖြည့်ကတ် ၃၀၀၀ တန်ပါပူးတွဲ၍ ကျပ်၁၀၀၀၀ ဖြင့် မှောင်ခိုရောင်းဝယ်နေကြကြောင်းသိရသည်။ အလားတူပင် မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေး ကိုယ်စားလှယ်အရောင်းဆိုင်များက ထုတ်ပို့မှုပုံစံသစ် MPT ဆင်းမ်ကတ်များကိုလည်း စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက်က တစ်ဆိုင်လျှင် ဆင်းမ်ကတ် ၁၀၀ ခန့်ကို ကျပ် ၁၀၀၀၀ တန်ငွေဖြည့်ကတ်ဖြင့်တွဲဖက်ရောင်းချပေးခဲ့ပြီး တန်းစီဝယ်ယူထားသူများက ၎င်းတို့ဆိုင်ဝန်းကျင်တွင် လမ်းသွားလမ်းလာများအားကျပ် ၁၈၀၀၀ ဖြင့် မှောင်ခိုဈေးကွက်ဖွင့် ရောင်းချလျက်ရှိသည်။

အရိုးရှင်းကုမ္ပဏီကလည်း တယ်လီနောကုမ္ပဏီနှင့်အပြိုင် မန္တလေးမြို့ရှိ အဓိကလမ်းမကြီးများနှင့် ဖုန်းအရောင်းဆိုင်များတွင် မိုးတိုင်းကားများဖြင့် ဆင်းမ်ကတ်တစ်ကတ် ကျပ် ၁၉၀၀ နှင့် မိုးကာအင်္ကျီ၊ သော့တွဲ၊ မန်ပိုရိုတစ်၊ တီရှပ်တို့ကို ပေး၍ အပြိုင်အဆိုင်ရောင်းချပေးပြီး ဖုန်းပြောဆိုခကိုလည်းတစ်စက္ကန့် ၄၅ ပြားနှုန်းလျှော့ကာ ဈေးကွက်ပြိုင်ဆိုင်လျက်ရှိသည်။ တယ်လီနောနှင့် အရိုးရှင်းကုမ္ပဏီတို့မှာ နေရာအခက်အခဲကြောင့် တာဝါတိုင်များ နိုင်ငံတစ်ဝှမ်း မစိုက်ထူနိုင်သေးကြောင်း သိရသည်။

သီဟကိုကို(မန္တလေး)

မြိတ်မြို့နယ်တွင် အခြေခံတိုင်းရင်းဆေးသင်တန်းဆင်းပွဲကျင်းပ

မြိတ်၊ အောက်တိုဘာ ၁

မြန်မာ့တိုင်းရင်းဆေးပညာဖြင့် တစ်ကိုယ်ရေကျန်းမာရေးနှင့် မိသားစုကျန်းမာရေး အထောက်အပံ့ဖြစ်စေရန်၊ တိုင်းရင်းဆေးပညာကို ပိုမိုယုံကြည် အားထားလာစေရန်နှင့် ဆေးဘက်ဝင်အပင်များ ပြုစု ပျိုးထောင်ခြင်းနှင့် စောင့်ရှောက်ထိန်းသိမ်းတတ်စေရန်ရည်ရွယ်၍ မြိတ်ခရိုင် တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန၊ မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းနှင့် အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့တို့ပူးပေါင်း၍ မြိတ်မြို့၊ သားဖွားသင်တန်းကျောင်းတွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့သော အခြေခံတိုင်းရင်းဆေးပညာသင်တန်းဆင်းပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက် ညနေ ၄ နာရီက အဆိုပါကျောင်းတွင်ကျင်းပခဲ့သည်။



ရှောက်မှုကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး ဒေါ်ရီရီက အမှာစကား ပြောကြားသည်။ အဆိုပါသင်တန်းကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်မှ ၂၈ ရက်အထိ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားခဲ့ပြီး သင်တန်းနည်းပြလေးဦးက သင်တန်းသို့ ၅၄ ဦးအား မြန်မာတိုင်း

ရင်းဆေးပညာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု တိုင်းရင်းဆေးပညာ အခြေခံသဘောတရား၊ ရောဂါအလိုက်သုံးစွဲနိုင်သော ဆေးဘက်ဝင်အပင်များ၊ တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနသုံး ဆေးပုံများ၊ မီးဖိုချောင်သုံး ဆေးဘက်ဝင် အပင်များနှင့် မိမိပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ဆေးဘက်

ဝင်အပင်များ၊ တိုင်းရင်းဆေးပညာဆိုင်ရာ တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေး၊ အထွေထွေကုထုံးနှင့် တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန သုတေသနနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို သင်ကြားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကသာမြို့နယ်တွင် ဧရာဝတီမြစ်အတွင်း ငါးမြစ်ချင်း ကောင်ရေ နှစ်သိန်းစိုက်ထည့်ပွဲကျင်းပ

ကသာ၊ အောက်တိုဘာ ၁

ကသာခရိုင်၊ ကသာမြို့တွင် ဧရာဝတီမြစ်အတွင်း ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက် နံနက် ၇ နာရီက ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားသို့ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဦးတင်ဝင်း၊ ခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်အုန်းနှင့် ခရိုင်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ဒေသခံပြည်သူများ စုစုပေါင်းအင်အား ၁၀၀ တက်ရောက်ကာ ဧရာဝတီမြစ်အတွင်း ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ပေးခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် ဧရာဝတီမြစ်အတွင်းသို့ ငါးမြစ်ချင်းကောင်ရေနှစ်သိန်း စိုက်ထည့်ပေးခဲ့ကြပြီး ခရိုင်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ငါးသယ်ဇာတထိန်းသိမ်းရေး လက်ကမ်းစာစောင်များကိုလည်း ဖြန့်ဝေခဲ့သည်။ ယခုအခါ ရေနေသယံဇာတများ ဆုတ်ယုတ်လာသဖြင့် စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံရေးနှင့် လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးမှုကို ထိခိုက်လာသည့် အန္တရာယ်နှင့် ရင်ဆိုင်နေရကြောင်း၊ အဆိုပါအန္တရာယ်ကိုတွန်းလှန်ရန် လူသားအားလုံးတွင် တာဝန်ရှိကြောင်း၊ ရေနေသယံဇာတများစဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဒေသခံပြည်သူလူထုပေါင်းဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်နေသေးကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ခရိုင်(မြန်/ဆက်)

(၃/၂၀၁၄)ကြိမ်မြောက် အိတ်ပိတ်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လုပ်ငန်း၌ အသုံးမလိုတော့သည့် အောက်ဖော်ပြပါ စက်/ယာဉ်အဟောင်း (၃၀) စီးအား မျက်မြင်အခြေအနေအတိုင်း ရောင်းချလိုပါ၍ အိတ်ပိတ်တင်ဒါများ ပေးပေးရန် ပိတ်ခေါ်အပ် ပါသည်။

ရောင်းချမည့် စက်ယန္တရားစာရင်း

| | |
|--|---------|
| 1. Cat,Hitachi, Komatsu Bulldozer | (၇) စီး |
| 2. Cat,Hitachi, Mitsubishi Hyd/Excavator | (၇) စီး |
| 3. Kawasaki, Komatsu,Xuzhou Wheel/Clamp Loader | (၅) စီး |
| 4. Mitsubishi, Komatsu M/Grader | (၂) စီး |
| 5. Gallion 2.W-Road Roller | (၂) စီး |
| 6. Xuzhou Sheepfoot Compactor | (၁) စီး |
| 7. Bomag Combine Roller | (၁) စီး |
| 8. Toyo Crawler Drill | (၁) စီး |
| 9. Hino AG Truck | (၂) စီး |
| 10.Fuso Water Bowser | (၁) စီး |
| 11. Zwe Farm Tractor | (၁) စီး |

၂။ တင်ဒါလျှောက်လွှာနှင့်အခြားပုံစံများကို ၁၃-၁၀-၁၄ရက်မှစ၍ အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာတွင် တစ်စုံလျှင် ကျပ် ၂၀၀/-ဖြင့် ဝယ်ယူပြီး စက်/ယာဉ်များကို ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

၃။ တင်ဒါတင်သွင်းလွှာကို ၂၀-၁၀-၁၄ရက်မှစ၍ ၁၂:၀၀နာရီအထိသာ လက်ခံပေးပါမည်။

၄။ ယန္တရားအလုပ်ရုံဝင်း(ကျောက်ချော)၊ မန္တလေး-ပြင်ဦးလွင် လမ်းအသုံးပြုခွင့် ကောက်ခံရေး စခန်းဝင်း (Toll Gate) မန္တလေးမြို့။

ဖုန်းနံပါတ်-၀၉၇၃၂၁၉၂၇

Zarmany Rice Distribution

ပေါ်ဆန်းမွှေး G-1(48 kg)

32900 Ks

2% Discount

ယခင်အိတ်ခွံ (သို့) ဘောင်ချာပြန်ဝေးထွက်

1-10-2014 မှ 10-10-2014 အထိ

24kg, 48kg အိတ်များကို အိတ်အရောက်ပို့ဆောင်ပေးတယ်။

Ph : 01-2305704, 01-500219, 01-2304268, 09-730-67363, 09-31288478

သွေးတိုးရောဂါရှင်များအတွက်

လေးပါးရာဇာ သွေးတိုးကျဆေးပြား

တဆဝက (စာနယ်ဇင်း)/၁၁၂/၁၂၁၃

Ph : 09-51 64 814 , 09-731 28 281 , 09-730 31 820

အသိပေးကြေညာချက်

ဂျပန်နိုင်ငံနှင့်စင်ကာပူနိုင်ငံတို့မှ မော်တော်ယာဉ်များ တင်ဆောင်လာသည့် M.V MALACCA HIGHWAY V.176 သင်္ဘောသည် ၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်ခန့်တွင် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းသို့ ဆိုက်ကပ်၍ ကုန်ချလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှချပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ပါ ပစ္စည်းများကို ORIGINAL BILL Of LADING များ ယူဆောင်လျက် လာရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။

သင်္ဘောဆိုက်ကပ်မည့်အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါ တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

-၂၃၀၁၀၉၁၊ ၂၃၀၁၁၇၈

ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်

| မြေရောင်းမည် | |
|--------------------------------|--|
| မိတ္ထီလာ၊ သီးကုန်း၊ ကျောက်ပန်း | |
| တောင်လမ်းမဘေး။ | |
| မျက်နှာစာ - ၁၅၀ပေ | |
| အနောက် - ၂၀၅ပေ | |
| (အမြန်လမ်းမနဲ့နီး) | |
| ဖုန်း-၀၉-၂၀၆၅၂၆၆၊ | |
| ၀၉-၄၄၄၀၂၀၆၆၆ | |

| ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည် | |
|------------------------------|--------|
| TOYOTA BELTA | - 2008 |
| 1000CC 6F/- | - 95L |
| SUZUKI CARRY | - 2005 |
| BOX TRUCK 1F/ | - 46L |
| Ph: 09-73175878, | |
| 09-73120756 | |

ပြည်တွင်းရေးရာ

စိုက်ပျိုးမြေကေ ၁၀၀၀ ကျော် အကျိုးပြုသည့် ရေလှောင်ကန်တွင်းသို့ မူးမြစ် ရေများဝင်ရောက်၍ စိုက်ပျိုးရေးလုံလောက်မှုရရှိ

စစ်ကိုင်း၊ အောက်တိုဘာ ၁
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ စစ်ကိုင်းမြို့နယ်၊ ညောင်ပင်ရှည်ကျေးရွာတွင် စိုက်ပျိုးမြေကေ ၁၀၀၀ ကျော်ကို အကျိုးပြုပေးနိုင်မည့် ရေလှောင်ကန်ကြီးကို စစ်ကိုင်းခရိုင် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ယခင် မြေနိမ့်ပိုင်းဖြစ်ပေါ်နေသော အင်းကြီးအား ပြန်လည်တူးဖော်ပေးခြင်း လုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ရေလှောင်ကန်ကြီးပြီးစီး၍ မူးမြစ်ရေဝင်ရောက်လာခြင်းကြောင့် ကျေးရွာပြည်သူများ၏ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းကို များစွာ အထောက်အကူဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင် ၁၈ နေ့က စတင် တူးဖော်ကြပါတယ်။ ကန်ကြီးလည်းပြီးရော့မှာ မူးမြစ်ရေလျှံပြီး ဒီကန်ကြီးထဲမှာ ရေတွေအပြည့် ရရှိတော့တာပါပဲ။ တိုက်ဆိုင်လိုက်တာ ဗျာ တစ်ရွာလုံးကလည်း အံ့ဩနေကြတာ ကန်ကြီးထဲမှာ ရေတွေပြည့်နေတာမြင်ရတော့ ကျေးရွာပြည်သူတွေဝမ်းသာနေကြတယ်။
“ကန်ရဲ့ ရေဝင်စေရိယာကတော့ ဧက ၂၀ ခန့် ရှိပါတယ်။ စိုက်ပျိုးမြေ ဧက ၁၀၀၀ ကျော်ကိုလည်း အကျိုးပြုပေးနိုင်ပါတယ်။ ဒီအတိုင်းဆိုရင် သုံးနှစ်လောက်တော့ ရေအတွက်မပူရဘဲ အသုံးပြုသွားနိုင်မှာပါ။ နောင် မိုးကောင်းရင်လည်း အခုလက်ရှိ ရေနဲ့က ဆက်သွားပြီပေါ့။”
“ရေထိန်းတံခါးကိုလည်းအတတ် နိုင် ဆုံးတော့ ဆောင်ရွက်ထားပါ



တယ်။ ရေထိန်းတံခါးစနစ် ဒီထက် နည်းစနစ်ပိုကောင်းအောင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရင်တော့ ပိုပြီးအဆင်ပြေ ရေးမျိုး ဦးလှမြင့်က ပြောသည်။

ဘုတ်ပြင်းတွင် ငှက်ဖျား ကာကွယ်ရေး၊ ကုသရေး ဆိုင်ရာ သင်တန်းဖွင့်

ဘုတ်ပြင်း၊ အောက်တိုဘာ ၁
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကော့သောင်းခရိုင်၊ ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ်၌ ငှက်ဖျားရောဂါ ကာကွယ်ရေးနှင့် ကုသရေး ဆန်းစစ်ဆွေးနွေး သင်တန်း ပို့ချခြင်းကို စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက်မှ ၂၆ ရက်အထိ ဆွေးနွေးပို့ချခဲ့သည်။
အဆိုပါ သင်တန်းတွင် ဘုတ်ပြင်းမြို့နယ် ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာများမှ အခြေခံကျန်းမာရေးဝန်ထမ်း ၂၀ ဦး တက်ရောက်ပြီး သင်တန်းတွင် WHO, MMA မှ ဆရာဝန် ဒေါက်တာ ဇာနည်ထွန်းနှင့် UNOPC မှ မြတ်ခရိုင် တာဝန်ခံ ဒေါ်မြတ်မြတ်နိုင်တို့က MARC မှ RAI (Dot တိုက်ကျွေးရေး) ကြိုတင်ပြင်ဆင်ရေး ကိစ္စများအား ဆွေးနွေးပို့ချခြင်း၊ ငှက်ဖျားရောဂါ ကာကွယ်ရေးနှင့် ကုသရေးလုပ်ငန်းများ အပြန်အလှန် ဆန်းစစ်ဆွေးနွေး ပို့ချခြင်း လုပ်ငန်းများအား ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ဘုတ်ပြင်း(မြန်/ဆက်)

သမဝါယမလုပ်ငန်း အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ဆွေးနွေး

ဂနံဇော်၊ အောက်တိုဘာ ၁
သမဝါယမလုပ်ငန်းများ အောင်မြင်စွာအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် တရုတ်ပြည် သူ့သမ္မတနိုင်ငံ EXIM BANK မှ ဆွေးနွေး အမေရိကန် ဒေါ်လာ သန်း ၁၀၀ ဖြင့် သမဝါယမအသင်းသားများသို့ အတိုးနှုန်း ၁ ဒသမ ၅ ကျပ်နှုန်းဖြင့် ထုတ်ချေးပေးနေရာမှ ယခုအခါတွင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၃၀၀ ကိုထပ်မံ ချေးယူလျက် အတိုးနှုန်း ၁ ဒသမ ၀၈ ကျပ်နှုန်းဖြင့်သာ ထုတ်ချေးပေးနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ဂနံဇော်မြို့နယ် မွေ့လယ်ရွာ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးတွင် စက်တင်ဘာ ၂၄ ရက်ကပြုလုပ်သည့် သမဝါယမလုပ်ငန်းများရှင်းလင်းပွဲတွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သမဝါယမဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးကိုယ်စား ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်မြင့်မြင့်ရည်က အထက်ပါအတိုင်း ထည့်သွင်းရှင်းလင်းသွားခြင်းဖြစ်သည်။
အဆိုပါ ရှင်းလင်းပွဲသို့ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီဝင်များ၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီဝင်များ၊ ချေးငွေစီစစ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်အတွင်းရှိသမဝါယမအသင်းများမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြပြီး ချေးငွေရရှိသည့် အတွက် လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ၊ လုပ်ငန်းသုံးစက်ကိရိယာများ လွယ်လင့်တကူ ထူထောင်နိုင်သဖြင့် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများတွင်အကျိုးရှိမှုများကို တင်ပြဆွေးနွေးကြသည်။ (၄၆၅)

တိုင်းဒေသကြီးအဆင့်သို့ သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန် ဟင်္သာတတွင် ခရိုင်အဆင့် ဆို၊ က၊ ရေး၊ တီး ပြိုင်ပွဲကျင်းပ

ဟင်္သာတ၊ အောက်တိုဘာ ၁
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဟင်္သာတခရိုင်တွင် (၂၁)ကြိမ်မြောက် မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီး ပြိုင်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ဟင်္သာတမြို့၊ မြို့တော်ခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။
အခမ်းအနားတွင် ခရိုင်အဆင့်ပြိုင်ပွဲကျင်းပရေး ဦးစီးကော်မတီနာယက ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစန်းဌေးက ဖဲကြီးဖြစ်လှပေးပြီးနောက် အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။
ယင်းနောက် ဘာသာရပ်အလိုက် ပြိုင်ပွဲများကို ဆက်လက်ကျင်းပခဲ့ကြောင်းသိရသည်။
၎င်းပြိုင်ပွဲပြုပါက ဘာသာရပ်အလိုက် ဆုရရှိသူများကို ထပ်မံ၍ ကြပ်မတ်သင်ကြားပေးပြီး အောက်တိုဘာ ၁၊ ၁၂ ၁၃ ရက်များတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအဆင့် ပြိုင်ပွဲသို့ သွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဟင်္သာတမြို့နယ် ဝိတအစည်းအရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးကိုကိုကြီးက ပြောကြားခဲ့သည်။
အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်ဌာန ဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ ရပ်/ကျေးအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ စာပေစာနယ်ဇင်းအဖွဲ့များ၊ ဟင်္သာတခရိုင် မြောက်မြို့နယ်မှ အက်ဖြတ်ဒိုင်များ၊ အုပ်ချုပ်သူများနှင့် ပြိုင်ပွဲဝင်များ၊ ဟင်္သာတမြို့ပေါ်ရှိ အနုပညာကုန်မြတ်နိုးကြသော ဝါသနာရှင်များ တက်ရောက်အားပေးခဲ့ကြပြီး ပြိုင်ပွဲအား စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့သည်။ ကျော်ကျော်(မြန်/ဆက်)

ထီးလင်းတွင် မီးတိုင် ၁၀၀၀ ကျော် စိုက်ထူမည်

ထီးလင်း၊ အောက်တိုဘာ ၁
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ထီးလင်းမြို့နယ်၌ ၂၀၁၅ခုနှစ်တွင် လျှပ်စစ်မီး သွယ်တန်းရောက်ရှိနိုင်ရေး ၆၆/၁၁ ကေဗီဓာတ်အားခွဲရုံ ဆောက်လုပ်နိုင်ရန်အတွက် မြေနေရာရွေးချယ်ခြင်းနှင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားသွယ်တန်းမည့် မီးတိုင် စိုက်ထူရန်နေရာသတ်မှတ်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။
ထို့ပြင် လျှပ်စစ်မီးများသွယ်တန်းရန် ကွန်ကရစ်မီးတိုင် ၄၀၀ ကျော် ရောက်ရှိပြီဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထီးလင်းမြို့နယ်အတွင်း မီးတိုင်ပေါင်း ၁၀၀၀ ကျော် စိုက်ထူရန် လျာထားကြောင်းသိရသည်။ (၄၆၆)

ဝက်လက်မြို့နယ်ကျောင်းများ၌ နွားနို့တိုက်ကျွေး

ဝက်လက်၊ အောက်တိုဘာ ၁
ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ အာဟာရပြည့်ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးမှုရရှိစေရန် ဉာဏ်ရည်ဉာဏ်သွေး ထက်မြက်စေရန်နှင့် ကိုယ်ကာယ ကျန်းမာဖွံ့ဖြိုးသန်မာစေရန်အတွက် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ဝက်လက်မြို့နယ်မှ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ ကမ္ဘာ့ကျောင်းများ နို့တိုက်ကျွေးရေးနေ့အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ညောင်ပင်တွင်းကျေးရွာ အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်းမှ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများကို စက်တင်ဘာ ၂၆ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက နွားနို့တိုက်ကျွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ နန်းမြင့်

Advertisement for THE GREENWOOD LEARNING CENTRE. Text includes: 'observe. apply. create.', 'Phonics-based Preschool (3 to 5 years old)', 'English Proficiency Classes & Preparation for Cambridge Exams (5 to 13 years old)', 'Essay Writing & Public Speaking Skills (5 to 13 years old)', 'Academic English Classes (16 years old +)', 'Contact: 01 252 661, 09 5115404. greenwoodlearning@gmail.com', '387(3A), CityShine Tower, ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်းနှင့်ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်'.

Advertisement for FUSO FIGHTER 2003. Text includes: 'ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည် - FUSO FIGHTER 2003, 2004 model', 'FK 61HK, FK 61HH (21', 17') 8200CC', '-CANTER 10' (1.5Ton, 2Ton, 3Ton)', 'ဆက်သွယ်ရန် - Ph: 09-49270277, 09-8613656, 09-420115694'.

Advertisement for a training course. Text includes: 'ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ', 'သယ်ဆောင်မှုမြို့နယ် မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၂၃/သုက္ကမ မြေကွက်အမှတ်(၃၆) သံသရာလမ်း၊ (၂၃) ရပ်ကွက် သုက္ကမ သယ်ဆောင်မှုမြို့နယ်(ဗိုလ်မှူးကြီးတင်ဦး) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်စန်းရီ [၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၈ ၂၀၀၈]က တစ်ဦးတည်းသောအဖိုး တော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် သေစာရင်းတင်ပြ၍ အမွေ ဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန် မြေပုံကူး လျှောက်ထားလာရာ (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက် နိုင်ပါသည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ'.

Advertisement for a geological course. Text includes: 'ပစ္စုပ္ပန်မင်းခေါင်းခေါင်းလောင်းကြီးရှာဖွေတွေ့ရှိလားနုဒိုဘာလေးချိန်အမှန်အား သုတေသနခြုံငုံတွေ့ရှိခြင်း', 'ဦးစန်းလွင် + သိန်းပိုင် (M.Engg.Geol.) ဖြန့်ချိရေး - မျိုးဆက်သစ်စာပေ', 'အပတ် (၃၄)၊ ၄၅၃(ယာ)၊ ကျိုတော်လမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ဖုန်း - ၀၉ ၄၂၀၈၃၅၈၈ (ရုံး) ၀၉ ၄၂၀၂၂၉၆၂'.

Advertisement for a course. Text includes: 'ပုဂ္ဂလိကကိုယ်ပိုင်ကျောင်းဆရာ လက်မှတ်ရရှိထားသော ဆရာမျိုး(ပန်းတိုင်)မှ', 'တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အင်္ဂလိပ်၊ ရူပ၊ သင်္ချာကို ဂုဏ်ထူးမှတ်ကျော်သည်အထိ အမှတ်ပေးစည်းမျဉ်းနှင့်အညီ သင်ရိုးကုန်နှင့် မေးခွန်းဟောင်း (၄)လပြတ် သင်ကြား ပေးသည်။', 'လုပ်ငန်းခွင်သုံး ကွန်ပျူတာပညာရပ်များကို ပုဂ္ဂလိကကျောင်း၊ စက်ရုံ၊ ကုမ္ပဏီ၊ အိမ်အရောက် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပြုနိုင်သည်အထိ သင်ကြားပေးသည်။', 'ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၂၂၆၁၆ (ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး)'

Advertisement for a course. Text includes: 'ဆရာခန့်၏ ဝမ်းပျော့အဆီကျဆေး', 'တစ်ခါစား (၂) ပြား မြန်မာ့ဆေးမျိုးစုံဆိုင်တိုင်းမှာမေး', 'ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၁၇၉၉၈၃၊ ၀၁ - ၃၉၆၃၈၄'.

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းဓာတ်အားပေးစက်ရုံများအတွက် လိုအပ်သော Switch gear Materials/ Switchbay Equipment များကို အသုံးပြုရန်အတွက် လိုအပ်သောပစ္စည်းများကို မြန်မာ့ကုမ္ပဏီတို့ တင်ဒါ ခေါ်ဆိုဝယ်ယူလိုပါသည်။

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း

သူငယ်ချင်း ဗိုလ်မှူးမိုးကျော်(ငြိမ်း)-ဒေါ်နုနုတို့၏ သမီး ဝိုင်းလေး အား Miss Myanmar World 2014 ပထမ Winner ဆု ချီးမြှင့်ခံရမှုအတွက် မိသားစုနှင့် ထပ်တူ ဝမ်းမြောက် ဂုဏ်ယူမိကြောင်း။

တေဇ(၁၃)မှ သူငယ်ချင်းမိသားစုများ

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း ပင်မဓာတ်အားခွဲရုံများအတွက် လိုအပ်သောပစ္စည်းများကို မြန်မာ့ကုမ္ပဏီတို့ တင်ဒါခေါ်ဆိုဝယ်ယူလိုပါသည်။

ပြင်ဆင်ဖတ်ရွာပါရန် ၂၈-၉-၂၀၁၄ ကြေးမြင်တင်ဒါကြော်ငြာ စာမျက်နှာ၇၅၀၀ ပါသောကြောင့် ကြော်ငြာတွင် ကိုကျော်ကျော်ဦးနှင့် မယမင်းအေးတို့သည် ၂၅-၂၀၁၄ရက်တွင် လက်ထပ်ပေါင်းသင်းခဲ့သည်အစား ၂၅-၂၀၁၄ရက် ပြင်ဆင်ဖတ်ရွာပါရန်။

အမြန်အလိုရှိသည် CNG Taxi ယာဉ်မောင်း(၁)ဦး ၀၉ ၃၃၄၁၂၆၂၅ ၀၉ ၃၀၂၃၂၃၂၀

ရသစာပေမြတ်နိုးသူများအတွက် တို့ခေတ်သူရဲကောင်းတယောက်သွားလေရာ နှင့် တဗုဒ္ဓဆရာလှသန်းကွယ်လွန်ခြင်းသုံးနှစ်ပြည့်အမှတ်တရ မှော်အောင်ရဲ့ သားသူငယ်ချင်းတွေကောင်းသွားကုန်ကြပြီပေမေတဗုဒ္ဓသေဝါဒစာအုပ်အဖွဲ့၏ ပုံနှိပ်ရသေးသည် သခင်ဦးကုန်နှင့်နိုင်ငံရေးကြံရာဆောင်းပါးစာအုပ်တို့ဖြင့် အောက်တိုဘာလထုတ်

• နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု GIA, Certificate ပါသော D-L Colour ရတီကိုက် စိန်များလည်း ရောင်းချပါသည်။ • ကြိုဆိုပေးသော စိန်ထည်များကို နားလည်တတ်ကျွမ်းသူမူကြည့်၍ ဈေးမတန်ဟုဆိုက ဝယ်သည့်နေ့မှ (၃)ရက်အတွင်း ပြန်လာပေးနိုင်ပါသည်။ ဝယ်သည့်တန်ဖိုးတစ်ပြားမှ မနုတ်ဘဲပြန်ပေးပါမည်။

ဧည့်လမ်းညွှန် (သို့မဟုတ်) ပန်းများကိုပွင့်လန်းချမ်းမြေ့စေသူ တင်သန်းယု (မြန်မာ့ခရီးသွား) ထွက်ပြီ

ဖခင် အမည်မှန် ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ အထက(၄)ကျောင်း၊ ဒေသတန်း Ecu(S) ခန်းတွင် ပညာသင်ကြားနေသော မသန္တာ၏ဖခင်အမည်မှာ ဦးကျော်ဆွေ(၁၄/မမန(နိုင်)၂၀၁၄၇၉)ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြင်ဆင်ဖတ်ရွာပါရန် ၁၀-၈-၂၀၁၄ရက် ဤသတင်းစာ စာမျက်နှာ(၇)ပါ သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်(၁/အနော်မာ/၂လမ်း) မြေကွက်အမှတ်(၇၈/က)၏ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာတွင် ဦးဝင်းတင်(၁၂/သာကေတ(နိုင်)၁၀၁၄၇၉)အစား(၁၂/သာကေတ(နိုင်)၁၀၁၄၇၉)ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရွာပါရန်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည် ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၇)၊ သုခမိန်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၂၀)၊ အကျယ်အဝန်း (အလျားပေ၄၀xအနံပေ၆၀) (၀.၀၅၅)ဧကပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော နေအိမ်အဆောက်အအုံပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်မေသက်လွင်(၁၂/မကတ(နိုင်)၀၁၂၉၈၉)ထံမှ ဒေါ်ဌေးဌေး(၀၁/မညန (နိုင်) ၀၂၀၄၄၇)က အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

လုပ်ငန်းအမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို မူပိုင်ဖြစ်ကြောင်းသတိပေးကြော်ငြာချက်

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာစာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ဦးဝိဇ္ဇာလမ်း၊ အမှတ်-၂၅၊ မြေညီထမ်း (ဝဲဘက်ခြမ်း)တိုက်ခန်းနှင့်ယင်းတိုက်ခန်းတွင် တပ်ဆင်ထားသောအကွဲခံစားခွင့်များကို ပိုင်ဆိုင်လက်ဝယ်ရုံနေသော ပိုင်ရှင်ဒေါ်ခင်ခင်ဆွေခင် [၇/တငန (နိုင်)၀၆၃၇၈၉] ထံမှဝယ်ယူရန်သဘောတူညီခဲ့ကြပြီးနောက် ယင်းတိုက်ခန်းတန်းဖိုး၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေများအဖြစ် ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

အများသိစေရန်နှင့် ခိုင်လုံသောအထောက်အထားဖြင့်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၂)၊ ပင်လုံလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၁)၊ အကျယ်အဝန်း ပေ(၂၀x၆၀) ဒေါ်အေးသီတာကျော် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြေကွက်အနက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသော မြေကွက်၏ညာဘက်ခြမ်း(အရှေ့မှ ကြည့်သော်ဘယ်ဘက်ခြမ်း)အကျယ် ပေ(၂၀x၆၀)မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို မူလအမည်ပေါက်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဒေါ်အေးသီတာကျော်မှ ရောင်းချလိုကြောင်း ကမ်းလှမ်းသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်သီတာချမ်း(၁၂/တမန(နိုင်)၀၇၄၀၂၀)မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုပေးချေပြီးဖြစ်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများသည် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများကို တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးအောင်မြင်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

ဦးစောကျော်အောင်(စဉ်-၃၄၄၉၀) LL.B, C.B.L. ဒေါ်ကြည်သာဝင်း(စဉ်-၂၉၇၂၇) LL.B, LL.M. ဒေါ်နန်းဆိုင်အု(စဉ်-၃၄၄၅၀) LL.B. ဒေါ်ဥမ္မာထွန်း(စဉ်-၃၇၈၈၄) LL.B, D.B.L, D.I.R. ဒေါ်လင်းလင်းထွေး(စဉ်-၃၈၂၈၈) ဦးမိုးမင်းဟိန်(၃၈၂၉၂) LL.B. အထက်တန်းရွှေနေများ (SHWE HINN THAR LAW FIRM & REAL ESTATE CONSULTANT) အမှတ်-၁၀၆၆၊ ပင်လုံလမ်း၊ (၃၇)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၈၉၂၃၊ ၀၉-၂၅၀၀၀၀၁၅၊ ၀၉-၃၁၂၀၀၇၂၊ ၀၉-၃၁၃၀၂၆၂၉၊ ဖုန်း-၀၉-၃၁၅၇၅၀၆၈

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်းနှင့် ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးပီတိကြားခြင်း
ဦးငြိမ်းချမ်း(ခ)ကိုချို(လားရှိုး)
အသက်(၄၂)နှစ်
 ၂၇-၉-၂၀၁၄(စနေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သော ဦးငြိမ်းချမ်း(ခ)ကိုချို နာမကျန်းဖြစ်ခဲ့ပြီးမှစ၍ ဝမ်းဗိုက်ပြုစောင့်ရှောက်ပေးသော ဦးငြိမ်းချမ်း၏မိတ်ဆွေ အပေါင်းအသင်းများအားလည်းကောင်း၊ မန္တလေးမြို့တွင် အစစကုညီဆောင်ရွက်ပေးပါသော ဒုတိယဦးလှိုင်၊ ဦးအောင်စိုးဝင်းနှင့် အရာရှိ စစ်သည်မိသားစုများအားလည်းကောင်း၊ မန္တလေးမြို့မှ မိတ်ဆွေများနှင့် ဆွေမျိုးသားချင်းများ အားလည်းကောင်း၊ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ စာနာမှုနှင့် ဝိုင်းဝန်းနှစ်သိမ့်ခဲ့ကြသော ဆွေမျိုး မိတ်သဟ်လ မိသားစုဝင်များအားလည်းကောင်း၊ အဘက်ဘက်မှ ကူညီဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသူများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သည့်အားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။
 ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၃-၁၀-၁၄(သောကြာနေ့) နံနက် ၉နာရီတွင် အမှတ်(၂၇) မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ (၁၄)ရပ်ကွက်၊ ကျောက်ကုန်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်နေအိမ်တွင် ရက်လည် ဆွမ်းကျွေးတရားနာပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကြွရောက်နိုင်ပါရန်။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု

(၁)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း
ဦးသောင်းခင် (အရာခံဗိုလ်-ငြိမ်း)
ကိုယ်ပိုင်အမှတ်- ၂၀၇၅၅၀
အသက် (၇၁) နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရွှေပေါက်မြို့နယ်၊ (၂၀) ရပ်ကွက်၊ ကျန်စစ်သားလမ်း၊ အမှတ်(၅၇)နေ ခေါ်ခင်စောရီ၏ ခင်ပွန်းတကာ ဦးမြတ်စိုးဦး- ခေါ်လှလှရည်၊ တကာ ဦးသန်းထိုက်အောင်-ခေါ်ခင်သန္တာရိုး၊ တကာ ဦးခင်ဆွေ-ခေါ်ဝင်းစန္ဒာခင်၊ (ကိုကျော်စိုးဦး)ကိုကျော်သူရ၊ မထားထား ကြည်တို့၏ ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး၊ မြေး(၇)ယောက်တို့၏ အဘိုး ဦးသောင်းခင် သည် (၂-၁၀-၂၀၁၄)ရက်တွင် ကွယ်လွန်ခဲ့သည့်မှာ (၂-၁၀-၂၀၁၄)ရက်တွင် တစ်နှစ်ပြည့်သွားသော်လည်း လွမ်းဆွတ်သတိရလျက် ဦးသောင်းခင်အတွက် ပြုပြန်ခဲ့သည့် ကုသိုလ်ကောင်းမှုအစုစုကို အမျှပေးပေးပါ၏။
ကျန်ရစ်သူမိသားစု
 ဇနီး၊ သားသမီးနှင့် မြေးများ

ဦးစိုးညွန့် (ဒေါက်တာတီလာစစ်သူ) Ph.D,D.Lit
တရာစာဆိုသရဖူဘွဲ့(ဂျပန်ပြည်)
One Thousand Geat Asians England
 ဒုတိယဝန်ကြီး(ငြိမ်း)၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ၂-၁၀-၂၀၀၉ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့သော အလှူဒါယကာကြီး ဦးစိုးညွန့် (ဒေါက်တာတီလာစစ်သူ)အား (၅)နှစ်ပြည့်ရည်မှန်း၍ ရေတွင်းကုန်းကျောင်းတိုက်ဆရာတော်အား ဆွမ်းကပ်ခြင်း၊ အလှူငွေထည့်ခြင်း၊ ပို့ဆွမ်းများဆက်ကပ်ခြင်းစသော ကောင်းမှုဒါနအစုစုအား မိသားစုမှ ပြုလုပ်ပါသည်။ ရောက်ရှိရာဘုံတဝမှ အေးချမ်းစွာ အနုမောဒနာ ခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ။ အမျှ အမျှ အမျှ
ချစ်ဇနီး-ဒေါ်လှယဉ်ယဉ်စိုးနှင့် မိသားစု

(၁၁)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရအမျှဝေခြင်း
ဦးဝင်း(ညွှန်ကြားရေးမှူး)
မြန်မာ့ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း
စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
 ကွယ်လွန်သွားသည့် ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး ဦးဝင်းအားရည်စူး၍ အလှူဒါနကောင်းမှုကုသိုလ်များကို မိသားစု များမှ နေ့စဉ် စဉ်ဆက်မပြတ် ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။
 ယခု (၁၁)နှစ်ပြည့်မြောက် ၂-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင်လည်း သတိရအောက်မေ့တမ်းတစွာဖြင့် နှင်းဆီကုန်း ဘိုးဘွားရိပ်သာ၊ ဦးလှထွန်းကင်ဆာဖောင်ဒေးရှင်း၊ စိတ်ကျန်းမာရေးဆေးရုံကြီး(ရန်ကုန်)၊ နာရေးကူညီမှုအသင်း (ရန်ကုန်)၊ မဟာစည်ဩဝါဒသံဃာ့ဓာနိမာန်ရိပ်သာ (ယိုးဒယားကျောင်း)တို့တွင် လှူဒါန်းမှုအစုစုပြုလုပ်ခဲ့ ပါသည် ဖခင်ကြီးရောက်ရာဘုံတဝမှ ကြားသိနိုင်ပါစေ၊ သာဓုခေါ်ဆိုနိုင်ပါစေ။
ဇနီး-ဒေါ်လေးမိနှင့်သားသမီးမြေးတစ်စု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်အေးရင်
အသက် (၈၀)
 M & T ကုမ္ပဏီ မန်နေဂျင်း၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်အေးရင် အသက်(၈၀)နှစ်သည် ၂၇-၉-၂၀၁၄ ရက်(စနေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိရသည့် အတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူး ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ထွန်းတောက်ရတနာကုမ္ပဏီ
Tun Tauk Yadana Co.,Ltd.

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်အေးရင်
အသက် (၈၀)
 M & T ကုမ္ပဏီ မန်နေဂျင်း၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်အေးရင် အသက်(၈၀)နှစ်သည် ၂၇-၉-၂၀၁၄ ရက်(စနေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း ကြားသိရသည့် အတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူး ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
 ရွှေသမုဒ္ဒရာကုမ္ပဏီ
Golden Ocean Co.,Ltd.

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယကာကြီး
ဦးစိန်မြင့်(ခ)လီစိန်ကြည်
 ဥက္ကဋ္ဌ(ဒိုင်းမွန်းစတားကုမ္ပဏီလီမိတက်နှင့် အဆင့်မြင့်ပျံ့ပျံ့စက်ရုံ၊ ကြင်းတော်ယန် ဗုဒ္ဓဘာသာဘုရားကျောင်း၊ လုံစီဘုရားကျောင်း၊ ချမ်းသာအကယ်ဒမီ-MCTA) မန္တလေး အသက်(၈၄)နှစ်
 မန္တလေးမြို့ (၇၃)လမ်း၊ အမှတ် (၈၀)၊ မင်္ဂလာမြန်မာ သီရိသုဗ္ဗေသီရိဒေါ်စန်းကြူ၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဒေါက်တာကိုကိုကြီး [MD (Capital Diamond Star Group Ltd.)- ဒေါ်မိုးမိုးတို့၏ ကျေးဇူးရှင်ဖခင်ကြီး ဦးစိန်မြင့်(ခ)လီစိန်ကြည်သည် (၂၄-၉-၂၀၁၄) ရက်တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
Top Food Manufacturing Co.,Ltd.
(ဝမ်းဝမ်း၊ ဝိုင်းဝိုင်းမုန့်မျိုးစုံ)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်(၃၅)၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၄၄) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-(၃၅/၆၄၄) ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ ဦးရဲအောင်ရှိန် (၁၂/လမန(နိုင်)၀၁၀၉၁၉)၊ ဒေါ်မမခင် (၁၂/လမန(နိုင်)၀၁၀၉၁၉)၊ အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀)ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးရဲအောင် ရှိန်+ဒေါ်မမခင်(တရားရုံး)ကိုယ်စား ဘီလစ် ဒေါ်လှလှခိုင်(၁၃/တကန(နိုင်)၀၀၄၄၀၄)က တရားမကြီးမှု ၉၂(၁၂-၈-၂၀၁၃)/ လီမီ ၅၁/ ၂၀၁၃တို့ကို တင်ပြပြီး မှတ်ပုံတင်အရောင်း အဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက် ထားလာရာ ခိုင်လုံသော အထောက်အထား များဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁၄) စီမံကိန်း-၁၊ မြေကွက်အမှတ်(က-၁၀) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-(က-၁၀) ယုဇနလမ်း (၁၄/စီမံကိန်း-၁)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပ မြို့နယ်၊ ဦးသွင်အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန် မြေအား အမည်ပေါက် ဦးသွင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကျင်တို့ ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်သန်းသန်းအေး(၁၂/ ဥကတ(နိုင်)၀၀၇၇၀၇)က တစ်ဦးတည်းသောသမီး တော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ အမွေ ဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ရန် မြေပုံကူး လျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထား များဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 ဒဂုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၅) မြေကွက်အမှတ်(၁၀၈၆)၊ မြေကွက်တည်နေ ရာအမှတ်-(၅/၁၀၈၆)၊ ဧရာဝတီ(၃)လမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (ဦးထိန်ဝင်း)အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးထိန်ဝင်း (TME-016176)ထံမှ အရောင်းအဝယ် အရပ်ကတိစာချုပ် (၂၀-၁-၂၀၁၃)ဖြင့် ဝယ်ယူ ထားသူ ဦးစောမြင့် (MMO-273702)၊ ဦးသိန်းဟန်(MMO-263834)တို့မှ ပါမစ် မှုရင်းတင်ပြ၍ ဝရန်သစ်လျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 ဗဟန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၃၅)၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၀၅၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ် ၁၁၊ ဒိုင်းထွန်းလမ်းလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဦးစိန် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအား အမည် ပေါက် (ဒေါ်မိုးမိုး)ဦးစိန် ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်မိုးမိုး (၁၂/လမန(နိုင်)၀၀၄၄၀၄)က တရားမကြီးမှု (၈၆) တော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ စာချုပ်ရန် တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထား လာရာ(၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
 လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း-၇(FMI) အိမ်ရာ စီမံကိန်း) မြေကွက်-၅၀၀၊ ဧရိယာ-(၀.၁၄၇) ဧက၊ နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ် အမည်ပေါက်မှာ ဒေါ်တော်လေတွင်း(ခ)လှစို ဒေါ်ချို(ခ)မြတ်မြတ် ထွေးမြစ်ပါသည် အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ဆ/ဦးအေး အမြို့အပိုင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်(၉၂/၈/၂၀၁၃) တင်ပြ၍ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဝင်း(၁၂/ကတတ(နိုင်) ၀၂၀၉၁၃)အမည်သို့ ပြောင်းလဲခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက အထောက်အထား(မူရင်း) အပြည့်အစုံတင်ပြ၍ ကြော်ငြာပါသည့်အခါ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 တာရှက်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၈၀) မြေကွက်အမှတ် ၈၀၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၈၀၊ ဒိုင်းထွန်းလမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ဦးလှသိန်း အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ် (ဒေါ်မိုးမိုး) အမည်ပေါက် ဦးလှသိန်း ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်မိုးမိုး (၁၂/ကမန(နိုင်)၀၀၄၄၀၄)က တစ်ဦးတည်း သော တရားမကြီးမှု(တော်စပ်ကြောင်း) ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ စာချုပ်ရန် တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း တရားမကြီးမှု မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားမကြီး မှုရင်းတင်ပြ၍ ဝရန်သစ်လျှောက်ထားလာရာ (၇)ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
 မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁၁) မြေကွက်အမှတ်(၁၀၈၅)၊ မြေကွက် တည်နေရာအမှတ်(၁၀၈၅)၊ ဧရာ(၂၂)လမ်း၊ ဦးညွန့်ရွှေ(၁၂/ကမ(နိုင်)၁၄၄၇၀၈)အမည် ပေါက်နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးညွန့်ရွှေ(၁၂/ကမ(နိုင်)၁၄၄၇၀၈)က တစ်ဦးတည်းသောသမီး တော်စပ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ စာချုပ်ရန် တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း တရားမကြီးမှု မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထား များဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီပိုင် တိုက်ခန်းအား လက်ရှိအမည်ပေါက်ထံမှ အဆင့်ဆင့်ဝယ်ယူ၍ အဆောက်အအုံနေထိုင်ခွင့်စာချုပ်တွင် အမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထား လာခြင်းအား ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများနှင့်အတူ ကြော်ငြာသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အကြောင်းကြားလိုက်သည်-

| စဉ် | တိုက်ခန်းအမည်ပေါက် အမည်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ် | အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားသူ အမည်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ် | လျှောက်ထားသည့် တိုက်ခန်းအခန်းအမှတ် |
|-----|---|---|---|
| ၁ | ဒေါ်အေးအေးမြင့် [၁၂/ကမ(နိုင်)၀၁၀၉၁၉(မှ) ဒေါ်မိုးမိုးအေး [၁၂/ဒဂန(နိုင်)၀၁၅၀၀၄(မှ) | ဒေါ်နီလာခိုင် [၁၂/ရပသ(နိုင်)၀၄၂၄၈၃] | တိုက်အမှတ်(၁၃) အခန်း အမှတ်(၅၁) ပြည်ရိပ်မွန် အိမ်ရာ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ် |

၄၁၄၅၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း ရပ်ကွက်အမှတ်-၃၂ မြေကွက်အမှတ် ၁၀၇၆၊ မြေကွက်တည်နေရာ ၃၂/၁၀၇၆၊ ဒဂုံမြို့သစ် မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ ဒေါ်လှလှလှ အိုင်-၀၄ (၆၆)အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်လှလှလှ(တရားရုံး)ကိုယ်စား ဘီလစ်ဒေါ်လှလှခိုင်(၁၃/တကန(နိုင်)၀၀၄၄၀၄)က တရားမကြီးမှု ၂၆(၁၂-၈-၂၀၁၃)/ လီမီ ၅၁/ ၂၀၁၃တို့ကို တင်ပြပြီး မှတ်ပုံကူးတင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူး လျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီပိုင် တိုက်ခန်းအား လက်ရှိအမည်ပေါက်ထံမှ အဆင့်ဆင့်ဝယ်ယူ၍ အဆောက်အအုံနေထိုင်ခွင့်စာချုပ်တွင် အမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထား လာခြင်းအား ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများနှင့်အတူ ကြော်ငြာသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အကြောင်းကြားလိုက်သည်-

| စဉ် | တိုက်ခန်းအမည်ပေါက် အမည်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ် | အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားသူ အမည်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ် | လျှောက်ထားသည့် တိုက်ခန်းအခန်းအမှတ် |
|-----|--|---|--|
| ၁ | ဦးအေးကို [၁၂/လမန(နိုင်)၀၀၄၄၅၂(မှ) ဦးကျော်ကျော်ဦး [၉/အမ(နိုင်)၁၂၂၃၈၈(မှ) | ဦးဘဝင်း [၁၂/ကတတ(နိုင်)၀၀၄၄၈၀] | တိုက်အမှတ်(B) အထပ် အမှတ်(၃)၊ အခန်းအမှတ် (၁)၊ မင်းဓမ္မအဆင့်မြင့်အိမ် ရာ၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် |

၄၁၄၅၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
Union Civil Service Board

လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

ကြော်ငြာစာအမှတ်၊ ၁၁/၂၀၁၄

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၂ ရက်

(၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၂၅ ရက်)

၁။ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါ ရာထူးအတွက် လျှောက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ပါသည်-

Table with 3 columns: ရာထူး (Post), လစ်လပ် (Vacancies), ပညာအရည်အချင်း (Qualifications). Rows include positions like 'ဦးစီးအရာရှိ' and 'ဥပဒေရေးရာ' with their respective requirements.

၂။ လျှောက်ထားသူသည်-
(က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ခ) ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ ရက်နေ့တွင် အသက် ၃၀ နှစ်(ပြင်ပ/ဝန်ထမ်းအပါအဝင်)ထက်မကျော်လွန်သူဖြစ်ရမည်။
(ဂ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။

၃။ လျှောက်လွှာကို ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၊ နှစ်အမှတ်(၁၇) နေပြည်တော်(သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ နှစ်အမှတ်(၁၇) နေပြည်တော်(သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တွဲဖက်ပေးပို့လျှောက်ထားရမည်။

၄။ လျှောက်လွှာတွင် ဖော်ပြရမည့်အချက်များ၊ ပူးတွဲပါရှိရမည့် စာရွက်စာတမ်းများ၊ ဝင်ကြေးငွေ ၅၀၀/- ပေးသွင်းရမည့်နည်းလမ်း၊ ရေးဖြေ၊ နှုတ်ဖြေစစ်ဆေးမှုအတွက် လေ့လာရန် လိုအပ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဤအဖွဲ့၏ ၃-၃-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါစာအမှတ် ၂၂၁/ရွေးချယ်ရေး(အဓိက)၂၀၁၄ ဖြင့် ထုတ်ပြန်ထားသော ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ က ကြော်ငြာခေါ်ယူသော ရာထူးများအတွက် လျှောက်လွှာတင်သွင်းသူများ လိုက်နာရန် လမ်းညွှန်ချက်စာစောင်ပါ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်သည်။

၅။ ဝန်ထမ်းများသည် မူရင်းလျှောက်လွှာတစ်စောင်ကို မိမိတစ်ဦးတည်းကတည်းက အကြီးအကဲမှ တစ်ဆင့် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်ရယူပြီး ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၊ နှစ်အမှတ်(၁၇) နေပြည်တော်သို့ ပေးပို့ရမည်။

၆။ ရေးဖြေစာမေးပွဲကို နေပြည်တော်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်စာစစ်ဌာနများတွင် ကျင်းပမည်။ ၆-၆-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) တွင် မြန်မာစာနှင့် အထွေထွေဗဟုသုတဘာသာများကိုလည်းကောင်း၊ ၇-၆-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) တွင် အင်္ဂလိပ်စာဘာသာကိုလည်းကောင်း ဖြေဆိုရမည်။

၇။ စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ကတ်ပြားများကို ၄-၆-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှစ၍ နေပြည်တော်နှင့် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တွဲဖက်ပေးပို့ရမည်။

၈။ ကြော်ငြာပါရာထူးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ "အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန၏ သီးခြားစည်းကမ်းချက်များရှိပါသဖြင့် (၁၃၂)၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ (တယ်လီဖုန်းအမှတ်၊ ၀၁-၃၀၈၇၂၉)" သို့ လူကိုင်တိုင်ဖြစ်စေ၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်ဖြစ်စေ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

၉။ အခြားစုံစမ်းမေးမြန်းလိုချက်ရှိပါက ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၊ နှစ်အမှတ်(၁၇) နေပြည်တော် (တယ်လီဖုန်းအမှတ်၊ ၀၆၇-၄၀၉၀၅၂ နှင့် ၀၆၇-၄၀၉၄၃၀) (သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တွဲဖက်ပေးပို့ရမည်။

၁၀။ ဤကြော်ငြာနှင့် လျှောက်လွှာတင်သွင်းသူများ လိုက်နာရန် လမ်းညွှန်ချက်စာစောင်ကို ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၏ Website များဖြစ်သော ucsb.imis.com.mm နှင့် www.ucsb.gov.mm တွင်လည်း ဖော်ပြထားပါသည်။



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
Union Civil Service Board

လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

ကြော်ငြာစာအမှတ်၊ ၁၂ / ၂၀၁၄

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၂ ရက်

(၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၂၅ ရက်)

၁။ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်တွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါ ရာထူးများအတွက် လျှောက်လွှာ တင်သွင်းနိုင်ပါသည်-

Table with 3 columns: စဉ် ရာထူး (Post), လစ်လပ် (Vacancies), ပညာအရည်အချင်း (Qualifications). Rows include positions like 'စဉ် ဦးစီးအရာရှိ' and 'သုတေသနအရာရှိ' with their respective requirements.

၂။ လျှောက်ထားသူသည်-
(က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
(ခ) ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ ရက်နေ့တွင် အသက် ၃၀ နှစ်(ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက အသက် ၃၅ နှစ်)ထက် မကျော်လွန်သူဖြစ်ရမည်။
(ဂ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ပြီးနေရာဒေသမရွေးသွားရောက်တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။

၃။ လျှောက်လွှာကို ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၊ နှစ်အမှတ်(၁၇) နေပြည်တော်(သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ နှစ်အမှတ်(၁၇) နေပြည်တော်(သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တွဲဖက်ပေးပို့လျှောက်ထားရမည်။

၄။ လျှောက်လွှာတွင် ဖော်ပြရမည့်အချက်များ၊ ပူးတွဲပါရှိရမည့် စာရွက်စာတမ်းများ၊ ဝင်ကြေးငွေ ၅၀၀/- ပေးသွင်းရမည့်နည်းလမ်း၊ ရေးဖြေ၊ နှုတ်ဖြေစစ်ဆေးမှုအတွက် လေ့လာရန် လိုအပ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဤအဖွဲ့၏ ၃-၃-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါစာအမှတ် ၂၂၁/ရွေးချယ်ရေး(အဓိက)၂၀၁၄ ဖြင့် ထုတ်ပြန်ထားသော ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ က ကြော်ငြာခေါ်ယူသော ရာထူးများအတွက် လျှောက်လွှာတင်သွင်းသူများ လိုက်နာရန် လမ်းညွှန်ချက်စာစောင်ပါ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်သည်။

၅။ ဝန်ထမ်းများသည် မူရင်းလျှောက်လွှာတစ်စောင်ကို မိမိတစ်ဦးတည်းကတည်းက အကြီးအကဲမှ တစ်ဆင့် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်ရယူပြီး ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၊ နှစ်အမှတ်(၁၇) နေပြည်တော်သို့ ပေးပို့ရမည်။

၆။ ရေးဖြေစာမေးပွဲကို နေပြည်တော်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်စာစစ်ဌာနများတွင် ကျင်းပမည်။ ၆-၆-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) တွင် မြန်မာစာနှင့် အထွေထွေဗဟုသုတဘာသာများကိုလည်းကောင်း၊ ၇-၆-၂၀၁၄ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) တွင် အင်္ဂလိပ်စာဘာသာကိုလည်းကောင်း ဖြေဆိုရမည်။

၇။ စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ကတ်ပြားများကို ၄-၆-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှစ၍ နေပြည်တော်နှင့် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တွဲဖက်ပေးပို့ရမည်။

၈။ အခြားစုံစမ်းမေးမြန်းလိုချက်ရှိပါက ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၊ နှစ်အမှတ်(၁၇) နေပြည်တော် (တယ်လီဖုန်းအမှတ်၊ ၀၆၇-၄၀၉၀၅၂ နှင့် ၀၆၇-၄၀၉၄၃၀) (သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တွဲဖက်ပေးပို့ရမည်။

၉။ ဤကြော်ငြာနှင့် လျှောက်လွှာတင်သွင်းသူများ လိုက်နာရန် လမ်းညွှန်ချက်စာစောင်ကို ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၏ Website များဖြစ်သော ucsb.imis.com.mm နှင့် www.ucsb.gov.mm တွင်လည်း ဖော်ပြထားပါသည်။

ကိုကျော်စိုး
မြေကြီး အပိုရှိသည်
ရန်ကုန်မြို့တွင်း မြေကြီး ကျင်း(၁) သိန်းအပိုရှိသည်။
စက်ရုံ၊မြေကွက်မြေကြီးလိုအပ်သူများဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
09-420010888 , 09-30267777 , 30279999 , 09-8741886

မင်းလှ-ဇော်ဇော် (ဇော်ကု ဇော်ကု)
ဆုမြတ်မွန်မွန်
Love Story in Sentosa
[ဆန်တီဆာ ချစ်ပုံပြင်]
စာအုပ်သစ်နေ့စိုက် တစ်ကောင်တော့...
စင်တာဂူ ဇော်ကုသွားလေလို... စံစားစရာရသလို...
စင်တာဂူဇော်ကုသစ် လုံးရွှန်းတူညီသစ်...

ရောင်းရန်ရှိသည်။
အထည်ချုပ်လုပ်ငန်းနှင့် သက်ဆိုင်သော အပ်ချုပ်စက်ခေါင်းပျားနှင့် ဆက်စပ် ဝက်ကရိယာများ ရောင်းချရန်ရှိပါသည်။
၀၉-၅၁၁၄၁၈၀
CNG TAXI ရောင်းမည်
Toyota Fielder 2003 CNG
70L လျှောက်ထားဆဲ
EE-၃ထောင်ကျော်
သိန်း-၁၈၅
ဖုန်း-၀၉-၇၃၀၉၀၃၄၁

မြေတွက်ဝယ်လိုသည်
ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်း
ဆိပ်ကမ်း
09 255781353
09 250644566
09 254046497

LCCI (UK) မှ ချီးမြှင့်သော ထူးချွန်သင်တန်းမကျောင်းမဟုတ်
စီးပွားပန်းခင်း
LCCI Level I
ပညာဒါန အခြေခံစာရင်းကိုင်သင်တန်း
သင်တန်းကြေးအခမဲ့ (October) တန်းခွဲလက်ကျန်
LCCI Level I သင်တန်းပြီးဆုံးပါက အရည်အချင်းစစ်စစ်ပေးပို့ရမည်။
သင်တန်းဆင်းလက်မှတ် ချီးမြှင့် ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ထူးချွန်စွာအောင်မြင်သူများအား LCCI Level II, III တို့ (အခမဲ့ - ပညာသင်ဆု) ဆက်လက်ချီးမြှင့် ပေးမည်။
ရန်ကုန် - (၃၀၃)၊ (၄)ရွာ၊ (၄၂)လမ်းထိပ်၊ မဟာဓနလမ်း၊ (ဝန်ကြီးများရုံးရှေ့)၊ ဝိုင်းတယ်လင်း၊ ၀၉-၇၃၀၉၀၆၉
ရန်ကုန် - တိုက်(၂၃)၊ လှည့်တန်းလမ်း (လှည့်တန်းရှေ့)၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ၀၉-၇၃၀၃၄၃၂
ပုသိမ် - အမှတ်(၂၄၂)၊ အနော်ရထာလမ်း၊ ပုသိမ်တက္ကသိုလ်လမ်းမကြီး၊ ပပဝတီထမ်းဆိုင်ရှေ့၊ ၀၉-၄၉၀၀၂၀၉၀
မအူပင် - အမှတ်(၁၀)၊ (၉)လမ်းမင်းလမ်းနှင့်အောင်ဇေယျလမ်းကြား၊ မအူပင်မြို့။ ၀၉-၄၉၇၅၂၇၄၉
ဟင်္သာတ - (ဝေလဆေးခန်း)၊ သီရိ(၃)လမ်း၊ မြဝတီရိပ်ကွက်၊ ဟင်္သာတမြို့။ (ဟင်္သာတတက္ကသိုလ်ရှေ့) ၀၉-၄၂၅၂၉၃၂၀

Certificate Course in Human Resource Management
လူစွမ်းအား ရင်းမြစ် စီမံခန့်ခွဲခြင်း သင်တန်း
တနင်္ဂနွေ-နံနက် (၇)နာရီ မှ (၉)နာရီ ထိ (၂လ)
Certificate Course in Financial Management
ဘဏ္ဍာရေး စီမံခန့်ခွဲမှု သင်တန်း
ကြာသာပတေး-ညနေ (၆)နာရီ မှ (၈)နာရီ ထိ (၂လ)
တိုက် ဘီအေအီး (၄)ပထမထပ်၊ အနော်ရထာအိမ်ရာပြည်လမ်းနှင့် ရန်ကုန်-အင်းစိန်လမ်းထောင့်လှည်းတန်း မှတ်တိုင်အနီး၊ လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်၊ 09-5043580, 09-450001145, 09-5200547, 01-527112
အမှတ်(၁၅)၊ ပထမထပ်၊ ကိန္နရီ ဖက်ရှင်ဆိုင်အပေါ်ထပ်၊ ဦးထွန်းလင်းမြို့လမ်းထိပ်၊ လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်။

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန
အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ်
National Management College (NMC)

၂၀၀၄-၀၅ ပညာသင်နှစ် BBM, BA(EPP), BA(Tourism) နှင့် BA(Journalism)
ပထမနှစ် သင်တန်းဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ်တွင် အောက်ဖော်ပြပါဘွဲ့သင်တန်းများအား ဖွင့်လှစ်ပို့ချမည်ဖြစ်ပါသည်။

| ဘွဲ့ | သင်တန်း | အပ်နှံမည့်ဘွဲ့ | သင်တန်း | လက်ခံခွင့်ဖြုတ်မည့် | မှတ်ချက် |
|--|----------------|----------------|---------|---------------------|-------------|
| (က) Bachelor of Business Management | BBM | (၄) နှစ် | ကာလ | ဦးစရ (၁၀၀) ဦး | အချိန်ပြည့် |
| (ခ) Bachelor of Arts (English for Professional Purposes) | BA(EPP) | (၄) နှစ် | ကာလ | (၅၀) ဦး | အချိန်ပြည့် |
| (ဂ) Bachelor of Arts (Tourism) | BA(Tourism) | (၄) နှစ် | ကာလ | (၁၀၀) ဦး | အချိန်ပြည့် |
| (ဃ) Bachelor of Arts (Journalism) | BA(Journalism) | (၄) နှစ် | ကာလ | (၅၀) ဦး | အချိန်ပြည့် |

၂။ အဆိုပါဘွဲ့သင်တန်းများအတွက် ၂၀၁၄ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲကို အောင်မြင်သူများသာ လျှောက်ထားနိုင်သည်။ BBM နှင့် BA(EPP) တို့အတွက် စုစုပေါင်းအမှတ် (၄၄၀) နှင့် အထက် ရရှိသူများ ဖြစ်ရမည်။ BA(Tourism) အတွက် အောက်မြန်မာပြည် စာစစ်ဌာနများမှ ပြေဆိုအောင်မြင်သူများသာ လျှောက်ထားနိုင်ပြီး အင်္ဂလိပ်ဘာသာရပ်၌ အနည်းဆုံး အမှတ်(၆၀) ရရှိကာ စုစုပေါင်းအမှတ် (၄၀၀) နှင့်အထက် ရရှိသူများဖြစ်ရမည်။ BA(Journalism) အတွက် စုစုပေါင်းအမှတ်(၄၀၀) နှင့်အထက် ရရှိသူများဖြစ်ရမည်။ အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ်တွင် သတ်မှတ်လျှောက်လွှာ ပုံစံအား လာရောက်ထုတ်ယူ၍ တိုက်ရိုက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

- ၃။ သင်တန်းစတင်ဖွင့်လှစ်မည့်ရက် - ဒီဇင်ဘာလ ပထမပတ် ၂၀၁၄
- ၄။ လျှောက်လွှာတင်သွင်းရမည့်နေရာ - ကျောင်းသားရေးရာဌာန၊ အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ်၊ အမှတ်(၂၇၇/၂၇၅)၊ ကုန်သည်လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်၊ ရန်ကုန်။
- ၅။ လျှောက်လွှာပေးမည့်ရက် - ၂၉-၉-၂၀၁၄(တနင်္လာ)မှ ၁၅-၁၀-၂၀၁၄(ဗုဒ္ဓဟူး) အထိ
- ၆။ လျှောက်လွှာလက်ခံမည့်ရက် - ၂၉-၉-၂၀၁၄(တနင်္လာ)မှ ၁၅-၁၀-၂၀၁၄(ဗုဒ္ဓဟူး) အထိ
- ၇။ ဝင်ခွင့်ရရှိသူများစာရင်း ကြေညာမည့်နေ့ရက် - ၁၉-၁၁-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူး) (လျှာထား)
- ၈။ အောက်ဖော်ပြပါအရည်အချင်းနှင့် ကိုက်ညီသူများ လျှောက်ထားနိုင်သည်-
 - (က) လျှောက်ထားသူသည် ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
 - (ခ) ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သော တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ ပြေဆိုအောင်မြင်သူသာ ဖြစ်ရမည်။
 - (ဂ) လျှောက်လွှာနှင့်အတူ အောက်ဖော်ပြပါ အထောက်အထားများကို ပူးတွဲတင်ပြရမည်-
 - (၁) တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲတွင် ရရှိသော ရမှတ်စာရင်း (မူရင်း)
 - (၂) လျှောက်ထားသူနှင့် မိဘနှစ်ပါးစလုံး၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား(မိတ္တူ)
 - (၃) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာရုံးစခန်းနှင့် ကျေးရွာ/ရပ်ကွက် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၏ ထောက်ခံချက်များ (မူရင်း)
 - (၄) လိုင်စင်ခါတ်ပုံ(၂)ပုံ
- ၉။ ဝင်ခွင့်ရရှိသူများစာရင်းကို (၁၉-၁၁-၂၀၁၄) ရက်နေ့တွင် အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(အောက်မြန်မာပြည်) သို့ လမ်းဆုံနှင့် အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ်တွင် ကြေညာထားပါမည်။ ဝင်ခွင့်ရရှိသူများသည် ကျောင်းလာရောက်အပ်နှံသည့်အခါ ကျောင်းသားနှင့် မိဘနှစ်ပါး၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားမူရင်းများကို မပျက်မကွက် (မပျက်မကွက်) ယူဆောင်လာရမည်။
- ၁၀။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ် ဖုန်းနံပါတ် ၀၁-၂၅၂၅၆၆၊ ၂၅၂၀၈၈-လိုင်းခွဲ(၂၁၅၂၀၈)၊ ၂၀၀၆၃၇ သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ်

အမည်မှန် အထက်(၆) ဗိုလ်တထောင်၊ ဒသမတန်း(ခ)မှ ဦးလှိုင်ဌေး၏သား မောင်လှိုင်တွားအောင်၏အမည်မှန်မှာ မောင်သာထွန်းအောင် ဖြစ်ပါသည်။

သွေးသည်အသက်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့
Union Civil Service Board
လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

ကြော်ငြာစာအမှတ်၊ ၁၀ / ၂၀၁၄
၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၂ ရက်
(၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၂၅ ရက်)

၁။ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ရုံးတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါရာထူးအတွက် လျှောက်လွှာတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

| ရာထူး | လစ်လပ် | ပညာအရည်အချင်း |
|-----------------|---------|--|
| စာရင်းစစ်အရာရှိ | ၂၀ နေရာ | လက်မှတ်ရပြည့်သူ စာရင်းကိုင်အောင် လက်မှတ်ရရှိသူ |

၂။ လျှောက်ထားသူသည်-
(က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်၊
(ခ) ၂၄ - ၀၀ - ၂၀၁၄ ရက်နေ့တွင် အသက် ၃၅ နှစ် (ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက အသက် ၄၀ နှစ်)ထက် မကျော်လွန်သူဖြစ်ရမည်၊
(ဂ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။

၃။ လျှောက်လွှာကို ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ရုံး၊ ရုံးအမှတ်(၁၇) နေပြည်တော်(သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံးမှ ဝယ်ယူလျှောက်ထားနိုင်ပြီး ၂၄ - ၀၀ - ၂၀၁၄ ရက်နေ့အရောက် လူကိုယ်တိုင်(သို့မဟုတ်) စာတိုက်မှတစ်ဆင့် နေပြည်တော်(သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ရုံးတို့ထံ ပေးပို့လျှောက်ထားရမည်။ လျှောက်ထားရာတွင် မိမိတို့အမှန်တကယ် ရေးဖြေ စာမေးပွဲဖြေဆိုမည့် နေပြည်တော်(သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်စာစစ်ဌာနကို တိတိကျကျဖော်ပြ လျှောက်ထားရမည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါစာစစ်ဌာနသို့ ရေးဖြေစာမေးပွဲဖြေဆို မည်ဖြစ်ပါသည်။ လျှောက်လွှာပို့ရက်ထက် ကျော်လွန်ပေးပို့လာသော လျှောက်လွှာများကို လက်ခံမည်မဟုတ်ပါ။

၄။ လျှောက်လွှာတွင် ဖော်ပြရမည့်အချက်များ၊ ပူးတွဲပါရရှိရမည့် စာရွက်စာတမ်းများ၊ ဝင်ကြေးငွေ ၅၀၀/- ပေးသွင်းရမည့်နည်းလမ်း၊ ရေးဖြေ၊ နှုတ်ဖြေစစ်ဆေးမှုအတွက် လေ့လာရန် လိုအပ်ချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဤအဖွဲ့၏ ၃ - ၃ - ၂၀၁၄ ရက်စွဲပါစာအမှတ်၊ ၂၂၀ / ရွေးချယ်ရေး (အဓိက) ၂၀၁၄ ဖြင့် ထုတ်ပြန်ထားသော ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့က ကြော်ငြာခေါ်ယူသော ရာထူးများအတွက် လျှောက်လွှာတင်သွင်းသူများ လိုက်နာရန် လမ်းညွှန်ချက်စာစောင်ပါ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်ပါသည်။

၅။ ဝန်ထမ်းများသည် မူရင်းလျှောက်လွှာတစ်စောင်ကို မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်သည့် ဌာနအကြီးအကဲမှ တစ်ဆင့် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်ရယူပြီး ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ရုံး၊ ရုံးအမှတ် (၁၇) နေပြည်တော်သို့ ပေးပို့ရမည်။ ကြိုတင်လျှောက်လွှာတစ်စောင်ကို ဓာတ်ပုံအပိုတစ်ပုံနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့သို့ဖြေစေ၊ မိမိစာမေးပွဲဖြေဆိုမည့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံးသို့ ဖြေစေ ၂၄ - ၀၀ - ၂၀၁၄ ရက်နေ့အရောက်ပေးပို့ရမည်။

၆။ ရေးဖြေစာမေးပွဲကို နေပြည်တော်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်စာစစ်ဌာနများတွင် ကျင်းပမည်။
၆ - ၆ - ၂၀၁၅ ရက်(စနေနေ့)တွင် မြန်မာစာနှင့် အထွေထွေဗဟုသုတဘာသာများကိုလည်းကောင်း၊
၇ - ၆ - ၂၀၁၅ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် အင်္ဂလိပ်စာဘာသာကိုလည်းကောင်း ဖြေဆိုရမည်။

၇။ စာမေးပွဲဖြေဆိုခွင့်ကတ်ပြားများကို ၄ - ၆ - ၂၀၁၅ ရက်နေ့မှစ၍ နေပြည်တော်နှင့် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံးများတွင်ထုတ်ပေးမည်။
၈။ အခြားစုံစမ်းမေးမြန်းလိုချင်ရှိပါက ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ရုံး၊ ရုံးအမှတ်(၁၇) နေပြည်တော် (တယ်လီဖုန်းအမှတ်၊ ၀၆၇ - ၄၀၉၅၂၂ နှင့် ၀၆၇ - ၄၀၉၄၃၀) (သို့မဟုတ်) သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံးမှ သို့ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်ဖြစ်စေ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

၉။ ဤကြော်ငြာနှင့် လျှောက်လွှာတင်သွင်းသူများ လိုက်နာရန် လမ်းညွှန် ချက်စာစောင်ကို ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့၏ Website များဖြစ်သော ucsb.imis.com.mm နှင့် www.ucsb.gov.mm တွင်လည်း ဖော်ပြထားပါသည်။

ABE (UK) မှ တိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်သော နိုင်ငံတကာအသိအမှတ်ပြု Business Management Diploma သင်တန်းများအတွက် သင်တန်းသားခေါ်ယူခြင်း

WISE College မှ အောက်ဖော်ပြပါ ABE (UK) Business Management Diploma များကို ဖွင့်လှစ်သွားပါမည်။

| | |
|--|---|
| 1. Business Management Higher Diploma (Part-1) | Early Birds Discount Oct 1st - 14th (25% - 30% off For 15 Students only) |
| 2. Business Management Higher Diploma (Part-2) | |
| 3. Business Management Graduate Diploma | |

- (1) တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုတွင် တက်ရောက်ပညာသင်ကြားနေသူများသည် Business Management Higher Diploma (Part-1,2) မှ စတင်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
- (2) ဘွဲ့တစ်ခုရရှိပြီးသူများ၊ လုပ်ငန်းခွင်တွင် လုပ်ကိုင်နေသူများ နှင့် ကိုယ်ပိုင်ဦးစီးရေး လုပ်ကိုင်နေသူများသည် Business Management Graduate Diploma ကို တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
- (3) Business Management Higher Diploma နှင့် Graduate Diploma များပြီးဆုံးသွားပါက နိုင်ငံတကာကောလိပ်/တက္ကသိုလ်(UK, Australia, etc...) (၁၂) ကျော်တွင် ဒုတိယနှစ်(သို့) BA Final Year(သို့) MBA 1st Year သို့ တိုက်ရိုက် တက်ရောက်သင်ကြားနိုင်ပါသည်။

WISE College မှ ABE ကျောင်းသား/သူများရရှိနိုင်မည့် အခြားအခွင့်အရေးများ -

- 1. ကျောင်းသား/သူတိုင်းသည် ABE (UK) မှ တိုက်ရိုက်ချီးမြှင့်သော နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြု Diploma(၁)ခု၊ အစိုးရ အသိအမှတ်ပြု Diploma(၂)ခု၊ စုစုပေါင်း Business Management Diploma (၃)ခုကို (၁)နှစ်အတွင်း အပိုကုန်ကျစရိတ်မရှိဘဲ ရယူနိုင်သည့် အခွင့်အရေးရှိပါသည်။
 - 2. ကျောင်းသား/သူတိုင်းသည် ၂၀% မှ ၃၀% ထိ သင်တန်းကြေး ကင်းလွတ်ခွင့် Scholarship လျှောက်ထား ရယူနိုင်ပါသည်။
 - 3. အခြေခံမရှိသူများအတွက် Management Foundation Course (Early Birds Only) နှင့် လစဉ်ဖွင့်လှစ်လျက် ရှိသော Business Management Certificate သင်တန်းများကို သင်တန်းကြေး ၁၀၀% ကင်းလွတ်ခွင့်ဖြင့် တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။
 - 4. ကျောင်းသား/သူများသည် ဘာသာရပ်တစ်ခုအတွက် သင်တန်းကြေးကို (၁) ကြိမ်သာ ပေးသွင်းရန်လိုအပ်ပြီး ၎င်း ဘာသာရပ်ကို ထပ်မံတက်ရောက်လိုပါက သင်တန်းကြေးကို 100% ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုပါသည်။
 - > WISE College(1009 A-B)၊ ၁၀လွှာ၊ ယုဇနတောင်၊ ရွှေဂုံတိုင်း၊ ဝဟန်းမြို့နယ်တွင် ပညာအရည်အချင်း အထောက်အထားမရင်းနှင့် မိတ္တူ(၂)ပုံခါတ်ပုံ(၃)ပုံတို့နှင့်တကွ စာရင်းပေးသွင်း အပ်နှံနိုင်ပါသည်။
- ဖုန်းနံပါတ် - ၀၁ ၅၅၆၁၈၃၊ ၀၉ ၄၂၁၁၅၄၆၆၊ ၀၉ ၂၅၅၅၂၃၃၈၈



ကျွန်မတို့၏ Marvelous Wedding Planner & Fabric Fashion မှ 4th Anniversary အထိမ်းအမှတ်အနေဖြင့် October (3,4,5) ရက်များတွင် အထူးရောင်းချမှုအနေဖြင့် ပိုးချိတ်မျိုးစုံ၊ ထိုင်းစစ်ပေါ်တွင် ကွန်ပျူတာ ပန်းထိုးဒီဇိုင်းမျိုးစုံဖြင့် ပုံဖော်ထားသော ချိတ်အဆင်များ၊ ပွဲထိုင်ဇာ အမျိုးမျိုး၊ အသင့်ချုပ်ပြီး မြန်မာအင်္ကျီဝတ်စုံများ၊ သတို့သား၊ သတို့သမီးဝတ်စုံများ၊ Dinner Dress, Party Dress တို့အား အထူးဈေးနှုန်းအနေဖြင့် ၅% မှ ၅၀% အထိ ရောင်းချပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် Marvelous တွင် အစဉ်တစိုက် အားပေးလျက်ရှိသော မိတ်ဟောင်းမိတ်သစ်အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

နေရာ။ အမှတ်-၅(ဘိ)၊ ပါရမီလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၁-၉၆၆၂၁၆၄၊ ၀၉-၇၃၀၇၈၄၈၆၊ ၀၉-၂၅၉၂၈၃၄၁-၀၉-၅၁၀၇၆၈၇

| | | |
|--|---|--|
| <p>ဖခင်အမည်မှန်</p> <p>ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ညောင်ပင်သာ (အထက) ဒသမတန်း(ခ)မှ မောင်ကျော်ရဲ လင်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးလှတင် [၉/ ပမန(နိုင်)၁၂၅၅၀] ဖြစ်ပါကြောင်း။</p> <p>ဦးလှတင်</p> | <p>ဒဂုံမြို့သစ် (တောင်ပိုင်း)၊ (ဆိပ်ကမ်း) မြေကွက်များဝယ်လိုသည်</p> <p>ဖုန်း - 0943075129</p> | <p>ငှားမည်</p> <p>လသာမြို့နယ်၊ စဉ့်ခူးတန်းလမ်း၊ မြေဧရိယာ ၁၆(၁၄x၆၀)၊ အမြင့် ၁၇.၀' (ထပ်ခိုးတစ်ဝက်ပါ) တိုက်ခန်း အသစ်ငှားမည်။</p> <p>ဖုန်း-၀၉ ၅၅၅၅၂၃၃၈၈</p> |
|--|---|--|

ကွန်ပျူတာဒီပလိုမာတပ်ကြပ်ကြီး/စာရေး သင်တန်းသားများ အလိုရှိသည်

၁။ လျှောက်ထားသူသည်အောက်ပါအရည်အချင်းများနှင့် ပြည့်စုံရမည်-

- (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
- (ခ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်မြင်သူဖြစ်ရမည်။
- (ဂ) ၁-၁-၂၀၁၅ ရက်နေ့တွင် အသက် ၁၆ နှစ် ပြည့်ပြီး ၁၉ နှစ်ထက်မကြီးရ။

၂။ လျှောက်လွှာများကို နီးစပ်ရာစစ်ဌာနချုပ်များတွင် ၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှစတင်၍ အခမဲ့ရယူပြီး ၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက်နေ့မှ ၁၃-၁၂-၂၀၁၄ ရက်နေ့အတွင်း စစ်ဌာနချုပ်များသို့ အောက်ပါစာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် သတင်းပို့လျှောက်ထားရမည်။

- (က) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးလက်မှတ်။
- (ခ) တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်လက်မှတ်။
- (ဂ) အကျင့်စာရိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ ပြည်နယ် / တိုင်းဒေသကြီး / မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့စခန်း တစ်ခုခုမှ ထောက်ခံစာ(မူရင်း)။
- (ဃ) (၁)လအတွင်း ရိုက်ကူးထားသော ပတ်စ်ပို့အရွယ် ဓာတ်ပုံ (၃) ပုံ။

၃။ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်ပြည့်စုံသူများအား စစ်ဌာနချုပ်များအစီအစဉ်ဖြင့် တပ်မတော်(ကြည်း) အမှတ်(၁)အရာခံနှင့် အကြပ်ကြီးသင်ကျောင်းသို့ ပို့ဆောင်ပေးမည်။၎င်းတွင် စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ဆေးစစ်ခြင်းများ ပြုလုပ်၍ ဆေးအောင်မြင်သူများကို သင်တန်းသားအဖြစ် အတည်ပြုရွေးချယ်မည်။

၄။ သင်တန်းတွင် အခြေခံစစ်ပညာရပ်များ၊ ရုံးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာတို့အပြင် ကွန်ပျူတာနှင့် အင်္ဂလိပ်စာဘာသာရပ်တို့ကို ၂ နှစ်ကြာ သင်ကြားလေ့ကျင့်ပေးပြီး အောင်မြင်သူများကို ကွန်ပျူတာဒီပလိုမာ Dip.C.S (Diploma in Computer Studies) ချီးမြှင့်ပေးမည်။

၅။ သင်တန်းကာလ(၂)နှစ်အတွင်း ခြေလျင်တပ်သားသစ် သင်တန်းကာလတွင် သတ်မှတ်ထားသော တပ်သားသစ် လစာ ၇၅၀၀၀/-ကျပ်ကိုလည်းကောင်း၊ ခြေလျင်တပ်သားသစ်သင်တန်း ပြီးဆုံးသည့်ရက်မှစ၍ သင်တန်းပြီးဆုံးသည်အထိ သတ်မှတ်ထားသော တပ်သားအခြေခံလစာ ၇၆၀၀၀/-ကျပ်ကိုလည်းကောင်း ရရှိမည်။ သင်တန်းအောင်မြင်ပြီးလျှင် တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)(တတိယတန်း)အဖြစ် ခန့်အပ်ပေးမည်။ ၎င်းအပြင် နိုင်ငံတော်မှခံစားခွင့်ပြုထားသော အပိုထောက်ပံ့ကြေး (၃၀၀၀၀/-) ခံစားခွင့်ပြုသည်။

၆။ လုပ်သက် ၂ နှစ် ပြည့်သည့်အခါ အဆင့် / အတန်း တိုးမြှင့်ရေးအတွက် ဝင်ရောက်ဖြေဆိုခွင့်ရှိ၍ အောင်မြင်ပါက အောက်ပါအတိုင်း အဆင့် / အတန်းများ တိုးမြှင့်ရရှိနိုင်ပြီး ယှဉ်တွဲဖော်ပြပါ လစာ ၊ စရိတ်များ ရရှိမည်-

| အဆင့်အတန်း | အခြေခံ အရည်အချင်း M.H.R.A | | ပေါင်း |
|--|---------------------------|------|--------|
| | လစာ | လစာ | |
| (က) တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)(တတိယတန်း) | ၉၄၀၀၀ | ၁၀၀၀ | ၅၀၀၀ |
| (ခ) တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ) (ဒုတိယတန်း) | ၉၄၀၀၀ | ၁၅၀၀ | ၅၀၀၀ |
| (ဂ) တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)(ပထမတန်း) | ၉၄၀၀၀ | ၂၀၀၀ | ၅၀၀၀ |
| (ဃ) ဒုတိယအရာခံဗိုလ်(စာရေး/ကွန်ပျူတာ) | ၁၀၆၀၀၀ | ၂၀၀၀ | ၅၀၀၀ |
| (င) အရာခံဗိုလ်(စာရေး/ကွန်ပျူတာ) | ၁၁၂၀၀၀ | ၂၀၀၀ | ၅၀၀၀ |

မှတ်ချက်။ (၁) နှစ်တိုးလစာကို ၂ နှစ်လျှင် ၁၀၀၀/- နှုန်းဖြင့် ၅၀၀၀/- အထိ ခံစားခွင့်ရှိသည်။
(၂) နိုင်ငံတော်မှခံစားခွင့်ပြုထားသော အပိုထောက်ပံ့ကြေး (၃၀၀၀၀/-) ခံစားခွင့်ပြုသည်။

၇။ တာဝန်ထမ်းဆောင်စဉ် အဝေးသင်တက္ကသိုလ်မှ ဘွဲ့ရရှိနိုင်ရေးအတွက် အဆင်ပြေစွာဖြေဆိုနိုင်သည်။

၈။ ဘွဲ့ရရှိသူ တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)များသည် စစ်မှုထမ်းသက် ၆ နှစ်ပြည့်ပြီးလျှင် သော်လည်းကောင်း၊ ဘွဲ့မရသေးသူများသည် စစ်မှုထမ်းသက် ၈ နှစ်ပြည့်ပြီးလျှင်သော်လည်းကောင်း ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းသို့ လျှောက်ထား နိုင်သည်။

၉။ ထို့အပြင် ဘွဲ့ရရှိသူ တပ်ကြပ်ကြီး(စာရေး/ကွန်ပျူတာ)များသည် စစ်သံစစ်မှုထမ်းစာရေးအဖြစ် စိစစ်ရွေးချယ် ခံရပါက နိုင်ငံခြားရှိ မြန်မာစစ်သံ(ကြည်း ၊ ရေ ၊ လေ)ရုံးများတွင် မိသားစုနှင့်အတူ သွားရောက်၍ အမှုထမ်းဆောင် နိုင်ခွင့်ရှိသည်။

မှတ်ချက်။ အသေးစိတ်သိလိုပါက နီးစပ်ရာ စစ်ဌာနချုပ်များတွင် စုံစမ်းနိုင်သည်။

HOW အဆင့်မြင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း
 - တောင်ကြီး၊ အင်းလေးဖောင်တော်ဦး၊ ပင်းတယ၊ ကလေး၊ အောင်ပန်း
 ဟိုတယ်အိပ်၊ ဟိုတယ်/စားသောက်ဆိုင်စား၊ Scania Bus, အဆင့်မြင့်ကား
 တို့ဖြင့် အဆင့်မြင့်သွားမယ်။ ၄ညအိပ်-၅ရက်ခရီး၊ စရိတ်ငြိမ်း-၁၂၅၀၀၀/-
 (Oct-1,2,3,5,6,7,8,9,10,11,12,13,15) နေ့ရက်များတွင် ထွက်မည်။
 Ph : 09-73027303 , 09-5114301, 09-5180337

ထူးစမ်းညွှန် Travels & Tours
 တောင်ကြီး၊ အင်းလေး (ဖောင်တော်ဦးဘုရား)၊ ပင်းတယ၊ ကလေး
 ပုံ (ရွယ်တော်လေးဆူ)၊ ပုပ္ဖာ၊ ပုပ္ဖာ
Hotel (စာ/တည်း/ဦး) Scania Coach (VIP Class)
 ကရိုက်ထီးရိုး-ခန့်စဉ် (Scaniaနယ်ထပ်ကား)
 Ph: 01-539459, 09 25937 0001/02/03/04/05, 09 30220 373

TRAVEL PALACE (အဆင့်မြင့်ဘုရားဖူးနှင့်အပန်းဖြေခရီးသွားလုပ်ငန်း)
 ♦ ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုပ္ဖာ 3 N/ 4D
 ♦ မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင် 3 N/ 4D
 ♦ ကရိုက်ထီးရိုး၊ ကရိုက်မီ၊ စက်မဲ 3 N/ 4D
 ♦ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး (ဖောင်တော်ဦးဘုရား) 4 N/ 5D
 အသင်းအဖွဲ့များအတွက် ခရီးစဉ်များကို စီစဉ်ပေးသည်။
 အိမ်အရောက်ထက်ပိုမိုပေးသည်။
 Sep 26, Oct 3, 7
 Hotel Package Restuarent ချော့
 01-577795, 09-5155170, 09-448025596

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

တက်လမ်းဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီရုံးချုပ် အား

အမှတ် (၄၈၃)၊ အေးရိပ်သာ (၂) လမ်း၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းသစ်၊ အေးရိပ်သာကွန်ဒို၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သို့
 ၂၇-၉-၂၀၁၄ (စနေနေ့) တွင် ပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ်ခြင်းအခမ်းအနားအား အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက်
 ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် လုပ်ငန်းများ ဆတက်ထမ်းပိုး အောင်မြင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလျက် -

- ဦးအိုက်ထွန်း (Chairman)
Shwe Taung Development Co., Ltd.
- ဦးနီ (Managing Director)
Shwe Mi Industrial Co., Ltd.
- ဦးကျော်စိုင်း (Chairman (CEO))
Myanmar Ahla Construction Group
- ဦးမောင်မောင်ကြီး (Managing Director)
Maung Maung Gyi Construction & Trading Co., Ltd.
- ဦးရဲမြင့် (Managing Director)
Punyoma International Co., Ltd.
- ဦးမြင့်မောင် (Managing Director)
Hmwe Plastic Bag Enterprise
- ဦးကျော်နိုင်ဦး (Chairperson)
NAING Group of Companies
- ဦးအောင်သိန်း (Managing Director)
Aung Thiha Co., Ltd.
- ဦးအုံးဆိုင် (Director)
New Golden Gate (1991) Co., Ltd.
- ဦးမောင်မောင်ဦး (Managing Director)
Shwe Super Light Co., Ltd.
- ဦးအိုက်ရီ (Vice Chairman)
Yadanar Theingi Co., Ltd.
- ဦးအေးသောင်း (Director)
Comet Co., Ltd.
- ဦးတင်မောင်လတ် (Managing Director)
Chain Family Asset Co., Ltd.
- ဦးကျင်ထွန်း (Managing Director)
Newest Garment Manufacturing Co., Ltd.
- ဦးသိန်းဝင်း (Managing Director)
Sein Htan Pin Co., Ltd.



99 အချို့မှုန်

နိုင်ငံတကာစံချိန်မီ အစားအသောက်များကို အရသာထူးကဲစေမည့် 99 အချို့မှုန်
 ပြောင်းဖူးမှ ထုတ်လုပ်ထားသော သဘာဝ ဟင်းခတ်အချို့မှုန်စစ်စစ်

ငွေသားဖြင့်ကံစမ်းမဲချီးမြှင့်ပေးပါမည်။ ♦ ပေါက်မဲများကို သတင်းစာတွင် ကြေညာပေးပါမည်။

ပထမဆု - ၁၀၀၀၀၀၀၀ (သိန်းတစ်ရာကျပ်) တတိယဆု - ၃၀၀၀၀၀ (သုံးသိန်းကျပ်)
 ဒုတိယဆု - ၅၀၀၀၀၀ (ငါးသိန်းကျပ်) အထူးဆု - (ဆုမဲပေါင်းများစွာ) တစ်ဆုလျှင် ၁၀၀၀၀၀ (တစ်သိန်းကျပ်)

ရန်ကုန် ကိုယ်စားလှယ်များ

| | | |
|---------------------|---|---------------------------|
| ၁။ ဒေါ်ရွှေခင် | 22 လမ်းလသာ။ | 09 400471076 |
| ၂။ ဦးလှမောင် | အမှတ်(H-1)၊ ညောင်ပင်လေးဈေး။ | 01 229834, 09 73030189 |
| ၃။ ဒီမမအောင် | 455၊ မြေအောက်ထပ်၊ ညောင်ပင်လေးဈေး။ | 01 210702, 09 5106831 |
| ၄။ စိန်အိုးစည် | ညောင်ပင်လေးဈေး။ | 09 5084414, 01 709734 |
| ၅။ နှင်းနှင်းလှိုင် | ညောင်ပင်လေးဈေး။ | 09 681868, 09 73165075 |
| ၆။ မခိုင် | အမှတ်(၂၈၄/၂၈၅)(ပဒေသာဈေး) တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။ | 01 578598 |
| ၇။ မခိုင် | ရွှေပြည်သာမြို့နယ်။ | 09 250980518 |

နယ်ကိုယ်စားလှယ်များ

| | | |
|-------------------------------|-----------------------|--------------------------------------|
| ၁။ ဟုန်ရှင်း (ဆန်ဆိုင်) | မော်လမြိုင် | 09 49314328, 09 425299644 |
| ၂။ ဦးစိုင်းရန် | တောင်ကြီး | 08 1205929, 08 12122589 |
| ၃။ ဦးလှကြီးမောင်/ဒေါ်ခင်မာရီ | ကျောက်ပန်းတောင်းမြို့ | 09 2220129, 09 2220331, 061-50087 |
| ၄။ ကိုအောင်မြင့်မြတ် | ကြို့ပင်ကောက် | 09 5374657 |
| ၅။ ကိုညီညီ | ချောက်မြို့ | 06 1200662, 09 401675488, |
| ၆။ ကိုသူရင် | စစ်တွေ | 09 250332792 |
| ၇။ သိတာကျော် | တပ်ကုန်း | 06 771055, 09 250201166 |
| ၈။ ဦးသောင်းစိန် | တောင်တွင်းကြီး | 06 3500641, 09 5333073 |
| ၉။ ဒေါ်ထွေးထွေး | နေပြည်တော် | 09 5169072, 09 43016061, |
| ၁၀။ ဒေါ်စိုးစိုးလွင် | ပန်းတနော် | 09 422489515 |
| ၁၁။ ဒေါ်ဝင်းမြင့် | ပုသိမ် | 04 221613 |
| ၁၂။ မခိုင် | ပြည် | 09 31591642 |
| ၁၃။ ဒေါ်ကောက်ပို့ | ဘိုကလေး | 09 428016337, 09 8595284 |
| ၁၄။ ဦးထွန်းထွန်း | မအူပင် | 09 8585877 |
| ၁၅။ မစောစန္ဒီညွန့် | မိတ္ထီလာ | 09 449004864, 09 259216840 |
| ၁၆။ ဦးအောင်သိန်း/ဒေါ်ဆွေဆွေရီ | မိတ္ထီလာ | 06 424531, 09 402554278 |
| ၁၇။ ဒေါ်ဇွာလေး | ကလေး | 09400309254, 09402716059 |
| ၁၈။ ဒေါ်ခင်ထွေးကြည် | မှော်ဘီ | 09 73190890 |
| ၁၉။ ကိုဇော်မြင့် | မန္တလေး | 09 4302707083, 09 2033668 |
| ၂၀။ ကိုအောင်အောင်မြတ် | မြိတ် | 09 43084472, 09 82020303 |
| ၂၁။ ဦးဘစ် | သာစည် | 09 2225777 |
| ၂၂။ ဦးလှမင်း | လက်ပံတန်း | 09 254587089 |
| ၂၃။ ဒေါ်ယုယုအောင် | ဒေးဒရဲ | 09 49273847 |

အစားအသောက်ထုတ်လုပ်ခြင်း ထောက်ခံချက်အမှတ် - ၈၉/ ၁၃၀၂၂ / ထလ
 ကိုယ်စားလှယ်ယူလို့သူများနှင့် ရောင်းချလို့သူများ
 လာရောက်ဆက်သွယ် ဆွေးနွေးနိုင်ပါသည်။

ပင်ရင်းဌာန / ဖြန့်ချိရေးဌာန - အမှတ် (၉၇ / ၉၉) ၂၂လမ်း၊
 အထက်ဘလောက်၊ လသာမြို့နယ်၊
 ရန်ကုန်မြို့။

ဖုန်းနံပါတ် - 01 - 382333 , 01 - 384632 , 09 730 48157,
 09-250065716, 09 250065717, 09 250065719

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၊ ဗီဟာပြည်နယ် ဗုဒ္ဓဂယာဒေသရှိ မဟာဗောဓိပင်ခြေရင်း၌

(၁၀)ကြိမ်မြောက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပိဋကသုံးပုံရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၊ မဒြာဗဒေသ ဗုဒ္ဓဂယာမြေမြတ်မဟာ၌ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပိဋကသုံးပုံရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲကြီးကို ၂၀၁၂ ခုနှစ် (၈)ကြိမ်မြောက်၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် (၉)ကြိမ်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံမှ တာဝန်ယူ၍ ဗုဒ္ဓဂယာဆရာတော်ကြီးဦးဆောင်ကာ ပြည်တွင်း ပြည်ပမှ ဆရာတော် သံဃာတော်များနှင့် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမတို့မှ လှူဒါန်းကာ ကျင်းပအောင်မြင် ပြီးစီးခဲ့ပါသည်။

ယခုအခါ (၁၀)ကြိမ်မြောက် ပိဋကသုံးပုံရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲကြီးကို ယခင်နှစ်အတိုင်း ကြီးကျယ်ခမ်းနားစွာ ကျင်းပပြုလုပ်မည် ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါသောကြောင့် ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ လှူဒါန်းလိုသော အလှူရှင်များအနေဖြင့် ကြိုတင်ကြိုခဲ အခွင့်ထူးတစ်ရပ်အနေဖြင့် ၀-၁၂-၂၀၁၄ ရက်အထိ နောက်ဆုံးထား၍ လှူဒါန်းပါဝင်နိုင်ကြောင်း နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ လှူဒါန်းနိုင်ရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ကျင်းပပြုလုပ်မည့်နေ့ရက် - ၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် မှ ၁၂-၁၂-၂၀၁၄ရက် ကျင်းပပြုလုပ်မည့်နေ့ရက် - မဟာဗောဓိစေတီတော်အတွင်း၊ ဗောဓိညောင်ပင်ခြေတော်ရင်း၊ ဗုဒ္ဓဂယာ၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ။ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်သောနေရာများ-

- မြန်မာနိုင်ငံ ဗုဒ္ဓဂယာကျောင်း၊ မြေနီကုန်း၊ စမ်းချောင်း၊ ဖုန်း-၀၁-၅၃၇၅၉၇
- ဇေတဝန်ဓမ္မာရုံကျောင်းတိုက်၊ မင်္ဂလာဒုံ၊ ဖုန်း-၀၁-၆၃၆၈၈၆၊ ၀၉-၈၅၉၈၀၀၀
- ဝိမိတ္တာရာမ ဗုဒ္ဓဂယာကျောင်း၊ ဗဟန်း၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၂၈၉၁၀
- ရွှေတော်ဝင်ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးအဖွဲ့၊ တာမွေ၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း-၀၁-၂၉၀၂၅၃
- ဝယာရွှေတိုး ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးအဖွဲ့၊ လမ်းမတော်၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း-၀၁-၂၂၁၅၈၆
- ရွှေနန်းရိပ်သာ ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးအဖွဲ့၊ ဒဂုံ၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း-၀၁-၃၈၉၃၀၃
- ဧရာဝတီ ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးအဖွဲ့၊ တာမွေ၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၈၂၉၆

ပညာရပ် မိုးကုတ်ဝိပဿနာကျောင်းတိုက်ကြီး၏ နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲ

ဝါတွင်းအထူး (၁၂)ကြိမ်မြောက် ရက်(၁၀၀)တရားစခန်းပွဲကြီးနှင့်

ကျေးဇူးရှင်ဆရာတော် အရှင်ပညာနန္ဒ၏ (၅)နှစ်ပြည့်မြောက် ရည်မှန်းပူဇော် အထူးကျေးဇူးဆပ်ပွဲ

ပညာရပ်မိုးကုတ်ဝိပဿနာကျောင်းတိုက်ကြီး၊ နဝရတ်လမ်း၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတွင် နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲ ဝါတွင်းအထူး (၁၂)ကြိမ်မြောက် ရက်(၁၀၀)စခန်းပွဲကြီးကို ကျေးဇူးတော်ရှင်အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတမိုးကုတ်ဆရာတော်ကြီး၏ ဥပနိဿယကိုခံယူလျက် ဆရာတော် အရှင် ပညာနန္ဒ ဉာဏ်မိဿ မြို့ကျေးဇူးပြုဟောကြားချီးမြှင့်တော်မူခဲ့သော အလုပ်ပေးတရားတော်များနှင့် ဓမ္မကထိက ဆရာတော်ကြီးများ၏ မေတ္တာကြီးမားစွာဖြင့် ကြွရောက်ချီးမြှင့်ဟောကြားတော်မူသော တရားတော်များဖြင့် ပဓာနနာယကဆရာတော် ခမည်းတော်ကြီး ဘဒ္ဒန္တဝိစာရသည် ၁၀-၇-၂၀၁၄ရက်မှ ၂၄-၁၀-၂၀၁၄ရက်အထိ ကျင်းပပြုလုပ်ကုသိုလ်ပြုနေပါသဖြင့် ရက်ရှည်တရားစခန်းဝင်ရောက်အားထုတ်လိုသော သူတော်စင်များနှင့် မိမိတို့ စွမ်းနိုင်သမျှ ဝင်ရောက်အားထုတ်လိုသော သူတော်စင်များ ဆက်လက်ကျင့်ကြံအားထုတ်လိုပါက လိုအပ်သော အချက်အလက်စုံလင်စွာဖြင့် ပညာရပ်မိုးကုတ်တွင် ပုံစံဖြည့်စာရင်းသွင်းနိုင်ကြပါသည်။

[သတ်မှတ်-သူတော်စင်ယောဂီဦးရေ (၃၅၀)မျှသာ လက်ခံမည်ဖြစ်ပါသည်။] အသေးစိတ်သိရှိလိုပါလျှင် ဖုန်း-၀၁ ၅၅၃၃၃၀/၅၅၀၁၇၂ နှင့် ၀၉ ၅၀၁၃၂၉၇ သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ပညာရပ်မိုးကုတ်ဝိပဿနာ ကျောင်းတိုက်ကြီးကို စတင်တည်ထောင်သွားတော်မူသော ကျေးဇူးရှင် ဆရာတော် အရှင်ပညာနန္ဒ၏ ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားသည့် (၅)နှစ်ပြည့်မြောက်အား ရည်မှန်းလျက် အထူးပူဇော် ကျေးဇူးဆပ်ပွဲကြီးကို ၉-၁၀-၂၀၁၄ရက်မှ စတင်၍ ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်အထိ (၁၅)ရက်တိုင်တိုင် ည အထူးတရားပွဲများကျင်းပပြီး အမြတ်ဆုံးသော တရားအလှူတော်ကြီးကိုပေးလှူလျက် ၂၂-၁၀-၂၀၁၄ရက် ကျေးဇူးတော်ရှင်ဆရာတော်၏ (၅) နှစ်ပြည့်မြောက်သောနေ့တွင် ဓမ္မကထိက ဆရာတော်ကြီး (၅၅)ပါးနှင့် တကွ စုစုပေါင်း သံဃာတော်အရှင်မြတ် (၉၀)ပါးအား သိမ်ဆင်းလောင်းလှူကြပြီး လှူဖွယ်ဝတ္ထု အစုစုတို့နှင့် ဆွမ်းခံဖွယ်တို့အား ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီးလျှင် ညနေ(၃)နာရီတွင် သာသနာ့နွယ်ဝင် သီလရှင်အပါး(၅၀၀)အား စွမ်းနိုင်သမျှ လှူဖွယ်များ လှူဒါန်းကြမည်ဖြစ်ပါ၍ ရပ်ဝေး/ရပ်နီးမှ တပည့် ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ၊ သာသနာ့ဆွေတော်/မျိုးတော် သာဝကများအားလုံး ကြည်ညိုသဒ္ဓါပွား ဝမ်းမြောက်နှုမော် သာဓုခေါ်ဆို တရားတော်များ နာကြားကြည်ညိုနိုင်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ပညာရပ်မိုးကုတ်ဝိပဿနာကျောင်းတိုက်

မောဓိထူး ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးအဖွဲ့

ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးမည့်ဆိုပါက စိတ်စေတနာကောင်းများအရင်းခံတဲ့ ရင်မှာကြည့်နဲ့ "မောဓိထူး" နှင့် ဆက်သွယ်လိုက်ပါ

(၁၄)ညအိပ်(၁၅)ရက်ခရီး - ဥသိန်းဥသောင်း ၊ (၇)ညအိပ်(၈)ရက်ခရီး - ဝသိန်း

အောက်တိုဘာလမှစ၍ ခရီးစဉ်များ စတင်ပါမည် ၊ လိုက်ပါလိုသူ စိတ်ဖြူညီညွတ်စွာ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါပြီ

ခြေခံကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအစီအစဉ်နှင့် ကူးလက်မှတ်ရရှိသူများအား (၃)သောင်းကျပ်လျှောပေးပါမည်။

အောက်တိုဘာလမှစ၍ စင်္ကြံလမ်းဆုံ ခရီးစဉ်များ ခွဲပါမည်။

ရန်ကုန်ရုံးချုပ် - အမှတ်(၂၆၄)၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း(ဂိုးတံတားအနီး)။ ဖုန်း-၀၁-၃၇၇၈၁၄၊ ၀၁-၃၇၈၄၆၅ ။
မန္တလေးမြို့ - အမှတ်(၁၃၅)၊ ရွှေလမ်း၊ ၃၄ x ၃၄ လမ်းကြား။ ဖုန်း-၀၂-၆၄၉၅၉ ။ ၀၉-၄၃၁၁၅၅၉။

မုံရွာဒေသကောလိပ်

ကျောင်းသား / ကျောင်းသူဟောင်းများ၏

စတုတ္ထအကြိမ် အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့် မိတ်ဆုံစားပွဲ

(၂၀၁၄) နှိုးဆော်မိတ်ကြားဖွား

မုံရွာဒေသကောလိပ် ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ အာစရိယ ပူဇော်ပွဲနှင့် မိတ်ဆုံစားပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပ မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ဆရာ/ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား/ကျောင်းသူ ဟောင်းများအားလုံး တက်ရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ် ပါသည်။

နေ့ရက် - ၂၀-၁၂-၂၀၁၄ (စနေနေ့)

အချိန် - နံနက် ၄ နာရီ

ကွယ်လွန်သွားသော ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများအား ရည်စူး၍ ဆွမ်းလောင်းလှူပွဲ၊ ချင်းတွင်းဆန်လှူအသင်း (မုံရွာ)။

- မွန်းတည့် ၁၂ နာရီ

ဆရာကန်တော့ပွဲ၊ မြစ်နွားခန်းမ၊ မုံရွာ။

- ညနေ ၆ နာရီ

မိတ်ဆုံစားပွဲ၊ မြစ်နွားခန်းမ၊ မုံရွာ။

အာစရိယပူဇော်ပွဲ ကျင်းပရေးအတွက် ဆက်သွယ်လှူဒါန်းလိုပါက-

| | | | |
|------------------|---------------------|------------------|--------------------|
| ကိုမိုးကျော် | ရန်ကုန် ၀၉-၂၀၂၉၆၃၃ | ကိုအောင်လွင် | မန္တလေး ၀၉-၆၅၀၄၈၃၀ |
| ကိုသိုင်းဝင်း | ရန်ကုန် ၀၉-၅၁၅၁၄၀၅ | ကိုရဲအောင် | မုံရွာ ၀၉-၂၁၃၀၅၃၀ |
| ကိုမိုးလူ | ရန်ကုန် ၀၉-၅၀၃၃၉၉၉ | ကိုထွန်းဝေ | မုံရွာ ၀၇၀-၂၂၉၂၆ |
| ကိုစိန်ဝင်း | ရန်ကုန် ၀၉-၅၂၅၀၀၁၃ | ကိုမြင့် | မုံရွာ ၀၉-၅၀၁၆၀၀၈ |
| ကိုကျော်မျိုးထင် | မန္တလေး ၀၉-၉၁၀၀၂၃၁၂ | ကိုခင်မောင်မြင့် | မုံရွာ ၀၉-၂၁၃၁၄၄၅ |
| | | | ၀၇၀-၂၁၉၅၀ |

ဒေအမွန်ရတနာ

အမျိုးသမီးစက်ချုပ်သင်တန်း

ဘလောက်(စ)၊ မြန်မာဝတ်၊ ရှမ်း၊ စကား၊ ဘောင်းဘီ၊ ဂိမ်း

ဒေါ်ခင်ဝင်းရီ B.A, B.Ed

၃၃(ဂ) အောင်စလှူလမ်း၊ ကျောက်ကုန်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ် (ကျောက်ကုန်းပျံဇွန်အနီး)

အိမ်သင်-(တာမွေ၊ ဗဟန်း၊ သစ်ခဲးကျွန်း၊ ဝဋ်တင်း၊ တ/ဥက္ကလာပမြို့နယ်များသာ)

☎ - 01-579825, 09-5104687, 09-5193491, 09-40006809

အမည် ပြောင်း ပေါင်မြို့နေ ဦးမောင်လန်း၏သား မောင်ရဲကျော်ကျော် [၁၀/၀၈/၆၆] ၁၃၀၁၁၅ အား မောင်လူမော်ဟု အမည်ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။

မောင်လူမော်

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်

HYUNDAI PORTER II BOX
MODEL YEAR - 2009
ENGINE POWER - 2497 CC / DIESEL

- တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မေတ္တာလမ်းနှင့်သံသုမာလမ်းကြား၊ ဝါရုဏာ(၆) လမ်း၊ (၁၃x၅၀)ပေ၊ မြေညီထပ် နှစ်ခန်း

Ph : 09-5112939, 09-31022373

အိမ်ခြံမြေရောင်းမည်

အင်းစိန်မြို့နယ်၊ နံ့သာကုန်းရပ်ကွက် မင်္ဂလာလမ်း

ဖုန်း-၀၁-၆၄၆၅၉၃

ဖခင်အမည်မှန်

ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ချယ်ရီရိပ် ကိုယ်ပိုင် အထက်တန်းကျောင်း၊ ဒသမတန်းတွင် ပညာ သင်ကြားသော မောင်စောဦးအောင်၏ ဖခင် အမည်မှန်မှာ ဦးအောင်ကျော်ညွန့်(၃/ဘအန (နိုင်)၁၈၅၆၅၉) ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးအောင်ကျော်ညွန့်

ဖခင် အမည်မှန်

အထက်(၅) စမ်းချောင်း Grade(5) မေတ္တာခန်းတွင် ပညာသင်ကြားနေသော မမမြတ်နိုး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးဝင်းဇော်ဦး [၁၄/လပတ(နိုင်)၁၃၂၂၁၅] ဦးဝင်းဇော်ဦး ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

Aung Emerald Co.,Ltd ၏ သွင်းကုန်လိုင်စင်အမှတ် IL5 14-15 1211 (09-07-2014) သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား ပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၉၃၉၃၉

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီပိုင် ကန်ထရိုက်တာအကျိုးအမြတ် ရရှိသောတိုက်ခန်းအား ကန်ထရိုက်တာထံမှ ဝယ်ယူ၍ အဆောက်အအုံ နေထိုင်ခွင့်စာချုပ်တွင် အမည်ပြောင်းလဲပေးပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းအား ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများနှင့်အတူ ကြော်ငြာသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အကြောင်းကြားလိုက်သည်။

| စဉ် | တိုက်ခန်းအမည်ပေါက် အမည်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ် | အမည်ပြောင်း လျှောက်ထားသူ အမည်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ် | လျှောက်ထားသည့် တိုက်ခန်းအခန်းအမှတ် |
|-----|---|--|---|
| ၁။ | ဦးအောင်အောင်ဦး(ခ)ရိုက်တာ GOLDEN EMPIRE COMPANY (မှ) | ဦးအောင်နိုင်သိန်း [၁၂/ပမန(နိုင်)၀၄၅၅၈၄] ဒေါ်သန်းသန်းယု [၁၂/ပမန(နိုင်)၀၄၅၅၉၀] | တိုက်(D) အခန်း(၃၀၂) တတိယထပ်၊ အနော်ရထာအိမ်ရာ ကမာရွတ် |

၄၁၄မှူး၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)

ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ လှည်းတန်းလမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၉၂)၊ တတိယလွှာ (ယာဘက်ခြမ်း) တိုက်ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့်ပတ်သက်၍ အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၅) ရပ်ကွက်၊ လှည်းတန်းလမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၉၂)၊ တတိယလွှာ (ယာဘက်ခြမ်း) တိုက်ခန်း(၁)ခန်းအပါအဝင် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်ဆက်သွယ်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးမောင်ဝင်း၏ [၁၂/လပတ(စည်) ၀၀၀၇၆၈၅] စာရင်းဝင်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသော တိုက်ခန်းဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးမောင်ဝင်း၏ တရားဝင် သဘောတူခွင့်ပြုချက်မပါဘဲ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းစွန့်လွှတ်လှူဒါန်းခြင်း၊ အာမခံတင်သွင်းခြင်း၊ အခြားတစ်နည်းနည်းဖြင့် အလွဲအပြောင်းပြန်လုပ်ခြင်းတို့ကို လုံးဝမပြုလုပ်ပါရန်နှင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်နှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုများအား ထိပါးဟန့်တားနှောင့်ယှက်မှုများပြုလုပ်ခဲ့ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးမောင်မောင်သူရ (မြောင်းမြ)

LL.B, A.G.T.I (E.P), D.B.L, D.M.L, WIPO (SWITZERLAND)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စာဝစ)၊ ဘက်ရှေ့နေနှင့် ဥပဒေအကြံပေး

အမှတ်-၁၃၂ ပထမထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉ ၅၁၈၄၀၄၂၊ ၀၉ ၃၁၁၆၇၀၈၆၊ ၀၉ ၈၅၇၂၉၃၄